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1  Από το Σάββατο τα πρώτα εμβόλια σε ηλικιωμένους
στα Γιάννενα

Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

13-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

160.36 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΞΕΚΙΝΗΣΑΝ 01 ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΙ ΤΟΝ ΙΔΙΩΤΩΝ ΓΙΑΤΡΩΝ

Από το Σάββατο
Νωρίτερα από τις 20 Ιανουάριου, όπως είχε 

αρχικά ανακοινωθεί, θα ξεκινήσουν να 
«κλείνονται» τα πρώτα ραντεβού μέσω της σχε

τικής πλατφόρμας για τον εμβολιασμό άνω των 
85 ετών, που ακολουθούν τους υγειονομικούς 
των δημόσιων δομών υγείας, ενώ στην πόλη 
μας έχει ξεκινήσει ήδη και ο εμβολιασμός των 
ιδιωτών γιατρών.

Στην περιοχή μας, καθώς υπάρχουν διαθέ
σιμες δόσεις εμβολίων, ο εμβολιασμός «τρέχει» 
ταχύτατα στα εμβολιαστικά κέντρα που έχουν 
στηθεί στα νοσοκομεία της πόλης. Έτσι, ο εμ
βολιασμός με την πρώτη δόση του εμβολίου 
οδεύει προς το τέλος του για τους υγειονομι
κούς του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Ιω- 
αννίνων και του Νοσοκομείου «Χατζηκώστα», 
ενώ παράλληλα βρίσκονται σε εξέλιξη και οι 
εμβολιασμοί των υγειονομικών των Κέντρων 
Υγείας.

Επίσης σημαντικό είναι ότι, αξιοποιώντας τις 
διαθέσιμες δόσεις, πραγματοποιήθηκαν ήδη 
από χθες Τρίτη και οι πρώτοι εμβολιασμοί σε 
55 γιατρούς ελεύθερους επαγγελματίες, με πε
ρισσότερα από 250 άτομα να έχουν εκδηλώσει

ία πρώτα εμβόλια σε ηλικιωμένους στα Γιάννενα
ενδιαφέρον στη σχετική πρόσκληση που είχε 
απευθύνει ο Ιατρικός Σύλλογος Ιωαννίνων.

Σύμφωνα με την πρόεδρο του Ιατρικού Συλ
λόγου, αλλά και υπεύθυνη του εμβολιαστι- 
κού κέντρου του ΠΓΝΙ, καθηγήτρια Σταυρούλα 
Τσιάρα, αυτό είναι σημαντικό αφενός για την 
ασφάλεια των ιδιωτών γιατρών και των ασθε
νών τους, αλλά και για την ευαισθητοποίηση 
των πολιτών υπέρ του εμβολιασμού.

Οι γιατροί της πόλης θα καλούνται σταδιακά 
τις επόμενες ημέρες να εμβολιαστούν, ενώ νω
ρίτερα απ’ ότι είχε αρχικά προγραμματιστεί, κα
λούνται και οι ηλικιωμένοι άνω των 85 ετών. 
Ήδη πάντως, και σε τοπικό επίπεδο, το ενδι
αφέρον από τα άτομα άνω των 85 ετών είναι 
μεγάλο, με αρκετούς να σπεύδουν και στα φαρ
μακεία της πόλης ώστε να πάρουν πληροφορί
ες ή να ζητήσουν τη βοήθεια των φαρμακοποι
ών για το κλείσιμο του ραντεβού στην ειδική 
πλατφόρμα.

Το Σάββατο θα γίνουν τα πρώτα εμβόλια στο 
ΠΓΝΙ για ηλικιωμένους άνω των 85 ετών, οι 
οποίοι καλούνται μέσω της πλατφόρμα της άυ- 
λης συνταγογράφησης, με ηλεκτρονικά μηνύ

ματα, που τους ενημερώνουν για την ώρα και 
τον τόπο του εμβολιασμού.

Παράλληλα, θα ξεκινήσουν και οι δεύτερες 
δόσεις για το υγειονομικό προσωπικό που εμ
βολιάστηκε πρώτο, στα τέλη του Δεκεμβρίου.

Στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο Ιωαννί
νων ήδη προετοιμάζεται ο χώρος όπου θα λει
τουργήσει το εμβολιαστικό κέντρο, σε σημείο 
κοντά στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών με 
τέσσερις εμβολιασπκές γραμμές.

Δύο εμβολιασπκές γραμμές θα διαθέτει το 
νοσοκομείο «Χατζηκώστα», όπου επίσης γίνε
ται η ανάλογη προετοιμασία σε ειδικά διαμορ
φωμένο χώρο, ενώ δύο θα είναι οι εμβολια- 
στικές γραμμές, προς το παρόν, και στο Κέντρο 
Υγείας Ιωαννίνων, καθώς σε αυτή την φάση ο 
σχεδιασμός δεν περιλαμβάνει τις ΤΟΜΥ, αν 
και αρχικά είχαν ανακοινωθεί.

Την ίδια ώρα, οι διοικήσεις των νοσοκομεί
ων και του Κέντρου Υγείας αναμένουν να στα
λούν από πλευράς του υπουργείου οι οδηγίες 
για τη λειτουργία των κέντρων, όπως τα ακριβή 
ωράρια, αν και -όπως προκύπτει και από την 
πλατφόρμα για τον καθορισμό των ραντεβού- η

λειτουργία θα είναι πρωινή και απογευματινή, 
όλες τις ημέρες της εβδομάδας πλην της Κυ
ριακής.

Βέβαια, η προετοιμασία εμβολιασπκών κέ
ντρων εντός των νοσοκομείων έχει προκαλέ- 
σει αντιδράσεις από την πλευρά της ΠΟΕΔΗΝ, 
η οποία κάνει λόγο για αιφνιδιαστικές αλλαγές 
στον τρόπο εμβολιασμού και για ανυπέρβλη
τα εμπόδια στον εμβολιασμό των υπέργηρων 
(άνω των 85 ετών) που έχουν προβλήματα με
τακίνησης.

«Άλλοι πάλι από το Βουργαρέλι στα Τζουμέρ
κα έλαβαν μήνυμα να πάνε στην πόλη της Άρ
τας να εμβολιαστούν, 60 χιλιόμετρα απόσταση. 
Τα Κέντρα Υγείας βρίσκονται πιο κοντά στις 
επαρχίες, από τα νοσοκομεία. Χθες τα μεσά
νυχτα έρχονται μηνύματα στους ηλικιωμένους 
πολίτες να εμβολιαστούν σε νοσοκομεία. Χω
ρίς να γνωρίζουν κάτι επίσημα τα νοσοκομεία», 
αναφέρει χαρακτηριστικά ο πρόεδρος της ΠΟ
ΕΔΗΝ Μ. Γιαννακός, επίσημοίνοντας ότι τα 
νοσοκομεία δεν έχουν ικανό προσωπικό για 
να υποστηρίξουν στους εμβολιασμούς.

ΓΕΩΡΓΙΑ ΧΑΛΑΤΣΗ
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1  Αρκετοί οι πολίτες από Κοζάνη και Εορδαία που
σπεύδουν στα φαρμακεία για να κλείσουν ραντεβού για
...

Πηγή: ΠΤΟΛΕΜΑΙΟΣ ΤΗΣ
ΚΟΖΑΝΗΣ

Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:
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Αρθρογράφος: Επιφάνεια
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Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
01 ΒΟΛΕΣ ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ ΓΙΑ ΤΑ ΕΜΒΟΛΙΑΣΤΙΚΑ ΚΕΝΤΡΑ ΚΑΙ ΤΙ ΛΕΕΙ ΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ

Αρκετοί οι πολίτες από Κοζάνη 
και Εορδαία που σπεύδουν 

στα φαρμακεία για να κλείσουν 
ραντεβού για το εμβόλιο

• Δεν ήταν λίγες οι περιπτώσεις που έβγαζαν σε κατοίκους
Πτολεμαΐδας να εμβολιαστούν Κοζάνη και το αντίθετο 

• Πότε ξεκινούν οι εμβολιασμοί άνω των 85
Ξεκίνησε η διαδικασία 
σύμφωνα με την οποία 
πολίτες που ανήκουν στην 
ηλικιακή ομάδα των 85 
ετών και άνω μπορούν να 
κλείσουν ραντεβού yia να 
κάνουν το εμβόλιο κατά 
του κορωνοϊού.
Τοπικά, αρκετοί πολίτες 
σπεύδουν στα φαρμακεία 
(ή και στα ΚΕΠΟ, yia να κά
νουν αίτηση προκειμένου 
να λάβουν μήνυμα με προ- 
τεινόμενη ημέρα και ώρα 
αλλά και σημείο εμβολι
ασμού (ή εναλλακτικά να 
είναι γραμμένοι στην άυλη 
συνταγογράφηση).
Ωστόσο πολίτες τόσο στην 
Εορδαία όσο και στην Κο
ζάνη, μετέφεραν πως το 
ραντεβού τους για το εμ
βόλιο δεν αφορούσε το νο
σοκομείο πόλης κατοικίας 
τους. Ενδεικτικά, το σύστη
μα έβγαζε σε ηλικιωμένους 
της Πτολεμαΐδας να μετα
βούν στο Μαμάτσειο Κοζά
νης και αντίστοιχα πολίτες 
της Κοζάνης να μεταβούν 
στο Μποδοσάκειο. 
Εξηγώντας, σχετικά μιλώ
ντας στον «Π» η αντιπρό
εδρος του Φαρμακευτικού 
Συλλόγου Κοζάνης Ελένη 
Τυφοξύλου, επεσήμανε 
πως υπάρχει ανταπόκριση 
από πολίτες, η πλατφόρμα 
άνοιξε και λειτουργεί κανο
νικά και πολίτες σπεύδουν 
στα φαρμακεία για να κλεί
σουν τα ραντεβού τους. 
Αναφορικά με τα προβλή
ματα στο σύστημα με τις 
πόλεις εμβολιασμού, επε
σήμανε πως το σύστημα 
επιδέχεται μιας αλλαγής 
και σε όσους έβγαλε πόλη 
εμβολιασμού λ.χ. στο Μπο- 
δοσάκειο ενώ κατοικούν 
Κοζάνη, μπορούν να το δη
λώσουν και θα λάβουν εκ 
νέου μήνυμα. Ήδη πολίτες 
είτε αυτοπροσώπως είτε 
οι πλησίον συγγενείς τους 
μπαίνουν σε αυτή τη δια
δικασία για να κλείσουν τα 
ραντεβού.
Επίσης, σημαντικό είναι

να σημειωθεί πως σε πρώ
τη φάση τα εμβόλια στην 
εν λόγω ηλικιακή ομάδα 
μπορούν να γίνονται μόνο 
στα νοσοκομεία, δηλαδή 
για την ΠΕ Κοζάνης, μόνο 
στο Μποδοσάκειο και το 
Μαμάτσειο και όχι στα 
ορισμένα από το Υπουρ
γείο εμβολιαστικά κέντρα 
(κέντρα υγείας). Αυτό 
προκάλεσε μια οργισμένη 
ανακοίνωση από την ΠΟ
ΕΔΗΝ, κάνοντας λόγο για 
«επικίνδυνες αλλαγές» στη 
λειτουργία των εμβολια- 
στικών κέντρων.
Επίσης, δεν προβλέπεται 
στην παρούσα φάση, δυ
νατότητα κατ'οίκον εμβολι
ασμού για πολίτες που δεν 
μπορούν να μετακινηθούν, 
όπως ρωτήσαμε διευκρι
νιστικά, κάτι που δεν προ- 
βλέπεται από τις εγκυκλί
ους, όπως σημειώνει τόσο 
ο Φαρμακευτικός Σύλλο
γος, όσο και η Διοίκηση 
του Μαμάτσειου Κοζάνης 
(νοσοκομείο στο οποίο συ
νεχίζονται οι εμβολιασμοί 
υγειονομικού προσωπικού 
ιδίως από τα κέντρα υγεί
ας, εργαζόμενους στο Βο
ήθεια στο Σπίτι και άλλες 
δομές).

Τι απαντάει το Υπουργείο
Από το Υπουργείο, όπως 
μεταφέρει το ΠΡΩΤΟ 
ΘΕΜΑ, εξηγούν ότι ο σχε- 
διασμός της εμβολιαστι- 
κης εκστρατείας «Ελευ
θερία» βασίστηκε κυρίως 
στις δομές της ΠΦΥ, ωστό
σο στην παρούσα φάση, 
λόγω των ιδιαιτεροτήτων 
που έχει το εμβόλιο των 
ΡίίζθΓ-ΒίοΝΤθεήσε ο,τι
αφορά τις συνθήκες συντή
ρησής του, θα συνεχίσει η 
διενέργεια εμβολιασμών 
στα νοσοκομεία.
Όταν η χώρα παραλάβει 
και άλλα εμβόλια, όπως 
της Astrazeneca, που δεν 
απαιτούν ειδικές συνθή
κες, τότε η «βεντάλια» των 
εμβολιασμών θα ανοίξει σε

όλο το εύρος των 1.018 ση
μείων εμβολιασμού. Σε ο,τι 
αφορά τους κινδύνους για 
τη διασπορά, οι αρμόδιοι 
στο υπουργείο απαντούν 
πως όλα τα εμβολιαστικα 
σημεία μέσα στο ΕΣΥ έχουν 
γίνει πρωτίστως με γνώ
μονα την προστασία του 
υπόλοιπου νοσοκομείου, 
δηλαδή σε χώρους απομα
κρυσμένους από τη ζωτική 
λειτουργία των νοσηλευτι
κών ιδρυμάτων.
Αναφορικά με τα μηνύμα
τα που δέχονται ηλικιωμέ
νοι στα κινητά τηλέφωνα 
μέσω της αυλής συνταγο- 
γράφησης, και που πιθα
νόν τους παραπέμπουν σε 
νοσοκομεία ή άλλα σημεία 
μακριά από τη δηλωθεί- 
σα οικία, τα στελέχη του 
υπουργείου απαντούν πως 
οι ηλικιωμένοι -και κάθε 
ένας που θα λάβει σχετικό 
μήνυμα- μπορούν μέσα σε 
72 ώρες να αιτηθούν μέσω 
της πλατφόρμας να εμβο
λιαστούν σε δομή πλησίον 
της οικίας τους.

Πως μπορούν να κλείσουν 
οι πολίτες ραντεβού

Οι εμβολιασμοί στην συ
γκεκριμένη ηλικιακή ομά
δα θα ξεκινήσουν από τις 
16/1.
Πώς μπορούν να κλείσουν 
ραντεβού οι ηλικιωμένοι 
από 85 και άνω:
Όσοι είναι ήδη γραμμένοι 
στην άυλη συνταγογρά- 
φηση θα λάβουν sms στο 
κινητό τους με την προτει- 
νόμενη ημερομηνία, ώρα 
& το σημείο εμβολιασμού. 
Όσοι δεν είναι γραμμένοι 
στην άυλη συνταγογράφη- 
ση μπορούν να απευθυν
θούν είτε στο φαρμακείο 
της γειτονιάς τους, είτε στο 
πλησιέστερο ΚΕΠ 
Επίσης υπάρχει και νέα 
ηλεκτρονική εφαρμογή 
για τα ραντεβού που φιλο
ξενείται στην πλατφόρμα 
emvolio.gov.gr.

Βολές της ΠΟΕΔΗΝ
Επικίνδυνες αλλαγές στη 
λειτουργία των εμβολι- 
αστικων κέντρων καταγ
γέλλει η Πανελλήνια Ομο
σπονδία Εργαζομένων 
Δημοσίων Νοσοκομείων 
(ΠΟΕΔΗΝ). Όπως αναφέ
ρει η Ομοσπονδία, επικα
λούμενη μηνύματα που 
έλαβαν άτομα ηλικίας άνω 
των 85 χρόνων για τον εμ
βολιασμό τους, οι εμβο
λιασμοί θα γίνονται μέσα 
στα νοσοκομεία και όχι στα 
Κέντρα Υγείας, όπως είχε 
αρχικά ανακοινωθεί από 
το υπουργείο Υγείας κατά

την παρουσίαση της εμβο- 
λιαστικής εκστρατείας και 
των 1.018 εμβολιαστικων 
κέντρων της Πρωτοβάθμι
ας φροντίδας υγείας.
«Τα εμβολιαστικά κέντρα 
για το εμβόλιο του κορω- 
νοϊού στα νοσοκομεία σχε
διάστηκαν να λειτουργή
σουν λίγες ημέρες για τον 
εμβολιασμό μόνο του υγει
ονομικού προσωπικού. Για 
τη λειτουργία τους έχει 
διατεθεί προσωπικό πάνω 
από 20 άτομα στο κάθε 
νοσοκομείο, αποδυναμώ
νοντας από προσωπικό ια
τρικό, νοσηλευτικό άλλες

λειτουργίες των νοσοκο
μείων. Επίσης, στα εμβο- 
λιαστικά κέντρα των νοσο
κομείων απασχολούνται τα 
μέλη των επιτροπών λοιμ
ώξεων, που επιτελούν σο
βαρό έργο στην οργάνωση 
των νοσοκομείων για την 
αντιμετώπιση της πανδη
μίας. Για τον εμβολιασμό 
του γενικού πληθυσμού 
σχεδιάστηκαν να λειτουρ
γήσουν 1.018 εμβολιαστι- 
κά κέντρα στην πρωτοβάθ
μια περίθαλψη» αναφέρει 
η ΠΟΕΔΗΝ.

ΒΑΣΩ ΣΑΦΗ
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1  Τι να τους κάνεις τους γιατρούς όταν έχεις
αστυνομικούς;

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 32 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

283.96 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

οια ψιλά

Του
ΠΕΤΡΟΥ ΚΑΤΣΑΚΟΥ

Η κυβέρνηση, αντί να 
αβοδεχθεί νομοθετικά 

τον θάνατο γιατρών 
αβά κορωνοϊό ως 

εργατικό ατύχημα, 
βροσλαμβάνει ακόμα 

1.000 ένστολους - 
ρουσφέτια βου θα 

αναλάβουν την 
αστυνόμευση των 

βανεβίστημίων, 
α,βοκαλύβτοντας έτσι 

την ιεράρχηση των 
βροτεραιοτήτων της

Τι να τους κάνεις τους γιατρούς 
όταν έχεις αστυνομικούς;

Χ
ωρίς την παραμικρή διάθεση να
υποτιμηθεί η συναισθηματική φόρτιση 
του υπουργού Υγείας, καλό θα ήταν η 
κυβέρνηση να κάνει ένα βήμα 

παραπέρα από τα χειροκροτήματα και τα δάκρυα 
για τους ήρωες του ΕΣΥ. Και τι πιο ουσιαστικό από 
το να κάνει αποδεκτές τις προτάσεις των 
υγειονομικών, που ζητούν όχι μόνο την ένταξή 
τους στα βαρέα και ανθυγιεινά, αλλά και τον 
χαρακτηρισμό τού θανάτου ή της βαριάς 
αναπηρίας από κορωνοϊό ως εργατικό ατύχημα.

Μέχρι σήμερα 20 υγειονομικοί έχουν χάσει τη 
ζωή τους και 13 νοσηλεύονται αυτή τη στιγμή σε 
Μονάδες Εντατικής Θεραπείας λόγω κορωνοϊού. 
Οφείλει λοιπόν η κυβέρνηση, ως ελάχιστο δείγμα 
σεβασμού στους ανθρώπους που έχασαν τη ζωή 
τους στην πρώτη γραμμή της μάχης, στους ήρωες 
- υγειονομικούς, να αποδεχθεί το σχέδιο νόμου 
που κατέθεσε η ΠΟΕΔΗΝ ώστε να χαρακτηριστεί 
ο θάνατος από κορωνοϊό ως εργατικό ατύχημα 
και οι οικογένειές τους που βρίσκονται σε 
απόγνωση να λάβουν την ελάχιστη στήριξη και 
αναγνώριση των υπηρεσιών που η Πολιτεία 
οφείλει σ’ αυτούς τους ανθρώπους.

Την ώρα που οι ευρωπαϊκές χώρες, η μία μετά την 
άλλη, αναγνωρίζουν την Covid-19 ως 
επαγγελματική ασθένεια για τους εργαζόμενους 
στον τομέα της υγειονομικής περίθαλψης 
αναλαμβάνοντας την υποχρέωση και για σχετικές 
αποζημιώσεις, στη χώρα μας η κυβέρνηση 
εξαντλεί τη στήριξή της στους υγειονομικούς με 
ανέξοδες φλυαρίες και συναισθηματικά 
πυροτεχνήματα.

Στον αντίποδα του κυβερνητικού ενδιαφέροντος 
βρίσκεται η στήριξη του δόγματος «Νόμος και 
Τάξη» που υπερισχύει αυτού της υγειονομικής 
ασφάλειας, καθώς, αντί προσλήψεων στο ΕΣΥ, 
Χρυσοχοϊδης και Κεραμέως ανακοίνωσαν από 
κοινού την πρόσληψη ακόμα 1.000 ένστολων - 
ρουσφετιών, που θα αναλάβουν την 
αστυνόμευση των πανεπιστημίων, 
αποκαλύπτοντας έτσι την ιεράρχηση των 
κυβερνητικών προτεραιοτήτων, εν μέσω μάλιστα 
μιας πολύπλευρης και πολυδιάστατης κρίσης. 
Ίσως αύριο προσλάβουν και αστυνομικούς να 
κυνηγάνε τον κορωνοϊό...



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Δεν εμβολιάζεσαι; Απολύεσαι!
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

212.15 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νομιμοποιούν την «παρέμβαση στο ανθρώπινο σώμα»

Δεν εμβολιάζεσαι; Απολύεσαι!

Αν κοι ο εμβολιασμό$ είναι npoaipciiKos στην Ισπανία, π άρνηση Anipns 
μπορεί να έχει onpavuircs συνέπειε$ στην απασχόληση, καθάκ οι 
ετπιρεικ θα μπορούν να απολύσουν ious εργαζομένου$ που επιλέγουν 
να μπν εμβολιαστούν...
Πριν βιαστείτε να ανακουφιστείτε, θυμηθείτε ότι ο Μητσοτάκηε εισηγήθηκε το πιστοποιητικό 
εμβολιασμού των ταξιδιωτών (τόσο στο εσωτερικό όσο και στο εξωτερικό)!

Οι εταιρείεε, λοιπόν, θα πρέπει να συμπεριλάβουν αυτήν την προϋπόθεση, του εμβολια
σμού, στο σχέδιο πρόληψηε επαγγελματικού κινδύνου. Στην πραγματικότητα, με την προϋ
πόθεση αυτή οι εργοδότεε μπορεί ακόμη και να αρνηθούν να προσλάβουν άτομα που έχουν 
αποφασίσει να μην εμβολιαστούν. Παρά το γεγονόε ότι η δράση αυτή θεωρείται «παρέμβαση 
στο ανθρώπινο σώμα», νομικοί πιστεύουν ότι τα δικαστήρια, εάν προκύψει η υπόθεση, θα κα
ταλήξουν να νομιμοποιήσουν την απόλυση για εθελούσια απόρριψη του εμβολίου Covid-19.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ακυρώνονται το ένα μετά το άλλο τα
προγραμματισμένα χειρουργεία

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

803.11 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νοσοκομεία 
τάφοι του κορωνοϊού

ΑΚΥΡΩΝΟΝΤΑΙ
ΟΑΑΤΑ

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΕΝΑ
ΧΕΙΡΟΥΡΓΕΙΑ

Σελ. 9



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ακυρώνονται το ένα μετά το άλλο τα προγραμματισμένα χειρουργεία
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

θα pas «σώσουν» από χην Covid-19 και θα... ηεθάνουμε από όλα τ’ άλλα νοσήματα

Ακυρώνονται ίο ένα μετά το άλλο
ία προγραμματισμένα χειρουργεία

, , Του Νίκου 
L j Τσιαμισίκα

Πάνω από το 80% των 
προγραμματισμένων 
χειρουργείων για σοβαρέ$ 
περιπτώσεκ, onus 
νευρολογικά και καρδιολογικά 
νοσήματα, νεφρική 
ανεπάρκεια και δεκάδε$ άλλε$ 
ποθήσει, ακυρώνονται το ένα 
μετά το άλλο.
Η δικαιολογία: Επειδή, λέει, ολόκλη
ρο το ιατρικό προσωπικό των νοσοκο
μείων έχει επιφορτιστεί με τη θεραπεία 
στιε ΜΕΘ του κορωνοϊού. Την απόφα
ση για «πάγωμα» όλων των προγραμ
ματισμένων χειρουργείων, έλαβε το 
υπουργείο Υγείαε (βλέπε λαοπρόβλη- 
τοε και κλαίων, Κικίλιαε) από την αρχή 
τηε πανδημίαε, όταν όλα έδειχναν ότι 
δεν υπήρχε καμία προετοιμασία και οι 
υποδομέε δεν επαρκούσαν για την αντι
μετώπιση μιαε ξαφνικήε επιδημίαε κο- 
ρωνοϊού.

Παπατζήόεδ καρεκλοκένταυροι
Όπωε λέει στο «Μακελειό» ο νευρο- 
χειρουργόε διευθυντήε τηε Νευροχει- 
ρουργικήε κλινικήε του Κρατικού Νο
σοκομείου Νίκαιαε, και αντιπρόεδροε 
τηε ΟΕΝΓΕ κ. Παναγιώτηε Παπανικο- 
λάου, «πιέζουμε καθημερινά να φτά
σουμε να κάνουμε έστω το 40%-60% 
των προγραμματισμένων χειρουργεί
ων. Ο κόσμοε περιμένει καιρό και κου
ράζεται. Ενώ υπάρχουν περιστατικά 
που η περίπτωση αναβολήε του χει
ρουργείου, πιθανώε να προκαλέσει 
επιπτώσειε στην υγεία του ασθενούε». 
Τότε, σύμφωνα με τουε γιατρούε των 
νοσοκομείων, άρχισαν και οι πειραμα
τισμοί -για να το πούμε ευγενικά-, δη
λαδή τα «παπατζηλίκια» τηε ηγεσίαε 
του υπουργείου Υγείαε, με μεταθέσειε 
και ανακατατάξειε ιατρών από κλινι
κή σε κλινική προκειμένου να υπάρξει 
έναε ικανόε αριθμόε για την αντιμετώ
πιση του χτικιού, που έδειχνε τα κοφτε
ρά του δόντια.

Πάνω: Ο νευροχειρουργόε κ. 
Παναγιώτηε Παπανικολάου, 
καταγγέλλει ότι έτσι όπωε 
λειτουργεί το σύστημα θερα- 
πείαε τηε Covid-19 στα νοσο
κομεία, επιβαρύνει τα υπό
λοιπα χειρουργεία. Δεξιά: Η 
κυρία Πολυξένη Μουρατίδου 
ταλαιπωρείται καιρό για ένα 
γυναικολογικό πρόβλημα.

Το «Βατερλώ» του λαοπρόβλητου
Οι γιατροί, οι νοσηλευτέε και το νοσοκομειακό προσωπικό, προβλέπονταε 
το «Βατερλώ», των χειρισμών Κικίλια, από την αρχή βγήκαν στα κάγκελα 
και άρχισαν με παραστάσειε. συγκεντρώσει και διαμαρτυρίεε είτε στο 
υπουργείο είτε έξω από τα νοσοκομεία, να βροντοφωνάζουν ότι χρειάζο
νται προσλήψειε ιατρικού προσωπικού, μονιμοποιήσει συμβασιούχων και 
αγορά υλικού για να στηριχθεί μια σοβαρή προσπάθεια αντιμετώπισηε του 
φονικού ιού, αλλά, όπωε όλα έδειξαν κατόπιν εορτήε, τουε έμειναν μόνο 
τα... χειροκροτήματα τηε Μαρέβαε από τα μπαλκόνια.

Πάνω: Ο κ. Βασίληε και η 
σύζυγόε του βγήκαν να πά
ρουν λίγο αέρα, έξω από 
το νοσοκομείο. Η εξυπη
ρέτηση βλέπετε, χρονίζει 
και δεν μπορεί να λυθεί το 
πρόβλημα μόνο με το φι
λότιμο του προσωπικού. 
Δεξιά: Οι γιατροί ποτέ δεν 
σταμάτησαν να βγαίνουν 
στα κάγκελα, για να δια- 
μαρτυρηθούν για την απρα
ξία του υπουργείου Υγείαε.

Βάφτισαν tous yiaTpous 
«φακελάκηδε$» 
τα κομματικό τρωκτικό
Τα προγραμματισμένα χειρουργεία πήγαν 
κατά διαόλου και οι κακόπιστοι κολαού
ζοι φίλα προσκείμενοι στην κυβέρνηση, οι 
επαγγελματίεε χειροκροτητέε και τσανακο- 
γλείφτεε υπουργών, άρχισαν να διαδίδουν 
συκοφαντικά ότι... διαμαρτύρονται μόνο, 
όσοι χάνουν χειρουργεία και άρα, το... φα
κελάκι, μόνο που παρέλειψαν να υπολογί
σουν ότι 9 στα 10 χειρουργεία τα κάνουν 
γιατροί οι οποίοι τιμούν τον όρκο στον Ιπ
ποκράτη και δεν δέχονται όχι φακελάκια, 
αλλά ούτε... γλειφιτζούρι από τον ασθενή 
που χειρουργούν. Είναι εκείνοι, που -σύμ
φωνα με όσα μαε λένε οι ίδιοι οι ασθενείε 
έξω από τα νοσοκομεία-, προσπαθούν φι
λότιμα να εξυπηρετήσουν όλα τα περιστα
τικά, όπωε ανακοπέε καρδιάε, κατάγματα 
από ατυχήματα και ένα σωρό άλλα. Ωστό
σο, το «ψάρι βρωμάει απ' το κεφάλι», όπωε 
μαε λέει η κυρία Πολυξένη Μουρατίδου, η 
οποία τρομάζει να εξυπηρετηθεί για ένα γυ- 
ναικολογικό πρόβλημα που αντιμετωπίζει 
και αναγκάζεται να τρέχει από νοσοκομείο 
σε νοσοκομείο, να ταλαιπωρείται και να 
αναλώνει τιε λίγεε δυνάμειε τηε. «Στο νο
σοκομείο γίνεται το έλα να δειε. Δεν υπάρ
χουν θέσειε εργασίαε. Τα γκισέ που θα μπο
ρούσαν να εξυπηρετήσουν κόσμο είναι όλα 
κλειστά. Εγώ για να κάνω τη δουλειά μου 
έτρεχα σήμερα πάνω κάτω τουε ορόφουε 
18 φορέε, μ' έναν μαθητευόμενο που δεν 
ήξερε τίποτα. Τώρα πρέπει να πάω η ίδια 
να πάρω τη βιοψία από μια επέμβαση που 
έκανα στον 'Ευαγγελισμό" και να τη φέρω 
στο "Νίκαιαε"».

Ο κ. Βασίληε αγανάκτησε και πήρε τη σύ
ζυγο να τη δει τουλάχιστον λίγο ο ήλιοε και 
να πάρει λίγο καθαρό αέρα, στο παγκάκι 
στην είσοδο του νοσοκομείου στη Νίκαια: 
«Έχουμε σοβαρό πρόβλημα και δεν βγά
ζουμε άκρη. Ευτυχώε οι γιατροί είναι φι
λότιμοι, αλλά το φιλότιμο μόνο δεν φτάνει 
και απ' ό,τι φαίνεται όλοι ασχολούνται με το 
κόβιντ και τίποτε άλλο».

Την ίδια ώρα οι νοσοκομειακοί γιατροί 
τηε ΟΕΝΓΕ καταγγέλλουν εκστρατεία κα- 
τατρομοκράτησηε των γιατρών-συνδικα- 
λιστών που εργάζονται στα νοσοκομεία, 
όπωε ο «Άγιοε Σάββαε» και το Νοσοκομείο 
Σερρών, με απειλέε για οριστική απόλυση, 
από κομματικούε εντολείε, διορισμένουε 
διοικητέε, οι οποίοι προτρέπουν επικου- 
ρικούε γιατρούε σε αντιδεοντολογικέε και 
αντιεπιστημονικέε πράξειε που αντιτίθενται 
στα καθαρά ιατρικά τουε καθήκοντα.
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1  Τα απίστευτα της Κοζάνης
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

83.77 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τ α απίστευτα τπε Κοζάνηε
Περίεργα πράγματα συμβαίνουν στην Κοζάνη, η 

οποία είναι από τους νομούς που βρίσκονται εδώ και 
πολύ καιρό σε lockdown. Κι όμως, το ιικό φορτίο δεν 
μοιάζει να μειώνεται, παρά τις προσπάθειες ιατρών 
και πολιτών. Μάλιστα, η καταγραφή τηςΤρίτηςείχε 
ένα εντυπωσιακό στοιχείο: 53 κρούσματα στην περι
φερειακή ενότητα. Κι όμως, όπως αποκάλυψαν τοπι
κά ΜΜΕ, αρκετά από τα κρούσματα ήταν ξεχασμένα 
απότον Νοέμβριο! Απίστευτο κι όμωςελληνικό! Η 
στήλη απευθύνθηκε σε αρμόδια πηγή του ΕΟΔΥ, που 
επιβεβαίωσε ότι πρόκειται για 24 κρούσματα τα 
οποία είχαν μείνει «κάβα» από τον Νοέμβριο! Και ξε
καθάρισε πως ο ΕΟΔΥ δημοσιεύει ό,τι στοιχεία παίρ
νει, τη στιγμή που τα παίρνει. Συνεπώς, φταίνε είτε τα 
εργαστήρια είτε οι λήπτες, με βάση τα όσα λένε από 
τη μεριά του ΕΟΔΥ, και προςτούτο έχει ξεκινήσει 
σχετική έρευνα.
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1  Ανακάλυψη, εφαρμογή και παγκόσμιο τειχος
ανοσιας

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 51 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

789.09 cm² Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΗΣ ΔΡΟΙ
ΣΤΑΜΑΤΟΥΛΑΣ
ΤΣΙΚΡΙΚΑ

Δ
ιανύοντας ήδη το πρώτο έτος από 
την αιφνίδια εισβολή του νέου 
κορωνοϊού στη ζωή μας, πρακτικές 
όπως ο κατ’ οίκον περιορισμός, η εφαρμογή 

μέτρων ατομικής προστασίας, καθώς και 
η αποφυγή συναθροίσεων και κοινωνικών 
εκδηλώσεων έχουν παγιωθεί σε κάθε 
έκφανση της καθημερινότητας μας. Οι 
ανακοινώσιμοι παγκόσμιοι θάνατοι από 

τη λοίμωξη COV1D-19 ξε
περνούν τα 2 εκατομμύρια 
προκαλώντας αισθήματα 
θλίψης και συνεχούς ανη
συχίας, ενώ τα συστήματα 
υγείας όλων των χωρών, 
ακόμα και των πλέον προ
ηγμένων, δέχονται απί
στευτες πιέσεις απότοκες 
της μαζικής ζήτησης υπη

ρεσιών υγείας από βαρέως πάσχοντες.
Ελπίδα σε όλο το θολό τοπίο αποτελούν 

τα εμβόλια νέας τεχνολογίας, τα οποία, αν 
και έχουν αρχίσει να χορηγούνται ήδη στη 
χώρα μας, αρχικώς στους επαγγελματίες 
υγείας και κατόπιν στον γενικό πληθυσμό, 
δεν καταγράφουν υψηλότατα ποσοστά 
ευρείας αποδοχής και εφαρμογής τους σε 
παγκόσμιο επίπεδο, ενώ μάλιστα υπάρχουν 
και φανατικοί πολέμιοι αυτών. Ποιοι είναι 
όμως οι συνηθέστεροι λόγοι αμφισβήτησης 
ενός από τα μεγαλύτερα επιστημονικά 
επιτεύγματα του αιώνα μας με κίνδυνο 
να αθροίζονται εκθετικά οι απώλειες σε 
ανθρώπινες ζωές;

Ενα από τα κομβικότερα σημεία σκεπτι
κισμού περί των συγκεκριμένων εμβολίων 
είναι ο σύντομος χρόνος ανακάλυψης και 
η ταχύτητα παραγωγής τους, εκφράζοντας 
τον φόβο ότι δεν έχουν δοκιμαστεί επαρ- 
κώς. Αυτό που δεν είναι ευρέως γνωστό 
είναι ότι η πληροφορία του γενετικού υλι
κού του ιού αναλύθηκε και αναγνωρίστη
κε μέσα σε λίγες μόνο ημέρες από τους 
Κινέζους και η παγκόσμια επιστημονική 
κοινότητα διέθετε τη συγκεκριμένη πλη
ροφορία ήδη από τον Ιανουάριο του 2020. 
Κατά συνέπεια, οι ερευνητές μέσω της 
ανταλλαγής των βέλτιστων τεχνολογικών 
πρακτικών έθεσαν ως τον απόλυτο στόχο 
την ανακάλυψη ενός εμβολίου το οποίο θα 
συντελούσε στη δημιουργία του πολυπό
θητου τείχους ανοσίας και θα σηματοδο
τούσε το τέλος της πανδημίας. Θεμελιώδης 
στήριξη στο συγκεκριμένο εγχείρημα, η 
άνευ προηγουμένου χρηματοδότηση από 
τους παγκόσμιους οργανισμούς και φορείς 
υγείας, από την Ευρωπαϊκή Ενωση για τη 
δική μας ήπειρο, των λοιπών αναπτυγμέ
νων κρατών, των μεγάλων κοινωνικών 
και ερευνητικών ιδρυμάτων, των φαρμα
κευτικών εταιρειών, των μεμονωμένων 
δωρητών, καθώς και από τη συμμετοχή

ΤΡΕΙΣ ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΩΤΟΦΑΝΗ 
ΤΑΧΥΤΗΤΑ ΤΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΤΩΝ ΕΜΒΟΛΙΩΝ

| Η πληροφορία *
■ ίου γενετικού υλικού I

του ιού αναλύθηκε κι 
αναγνωρίστηκε μέσα 
σε λίγεε μόνο μέρεε 
από τουε Κινέζουε 
και η παγκόσμια 
επιστημονική κοινότητα 
διέθετε τη συγκεκριμένη 
πληροφορία ήδη από 
τον Ιανουάριο του 2020

θεμελιώδηε Ο 
στηριΕη στο ν
συγκεκριμένο 
εγχείρημα, η άνευ 
προηγουμένου 
χρηματοδότηση από 
τουε παγκόσμιουε 
οργανισμούε 
και φορείε υγείαε

Η συμμετοχή
εκατοντάδων χιλιάδων 
εθελοντών σε 
των κλινικών μελετών, 
με σκοπό την εξαγωγή 
ασφαλών συμπέρασμά 
σχετιζόμενων με 
την αποτελεσματικότητα 
και την ασφάλεια 
των εμβολίων

Ανακάλυψη, εφαρμογή και 
παγκόσμιο reixos avooias
εκατοντάδων χιλιάδων εθελοντών σε κάθε 
φάση των κλινικών μελετών με σκοπό την 
εξαγωγή ασφαλών συμπερασμάτων σχετι- 
ζόμενων με την αποτελεσματικότητα και 
την ασφάλεια των εμβολίων. Η επίδραση 
στο γενετικό υλικό και η επικινδυνότητά 
τους όπως λανθασμένα διαδίδεται από τους 
οπαδούς του αντιεμβολιαστικού κινήματος 
λόγω της RNA σύστασης των εμβολίων όχι 
μόνο είναι αβάσιμη επιστημονικά, αλλά 
αντιθέτως τα καθιστά ιδιαίτερα ασφαλή, 
αφού δε χρησιμοποιούν λοιμώδεις πα
ράγοντες για την παρασκευή τους και η 
εισαγωγή του συγκεκριμένου RNA στον 
ανθρώπινο οργανισμό δεν ενέχει τον κίν
δυνο να μεταβάλλει τη φυσιολογική DNA 
αλληλουχία του κυττάρου. Η συγκεκριμένη 
τεχνολογία εσφαλμένα θεωρείται σύγχρονη 
και «άγουρη» επιστημονικά, καθώς στην 
πραγματικότητα είναι απότοκος εμπειρίας 
περίπου 30 ετών, αφού έχει ήδη δοκιμαστεί 
στο πλαίσιο κλινικών δοκιμών κατά του 
καρκίνου, για τον ιό της γρίπης, τον ιό 
Ζίκα, τον κυτταρομεγαλοϊό καθώς και για 
τους ιούς SARS και MERS. Θα πρέπει να 
σημειωθεί ότι η παραγωγή τους δύναται να

τυποποιηθεί με ευκολία και να παραχθούν 
σε μεγάλη κλίμακα μέσω τεχνολογικών 
εφαρμογών πολύ οικονομικότερων και 
ταχύτερων από εκείνες των συμβατικών 
εμβολίων μέχρι τώρα.

Οι ανεπιθύμητες ενέργειες και η πιθανή 
νόσηση από το ίδιο το εμβόλιο δρουν ως 
ανασταλτικοί παράγοντες σε μεγάλο μέρος 
του πληθυσμού που βομβαρδίζεται συνε
χώς από πληροφορίες και μηνύματα κυρίως 
από το Διαδίκτυο, τα οποία στοχεύουν στην 
αποκάλυψη μη καταγραφόμενων, αποκρυ- 
πτόμενων θανάτων ή τυχόν παρενεργειών. 
Το γεγονός ότι μέχρι στιγμής έχουν εμβο
λιαστεί περισσότερα από 5 εκατομμύρια 
άτομα σε όλες τις ηπείρους, το ότι υπάρχει 
διαρκής επαγρύπνηση και ενημέρωση για 
τα ανεπιθύμητα συμβάντα, το ότι έχουν 
καταγραφεί επίσημα παροδικές, ανεκτές 
και πλήρως αναστρέψιμες αντιδράσεις που 
αφορούν κυρίως στα συστατικά του εμβολί
ου θεωρούνται καταλυτικές προδιαγραφές 
για να χαρακτηριστούν ασφαλή. Η ανησυ
χία για πιθανές μακροχρόνιες επιπτώσεις 
από τον εμβολιασμό κατά της λοίμωξης 
COVID-19 είναι πλήρως κατανοητή αλλά

γνωρίζοντας ότι το εμβόλιο εισάγει μόνο 
ένα μικρό τμήμα του ιού που διασπάται 
και αποβάλλεται πολύ γρήγορα, γιατί να 
είναι χειρότερο από τις μακροχρόνιες επι
πτώσεις στα συστήματα του ανθρώπινου 
οργανισμού από φυσική νόσηση;

Μια κοινωνία που έχει δείξει ήδη την 
εμπιστοσύνη της στην εξέλιξη της επιστή
μης μέσω των εμβολιασμών στον παιδια
τρικό πληθυσμό και κατά συνέπεια έχει 
αφήσει στη λήθη ασθένειες όπως η ευλογιά, 
η πολιομυελίτιδα και η ιλαρά ας επιλέξει να 
ενημερωθεί από τους ειδικούς επιστήμονες 
με χρόνια εμπειρία και διάβασμα και ας 
απομονώσει συνειδητά τις όποιες «σειρή
νες της παραπληροφόρησης». Ο πατέρας 
της Ιατρικής, ο Ιπποκράτης, υποστήριζε 
ότι «στην πραγματικότητα, υπάρχουν δύο 
πράγματα, η επιστήμη και η γνώμη. Το 
πρώτο γεννά γνώση, το τελευταίο άγνοια». 
Ας είμαστε όλοι θερμοί οπαδοί αυτού του 
κινήματος λοιπόν.

Η δρ Σταματούλα Τσικρικά είναι ηνευμονολόγοε ΓΝΘΑ, 
ιατρόε Δημόσιαε Υγείαε, πρόεδροε Ενωσηε Πνευμονολόγων 
Ελλάδαε
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1  Εμβολιασμοί σε εκθεσιακούς χώρους και
γυμνασιήρια

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

133.17 cm² Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εμβολιασμοί σε εκθεσιακούς χώρους και γυμνασιήρια
Τη δημιουργία τεσσάρων με
γάλων εμβολιαστικών κέντρων 
(δυο στην Αθήνα και δυο στη 
Θεσσαλονίκη) εξήγγειλε ο Κυ
ριάκος Μητσοτάκης, αποφεύ- 
γοντας να δώσει περισσότερες 
λεπτομέρειες πριν αυτές κλει
δώσουν οριστικά, καθώς στο 
Μαξίμου έχει πέσει γραμμή να 
σταματήσουν οι προαναγγελί
ες γενικώς... Μαθαίνω ωστόσο 
τα εξής: Οι χώροι στους οποί
ους θα δημιουργηθούν τα κέ
ντρα έχουν επιλεγεί μεν, αλλά 
δεν έχουν οριστικοποιηθεί και 
οι τέσσερις. Το μόνο σίγουρο 
είναι ότι δεν θα είναι νοσοκο
μεία ή στρατόπεδα, θα είναι πά
ντως χώροι που θα μπορούν να 
χωρέσουν άνω των 1.000 ατό
μων - σημειώνω ότι πηγές μου 
στον Βορρά μου λένε πως δεν 
αποκλείεται να γίνει χρήση του 
εκθεσιακού χώρου της ΔΕΘ. Στη 
λίστα υπάρχουν και κλειστά γυ
μναστήρια. Τώρα πάντως γίνε
ται αγώνας δρόμου για την ορ
γάνωσή τους, τον εξοπλισμό, 
το προσωπικό κ.λπ. Διότι το 
χρονοδιάγραμμα που έχει βά
λει στόχο η κυβέρνηση θέλει 
τα δυο από τα τέσσερα να εί
ναι έτοιμα να λειτουργήσουν 
εντός του Φεβρουάριου, πριν 
αρχίσουν οι μαζικοί εμβολια
σμοί του γενικού πληθυσμού, 
ενώ τα άλλα δυο θα ετοιμάζο
νται για να μπορούν να ανοί
ξουν μέσα στον Μάρτιο.
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1  Οι μυστικοί όροι στις συμφωνίες για τα εμβόλια
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1006.15
cm²

Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΜΒΟΛΙΑ

Οι όροι των 
μυστικών 
συμφωνιών 
της Ε.Ε. με 
τις εταιρείες
ΣΕΛ.5
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1  Οι μυστικοί όροι στις συμφωνίες για τα εμβόλια
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021
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Οδιευθύνωνσύμβουβοε ins Pfizer, Αήμπερι 
Μπουρήά, αφήνει ανοιχτό το ενδεχόμενο να 
δημοσιευτούν στοιχεία από τη σύμβαση ins 
εταιρείαεμε ιηνΕυρ. Επιτροπή

Οι μυστικοί όροι 
στις συμφωνίες 
για τα εμβόλια

Πώς μοιράστηκαν οι ευθύνες για τις ανεπιθύμητες 
παρενέργειες στις διαπραγματεύσεις της Κομισιόν με την 
Pfizer · Αποκαλύψεις από τον ευρωβουλευτή Πίτερ Λίζε 
• Πέπλο μυστικότητας και για τις παράλληλες συμβάσεις 
των κρατών-μελών της Ευρωπαϊκής Ενωσης

Εάν όβα τα εμβόβια είναι επιτυχημένα, θα έχουμε 
ηερισσότερεε από δύο δισεκατομμύρια δόσε/s 
στηνΕ.Ε., υποστηρίζει η Enhponos ΥγείαεΣτέήήα 
Κυριακίδου

ΒΡΥΞΕΛΛΕΣ
► Tns ΜΑΡΙΑΣ ΨΑΡΑ

α αποποιηθεί τις ευθύνες της 
για τις πιθανές ανεπιθύμητες 
παρενέργειες του εμβολίου 
κατά του κορονοϊού προσπά
θησε η Pfizer κατά τη σύναψη 
συμφωνίας με την Κομισιόν. 
Χρειάστηκαν δύο μήνες δια
πραγματεύσεων προκειμένου 
τελικά η ευθύνη να... μοιραστεί 
μεταξύ της εταιρείας και των 
κρατών-μελών.

Σε αυτήν την αποκάλυψη 
προχώρησε χθες ο ευρωβου
λευτής Πίτερ Λίζε, ο οποίος 
επικαλέστηκε μαρτυρίες από 
ανθρώπους της συνεργάτιδας 
εταιρείας BioNTech. Σύμφωνα 
με τον Γερμανό ευρωβουλευτή 
του Ευρωπαϊκού Λαϊκού Κόμ
ματος, αυτός ήταν και ο λόγος 
που η Κομισιόν καθυστέρησε 
κατά δύο μήνες να συνάψει 
συμβόλαιο με την Pfizer, διότι 
«θεωρούσε αδιανόητη» μια τέ
τοια παραδοχή.

Παρόλο που τα συμβόλαια 
καλύπτονται από απόλυτη 
μυστικότητα λόγων των όρων 
εμπιστευτικότητας, ο ευρω
βουλευτής διαβεβαίωσε ότι τε
λικά, στο συμβόλαιο που υπο
γράφηκε, η ευθύνη μοιράζεται 
ανάμεσα στην εταιρεία και το 
κράτος-μέλος, «όπως σε όλα τα 
αντίστοιχα συμβόλαια», υπο
γραμμίζοντας πάντως ότι «στις 
ΗΠΑ, η εταιρεία δεν φέρει ευ
θύνη για τυχόν ανεπιθύμητες 
παρενέργειες».

Από την πλευρά της, η βα
σική διαπραγματεύτρια της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής για τα 
εμβόλια, Σάντρα Γκαλίνα, προ- 
ϊσταμένη της διεύθυνσης Υγεί
ας της Κομισιόν, απέφυγε να 
απαντήσει μιλώντας ψηφιακά 
ενώπιον των μελών του Ευρω
κοινοβουλίου, επικαλούμενη

τις ρήτρες εμπιστευτικότητας, 
και αρκέστηκε να πει ότι «υπε
ρασπιστήκαμε τον ευρωπαϊκό 
τρόπο ανάληψης ευθύνης». 
«Αυτό ήταν κρίσιμο», είπε, 
αφήνοντας να εννοηθεί ότι 
δεν ήταν εύκολο.

Οι μυστικοί όροι των συμ
βολαίων της Κομισιόν με τις 
φαρμακευτικές εταιρείες, αλλά 
και οι παράλληλες συμφωνίες 
που φέρεται να έχουν υπο
γραφεί είναι ένα ζήτημα που 
έρχεται όλο και πιο συχνά στο 
τραπέζι των συζητήσεων των

ευρωπαϊκών θεσμών. Η Κο
μισιόν έχει επανειλημμένως 
αρνηθεί την ύπαρξη παράλ
ληλων συμφωνιών, ωστόσο 
το πέπλο μυστικότητας και οι 
φήμες για τα παντοδύναμα λό
μπι των φαρμακευτικών δεν 
βοηθούν. Ειδικά στο Ευρωπαϊ
κό Κοινοβούλιο, πολλές είναι οι 
φωνές που ζητούν διαφάνεια 
στο κρίσιμο αυτό θέμα που 
καθορίζει όχι μόνο την αξιο
πιστία της Κομισιόν, αλλά και 
των ίδιων των εμβολίων.

Η συζήτηση έχει φουντώ

σει τόσο που ο διευθύνων 
σύμβουλος της Pfizer, Αλμπερτ 
Μπουρλά, μιλώντας σε ψηφια
κή εκδήλωση του Ευρωπαϊκού 
Λαϊκού Κόμματος χθες το με
σημέρι, δήλωσε ότι «η εταιρεία 
του θα εξετάσει το ενδεχόμενο 
δημοσίευσης “κάποιας έκδο
σης” της σύμβασής της με την 
Κομισιόν» γιατί «καταλαβαί
νουμε ότι το ζήτημα της δια
φάνειας έχει εγείρει ευαισθη
σίες στην Ευρώπη». Ωστόσο 
εξέφρασε την επιφυλακτικό- 
τητά του επειδή «υπάρχουν

πολλά εμπιστευτικά στοιχεία 
στις συμβάσεις».

Οπως αναφέρουν οι διπλω
ματικές πηγές, κάθε εταιρεία 
έχει συνάψει διαφορετικό 
συμβόλαιο με την Κομισιόν, 
ανάλογα με τις προοπτικές και 
τις... υποσχετικές. Αυτό της 
Curevac που τώρα είναι διαθέ
σιμο για τους ευρωβουλευτές 
θεωρείται από τα πιο «αθώα», 
ωστόσο κανείς δεν γνωρίζει τι 
έχει συμφωνηθεί με τις υπόλοι
πες εταιρείες.

Τα ευχάριστα νέα είναι ότι 
μετά τα δύο εμβόλια που έχουν 
εγκριθεί από τον Ευρωπαϊκό 
Οργανισμό Φαρμάκων (Pfizer/ 
BioNTech και Moderna), η 
απόφαση για το εμβόλιο της 
Οξφόρδης αναμένεται στις 29 
Ιανουάριου. Σύμφωνα με πη
γές των Βρυξελλών, στις αρχές 
Φεβρουάριου αναμένεται να 
καταθέσει τον φάκελό της για 
έγκριση και το εμβόλιο της 
Johnson & Johnson με την εται
ρεία Janssen, το τέταρτο εμβό
λιο από τα 6 που έχει ήδη στο 
χαρτοφυλάκιό της η Κομισιόν.

«Το 2020 μας έχει διδάξει 
ότι η αλληλεγγύη δεν πρέπει 
να είναι μια κενή λέξη και το 
ίδιο ισχύει και για τον συντο
νισμό», δήλωσε η επίτροπος 
Υγείας Στέλλα Κυριακίδου. «Και 
ας μην ξεχνάμε: ολόκληρος ο 
κόσμος κυνηγάει εμβόλια από 
τότε που ξέσπασε η πανδη
μία. Η Ε.Ε. και τα κράτη-μέλη 
έχουν ξεκινήσει τη διαδικασία 
ήδη από τον Μάιο του 2020 και 
αποφασίσαμε να μοιράσουμε 
το ρίσκο και να μην ποντάρου
με σε ένα μόνο εμβόλιο. Εάν 
όλα τα εμβόλια της Ε.Ε. είναι 
επιτυχημένα, θα έχουμε περισ
σότερες από δύο δισεκατομμύ
ρια δόσεις για 450 εκατομμύρια 
Ευρωπαίους και τους στενούς 
γείτονές μας», κατέληξε.

Μόνο για 
ία... μάτια 
των ευρω
βουλευτών
ΣΥΝΕΧΙΣΤΗΚΕ ΧΘΕΣ η... ανάγνωση του συμβο
λαίου που έχει συνάψει η Κομισιόν με μια άλλη 
εταιρεία, τη γερμανική Curevac. Είναι η πρώτη 
εταιρεία που δέχεται να «εκτεθεί» το μυστικό συμ
βόλαιό της, αποκλειστικά όμως για τα μάτια των 
ευρωβουλευτών που θα θελήσουν να μεταβούν 
στο κτίριο της Κομισιόν στις Βρυξέλλες.

Το κείμενο των 59 σελίδων βρίσκεται σε μια 
ειδική αίθουσα του χαρακτηριστικού κτιρίου Μπερ- 
λεμόν και οι ενδιαφερόμενοι βουλευτές μπορούν 
να πάρουν στα χέρια τους ένα αντίτυπο -το οποίο 
μάλιστα στη συνέχεια αποσύρεται λόγω περιορι
σμών από τον κορονοϊό! Πριν μπουν, αφήνουν τα 
κινητά τους και όποια άλλη ηλεκτρονική συσκευή 
έχουν στους υπεύθυνους κλητήρες και υπογρά
φουν μια συμφωνία εμπιστευτικότητας ότι τίποτα 
από αυτά που θα δουν και θα διαβάσουν δεν θα 
διαρρεύσει στον Τύπο ή αλλού. Εχουν μόλις 45 
λεπτά για να αναγνώσουν ένα κείμενο στη στεγνή 
νομική αγγλική γλώσσα, κάτι που έχει κάνει όσους 
η μητρική τους γλώσσα δεν είναι τα αγγλικά να 
διαμαρτυρηθούν.

Ενας από αυτούς ήταν και ο Γάλλος ευρωβου
λευτής των Φιλελευθέρων Πασκάλ Κανφέν, ο 
οποίος είναι επίσης πρόεδρος της αρμόδιας επι
τροπής υγείας του Ευρωκοινοβουλίου. Ο ίδιος 
δήλωσε στο Politico ότι πολλές από τις κρίσιμες 
πληροφορίες είχαν αφαιρεθεί από το αντίτυπο που 
είδε ο ίδιος. Αναγνώρισε ωστόσο ότι «η ανάγνωση 
αυτών των συμβολαίων με αυτόν τον τρόπο -που 
είναι μερικώς διαφανής- είναι ένα πρώτο βήμα» 
και τόνισε ότι «δεν μπορεί να είναι το τέλος της 
ιστορίας».

Σύμφωνα πάντως με πληροφορίες από δι
πλωματικές πηγές, το συγκεκριμένο συμβόλαιο 
είναι «τίμιο», δεν διαφέρει πολύ από τα κλασικά 
συμβόλαια με φαρμακευτικές εταιρείες που υπο
γράφονται από τα κράτη-μέλη και αναγνωρίζει τις 
ευθύνες τυχόν ανεπιθύμητων παρενεργειών. Το 
μόνο που ίσως θα μπορούσε να προκαλέσει πρό
βλημα είναι το γεγονός ότι η Κομισιόν αναγνωρίζει 
στην εταιρεία τη δυνατότητα καθυστέρησης στη 
διανομή του εμβολίου, αν υπάρξει πρόβλημα στην 
παραγωγή του.
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1  Τσίπρας: Ούτε το 2022 ανοσία με τέτοιους ρυθμούς
στον εμβολιασμό

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

297.48 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τσίπρας: Ούτε το 2022 ανοσία με 
τέτοιους ρυθμούς στον εμβολιασμό
Έντονη κριτική κατά την επίσκεψη του στην Πάτρα

Επίθεση στην κυβέρνηση για το θέ
μα των εμβολιασμών κατά του κορο- 
νοϊού εξαπέλυσε ήμερα από την Πά
τρα ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ-Προ- 
οδευτική Συμμαχία, Αλέξης Τσίπρας, 
σε δηλώσεις που έκανε μετά το τέλος 
της επίσκεψής του στο πανεπιστημια
κό νοσοκομείο της πόλης και της σύ
σκεψης που προηγήθηκε με τη διοίκη
ση της 6ης Υγειονομικής Περιφέρειας, 
του νοσηλευτικού ιδρύματος και διευ
θυντές κλινικών, για την' αντιμετώπιση 
της πανδημίας.

«Νομίζω ότι στην υπόθεση του εμ
βολιασμού φανερώνεται η πρωτοφα
νής ανεπάρκεια του λεγάμενου επιτε
λικού κράτους» τόνισε ο Αλέξης Τσί
πρας και συνέχισε: «Ένα επιτελικό 
κράτος που δεν είναι σε θέση ούτε να 
οργανώσει στοιχειωδώς τον εμβολια
σμό, ώστε άνθρωποι 85-90 ετών να 
μην αναγκάζονται να μετακινηθούν 
μεγάλες αποστάσεις και να βρεθούν 
στα νοσοκομεία για να εμβολιαστούν, 
δηλαδή σε ένα χώρο που αντικειμενι
κά υπάρχουν και μικρόβια και ιοί και 
είναι δύσκολος χώρος για αυτές τις 
ηλικίες, ενώ υπάρχουν τοπικές μονά
δες υγείας ή κέντρα υγείας, τα οποία 
αν ήταν στελεχωμένα, θα μπορούσαν 
να αναλάβουν τον εμβολιασμό. Ο εμ
βολιασμός είναι για την πρωτοβάθμια 
φροντίδα υγείας, δεν είναι δουλειά των 
νοσοκομείων. Αυτή λοιπόν η πρωτο
φανής επιτελική ανικανότητα του κρά
τους του κυρίου Μητσοτάκη μας έχει 
οδηγήσει εδώ».

Ακόμη, ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ- 
ΠΣ ανέφερε ότι «ο κ. Κικίλιας, τον Δε
κέμβριο, ανακοίνοισε 2 εκατομμύρια 
εμβόλια τον πρώτο μήνα και αυτή τη

στιγμή εξ όσων γνωρίζουμε, οι παραγ
γελίες αφορούν για ένα εκατομμύριο 
μέχρι το Μάρτιο», προσθέτοντας:

«Χθες, ο κύριος Μητσοτάκης μας 
διαβεβαίωσε ότι από τον Απρίλιο και 
μετά θα υπάρχει επάρκεια σε εμβόλια. 
Δεν έχω λόγο να τον αμφισβητήσω, 
θα κριθεί από αυτό. Αλλά θα κριθεί, 
κυρίως, και από την αξιοποίηση των 
εμβολίων, διότι δεν είναι μόνο μεγάλο 
θέμα το θέμα της επάρκειας, διότι και 
εγώ ζήτησα πρωτοβουλίες σε ευρω
παϊκό επίπεδο για να διασφαλιστεί αυ
τή η επάρκεια, αλλά μεγάλο Kat κρίσι
μο ζήτημα είναι ο ρυθμός του εμβο
λιασμού».

«Αυτή τη στιγμή ο ρυθμός είναι τό
σο χαμηλός, που ούτε του χρόνου τέ
τοιο καιρό, δεν θα υπάρχει καμία πιθα
νότητα για τη δημιουργία της λεγάμε
νης ανοσίας στην κοινωνία», επισήμα- 
νε ο Αλέξης Τσίπρας. «Για να μπορέ
σουμε να φθάσουμε τους στόχους που 
ο κ. Μητσοτάκης έθεσε, πρέπει αντί 
για 5.000 εμβόλια την ημέρα να γίνον
ται 25.000 εμβόλια την ημέρα» σημεί
ωσε, λέγοντας πως «η αίσθηση μας εί
ναι ότι με αυτή την ανοργανωσιά, αυ
τό είναι κάτι άπιαστο» και πρόσθεσε: 
«Όταν μίλησαν για 1.018 εμβολιαστι- 
κά κέντρα και αυτή τη στιγμή λειτουρ
γούν μόνο 144, έχω |%σιμες ενδείξεις 
και υποψίες να πιστεύω ότι ο ρυθμός 
του εμβολιασμού και η ανοργανωσιά 
του επιτελικού κράτους του κ. Μητσο
τάκη και η επιτελική ανικανότητα εί
ναι μία μεγάλη τροχοπέδη και θα απο- 
δειχθεί μια μεγάλη τροχοπέδη για την 
καταπολέμηση της πανδημίας, ώστε 
να ξεμπερδέψουμε επιτέλους με αυτό 
τον βραχνά».
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1  Αυστηρό lockdown σε Αργολίδα και Σπάρτη
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

408.31 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΟΡΩΝΟΙΟΣ

Αυστηρό lockdown 
σε Αργολίδα 
και Σπάρτη
Η Περιφερειακή Ενότητα Αργολί
δας και ο Δήμος Σπάρτης προστέθη
καν χθες στις περιοχές για τις οποίες 
ισχύουν αυστηρά μέτρα περιορισμού 
των μετακινήσεων, λόγω αυξημέ
νου επιδημιολογικού φορτίου. Την 
ίδια στιγμή, η συνολική εικόνα νέων 
κρουσμάτων, που χθες ανήλθαν σε 
671, προκαλεί αισιοδοξία για την τε
λική επίπτωση της κινητικότητας των 
εορτών. Σελ. 4
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1  Αυστηρό lockdown σε Αργολίδα και Σπάρτη
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

«Ενθαρρυντικό ότι 
δεν έχουμε αύξηση 
των κρουσμάτων»
Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Αυξάνουν οι ενδείξειε που λαμ
βάνουν οι ειδικοί επιστήμο- 
νεε ότι τα Χριστούγεννα δεν 
άφησαν σημαντικό αποτύπω
μα στην εξέλιξη τηε πανδημίαε 
στη χώρα μαε.

Τα νέα κρούσματα που κατα- 
γράφηκαν χθεε από τον Εθνι
κό Οργανισμό Δημόσιαε Υγείαε 
ανέρχονται σε 671, ανεβάζο- 
νταε τον συνολικό αριθμό των 
επιβεβαιωμένων εργαστηριακό 
περιστατικών τηε C0VID-19 
στη χώρα μαε σε 146.688. Ο 
μέσοε όροε των ημερήσιων 
κρουσμάτων των τελευταίων 
επτά ημερών είναι 657. Δια- 
σωληνωμένοι νοσηλεύονταν 
χθεε 340 ασθενείε, ενώ δηλώ
θηκαν και 25 θάνατοι (5.354 
το σύνολο των θυμάτων στη 
χώρα μαε). Ο ενεργόε αριθμόε 
αναπαραγωγήε τηε νόσου(Rt) 
για την επικράτεια εκτιμάται 
ότι βρίσκεται στο 0,77, ενώ το 
ποσοστό των θετικών τεστ την 
εβδομάδα 4-10 Ιανουάριου ήταν 
2,49%, όταν το όριο συναγερ
μού, κατά το Ευρωπαϊκό Κέ
ντρο Ελέγχου και Πρόληψηε 
Νοσημάτων, είναι το 4%. Στην 
Αττική εντοπίστηκαν 271 κρού
σματα και στη Θεσσαλονίκη 69. 
«Είναι ενθαρρυντικό ότι δεν 
έχουμε αύξηση των κρουσμά
των. Θα θέλαμε να είχαμε μεί
ωση, όμωε είναι πολύ καλό το 
ότι δεν έχουμε αύξηση», τόνισε 
χθεε η καθηγήτρια Παιδιατρι- 
κήε και Λοιμωξιολογίαε, μέλοε 
τηε Επιτροπήε Εμπειρογνωμό
νων και τηε Εθνικήε Επιτροπήε 
Εμβολιασμών, Μαρία Τσολιά. 
Και πρόσθεσε: «Βλέπουμε ότι 
η επίδραση των Χριστουγέν
νων δεν ήταν πολύ αρνητική. 
Αναμένουμε να δούμε και τι 
θα γίνει τιε επόμενεε ημέρεε».

Οπωε ανέφερε ο υπουργόε 
Υγείαε Βασίληε Κικίλιαε παρου- 
σιάζονταε τα τελευταία επιδημι- 
ολογικά δεδομένα, οι περιοχέε 
με τα περισσότερα κρούσματα 
ανό 100.000 πληθυσμού τιε τε- 
λευταίεε επτά ημέρεε είναι οι 
Δυτική Αττική, Βοιωτία, Λέσβοε, 
Κάλυμνοε, Ροδόπη, Αργολίδα 
και Χαλκιδική, ενώ πρόσθεσε 
ότι η προσοχή των Αρχών εί
ναι στραμμένη στην Αττική λό
γω του μεγάλου πληθυσμιακού 
μεγέθουε.

Η κ. Τσολιά παρείχε διευκρι
νίσει για τον εμβολιασμό των 
ατόμων με αλλεργία, των εγκύ
ων και όσων έχουν ήδη νοσήσει 
από την COVID-19. Οπωε είπε, 
αν και οι κοινέε αλλεργίεε (σε 
τροφέε, κατοικίδια, φάρμακα 
που χορηγούνται από το στό
μα, τσιμπήματα εντόμων) δεν 
αποτελούν αντένδειξη για τον

εμβολιασμό, όσοι έχουν ιστορι
κό σοβαρήε αλλεργίαε θα πρέπει 
να συμβουλεύονται προηγουμέ- 
νωε τον αλλεργιολόγο που τουε 
παρακολουθεί. Ειδικέε προφυ- 
λάξειε, όπωε εμβολιασμόε σε 
νοσοκομείο, απαιτούνται για 
τα άτομα με ιστορικό άμεσηε 
αλλεργικήε αντίδρασηε σε άλ
λο εμβόλιο ή ενέσιμο φάρμακο. 
Ατομα με επιβεβαιωμένη λοίμω
ξη στο παρελθόν μπορούν να 
αναβάλουν τον εμβολιασμό για 
διάστημα τριών μηνών από τη 
λοίμωξη, καθώε έχουν προστα
σία για το διάστημα αυτό, και 
προκειμένου να προηγηθούν 
άτομα που δεν έχουν ανοσία. 
Μία έγκυοε που ανήκει σε ομά
δα πληθυσμού στην οποία συ-

Πώς αξιολογούν 
οι ειδικοί τα στοιχεία 
- Οδηγίες για 
εμβολιασμό εγκύων, 
ατόμων με αλλεργία 
και όσων έχουν 
ήδη νοσήσει 
από COVID-19.

νιστόται ο εμβολιασμόε μπορεί 
να αποφασίσει να εμβολιαστεί 
ζυγίζονταε τον κίνδυνο έκθε- 
σηε στη λοίμωξη και τον αυξη
μένο κίνδυνο που αυτή μπορεί 
να επιφέρει (σοβαρότερη νοση
λεία και πρόωροε τοκετόε) και 
τιε παρενέργειεε του εμβολίου. 
Οπωε διευκρίνισε η κ. Τσολιά, 
τα νέα εμβόλια δεν έχουν επί
δραση στο έμβρυο, καθώε το 
mRNA δεν εισχωρεί στον πυ
ρήνα του κυττάρου.

Χθεε εμβολιάστηκαν 8.655 
άτομα στη χώρα μαε, εκ των 
οποίων 258 έκαναν τη δεύτερη 
δόση του εμβολίου. Συνολικό 
έωε χθεε το απόγευμα είχαν 
πραγματοποιηθεί 64.824 εμ
βολιασμοί, η πλειονότητα των 
οποίων στην Αττική (31.267), 
και ακολουθούν η Θεσσαλο
νίκη (7.690) και τα Ιωάννινα 
(2.203).

Εν τω μεταξύ, διευρύνεται η 
λίστα με τιε περιοχέε στιε οποί- 
εε αυστηροποιούνται τα μέτρα 
περιορισμού των μετακινήσεων 
λόγω αύξησηε των επιδημιολο- 
γικών δεικτών. Από σήμερα και 
έωε τιε 18 Ιανουάριου ισχύουν 
πρόσθετα μέτρα στην Περιφε
ρειακή Ενότητα Αργολίδαε και 
στον Δήμο Σπάρτηε και συγκε
κριμένα η απαγόρευση κυκλο- 
φορίαε πολιτών (πλην των ερ
γαζομένων) από τιε 6 μ.μ. έωε 
τιε 5 π.μ. και των θρησκευτικών 
τελετών.
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1  Μειωμένη αποτελεσματικότητα κινεζικό εμβόλιο
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

227.08 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μειωμένη 
αποτελεσμα- 
τικόχητα για το 
κινεζικό εμβόλιο
Το εμβόλιο CoronaVac κατά της νόσου 
Covid-19 που αναπτύχθηκε από την 
κινεζική Sinovac Biotech έδειξε 
αποτελεσματικότητα 50,4% σύμφωνα με 
τα τελευταία στοιχεία των κλινικών 
δοκιμών που πραγματοποιούνται στη 
Βραζιλία.

Οι πρώτες δοκιμές έδειξαν 
αποτελεσματικότητα μεγαλύτερη του 50%, 
ποσοστό που αποτελεί την ελάχιστη 
προϋπόθεση από την αρμόδια ρυθμιστική 
αρχή Υγείας της Βραζιλίας Anvisa και 
αποτελεσματικότητα μικρότερη του 90%.
Η Βραζιλία είναι μία από τις χώρες που 
πλήττονται περισσότερο απάτην πανδημία 
και έχει συνάψει συμφωνίες για την αγορά 
δύο εμβολίων, ένα από τα οποία είναι το 
κινεζικό.

Την ίδια στιγμή, ο Ρώσος Πρόεδρος 
Βλαντίμιρ Πούτιν έδινε εντολή στους 
κυβερνητικούς αξιωματούχους να 
ξεκινήσουν στπ Ρωσία το πρόγραμμα του 
μαζικού εμβολιασμού κατά του κορωνοϊού 
από την ερχόμενη εβδομάδα, 
προβαίνοντας στην προετοιμασία των 
αντίστοιχων υποδομών, ενώ εκθείασε το 
ρωσικό εμβόλιο Sputnik-V κατά του 
κορωνοϊού λέγοντας ότι είναι το καλύτερο 
εμβόλιο στον κόσμο.

«Ήδη ξεκινήσαμε τον ευρείας κλίμακας 
εμβολιασμό. Τώρα πρέπει να περάσουμε 
από τον ευρείας κλίμακας στον μαζικό 
εμβολιασμό» δήλωσε ο Ρώσος Πρόεδρος 
κατά τη διάρκεια κυβερνητικής 
τηλεδιάσκεψης, ενώ απευθυνόμενος 
στους κυβερνητικούς αξιωματούχους είπε: 
«Σας παρακαλώ από την ερχόμενη 
εβδομάδα να ξεκινήσει ο μαζικός 
εμβολιασμός όλου του πληθυσμού και να 
καταρτιστεί το αντίστοιχο χρονοδιάγραμμα, 
όπως γίνεται και με τις άλλες ασθένειες, 
για παράδειγμα με τη γρίπη».

Αναφερόμενος στον ρωσικό εμβόλιο 
Sputnik-V, ο Πούτιν τόνισε πως θεωρεί ότι 
το ρωσικό εμβόλιο κατά του κορωνοϊού 
έδειξε ότι είναι το καλύτερο στον κόσμο και 
πως τα πλεονεκτήματά του πλέον είναι 
προφανή. Σημείωσε επίσης πως έδωσε 
εντολή να μελετηθεί το πώς το ρωσικό 
εμβόλιο θα δράσει και σε άλλες συνθήκες.
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1  Το Παίδων «Αγλαΐα Κυριακού» έτοιμο να εμβολιάσει
παππούδες!

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

174.83 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

11111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111111

To Παίδων «Αγλαΐα Κυριάκού» 
έτοιμο να εμβολιάσει.... παππούδεε!
Το σχέδιο tns κυβέρνησηε για ious εμβολιασμούε ξεκίνησε και την ίδια στιγμή άρχισε να ξεδιπλώνε
ται η χαοτική ανικανότητα που χαρακτηρίζει την κυβέρνηση Μητσοτάκη. Μετά την παραδοχή για λιγό- 
τερεε δόσειε από όσεε είχαν αρχικά ανακοινωθεί, το φιάσκο με τον εμβολιασμό των ηλικιωμένων που 
ανακοινώθηκε ότι θα πραγματοποιηθεί μόνο στα νοσοκομεία και όχι στα πολυδιαφημισμένα 1.018 κέ
ντρα εμβολιασμού τα οποία δεν έχουν προσωπικό, μια νέα καταγγελία προκαλεί σύγχυση στουε για- 
τρούε. Ο νευροχειρουργόε και γενικόε γραμματέαε τηε ΟΕΝΓΈ, Παναγιώτηε Παπανικολάου, με ανάρ
τησή του έκανε γνωστό ότι οι παιδίατροι του νοσοκομείου Παίδων «Αγλαΐα Κυριάκού» καλούνται να 
εμβολιάσουν ηλικιωμένουε! «Έκπληκτοι γιατροί του νοσοκομείου Παίδων «Αγλαΐα Κυριάκού» έμα
θαν πριν από λίγο πωε τιε προσεχείε μέρεε στο νοσοκομείο θα λειτουργήσει εμβολιαστικό κέντρο... 
υπερηλίκων που θα τουε εμβολιάζουν... οι παιδίατροι του νοσοκομείου.Ό,τι νάναι, κυριολεκτικά».
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1  Το μπάχαλο της Ματίνας Παγώνη
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

261.45 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το μπάχαλο 
ins Marivas Παγώνη
npos Βασίλη Κικίλια:
«Έχει περάσει μια βδομάδα που δεν μαε 
έχουν ενημερώσει για την κατάσταση 
τηε υγείαε ατόμου τηε οικογένειαε μου. 
θα πάρειε θέση ή θα κάνειε το παγώνι, 
καθώε οι κολλητοί σαε έχουν καταπα
τήσει τον Κώδικα Ιατρικήε Δεοντολο- 
γίαε. κατά τον οποίο βάσει του Άρθρου 
11 - Νόμοε 3418/2005. οι γιατροί είναι 
υποχρεωμένοι να ενημερώνουν για την 
κατάσταση υγείαε του ασθενούε. αλλά 
και όπωε αναγράφουν και οι ίδιοι στο 
σάιττου νοσοκομείου "ο γιατρόε υπο- 
χρεούται να ενημερώνει τον ασθενή για 
την πορεία τηε υγείαε του κατά τη διάρ
κεια τηε νοσηήΐείαε". Άρα, οφείλουν να 
μαε ενημερώσουν, εφόσον γνωρίζουν 
ότι πάσχει από Αλτσχάιμερ τελικού στα
δίου. Επίσηε, να σου υπενθυμίσω, ότι 
η αγαπημένη σαε πρόεδροε τηε ΕΙΝΑΠ. 
γιατρόε. που διοργάνωνε συνάντηση 
γιατρών προε τιμήν του υπουργού σαε 
εν όψει εκλογών και Συντονίστρια Δι
ευθύντρια τηε Γ Παθολογικήε Κλινικήε 
- Γ. Γεννηματάε, δεν έχει ασυλία.

Σε ενημερώνω, λοιπόν, στιε 7/1 /2020 
το απόγευμα, διεκομίσθη άτομο τηε οι- 
κογένειάε μου στο τμήμα Επειγόντων 
περιστατικών του νοσοκομείου Τεννη- 
ματά" σε εμπύρετη κατάσταση και τελικό 
στάδιο Αλτσχάιμερ. Αφού έγιναν οι απα- 
ραίτητεε εξετάσειε έγινε η εισαγωγή του 
στη Γ Παθολογική Κλινική του νοσοκο
μείου Τεννηματά” όπου Συντονίστρια 
Διευθύντρια, τηε εν λόγω κλινικήε εί
ναι η γνωστή σε όλουε μαε για τιε δη- 
λώσειε τηε, Ματίνα Παγώνη. Οι γιατροί 
μαε στα Επείγοντα μαε ενημέρωσαν, ότι 
λόγω του κορωνοϊού, δεν θα επιτρέπο
νται τα επισκεπτήρια, παρόλο που δεν 
ήταν θετικόε και μαε έδωσαν δύο τηλέ
φωνα επικοινωνίαε, γραφείο νοσηλευ
τών και γραφείο γιατρών. Καμία ενημέ
ρωση από εκεί.

Εφόσον, λοιπόν, δεν μαε επιτρέπε
τε να επισκεφτούμε το νοσοκομείο και 
μαε έχετε αποκλείσει, είστε υποχρεω
μένοι να μαε ενημερώσετε τηλεφωνι
κά, λόγω ανωτέραε βίαε. Οι απαντήσειε 
σε όποια ερωτήματα έθετα ήταν οι εξήε: 
'Αυτή είναι η πτέρυγα τηε καε. Παγώνη" 
και "εκείνη αποφασίζει". Αυτό το μπά
χαλο επικρατεί λοιπόν, στην πτέρυγα 
τηε κολλητήε τουε εν έτει 2021 και στα 
νοσοκομεία».

Στέλλα Νικολοπούλου
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1  ΣΤΟ DARK WEB: Επιτήδειοι επιχειρούν να
πουλήσουν εμβόλια με τιμές έως 1.000 δολάρια

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 16-17 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

573.15 cm² Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΟ DARK WEB

Επιτήδειοι επιχειρούν 
να πουλήσουν εμβόλια με 
opes έως 1.000 δολάρια
ΤΟΥ ΓΙΩΡΓΟΥ ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΥ

Ε
πιτήδειοι που περιδιαβαίνουν τα πιο σκοτεινά μονοπάτια 
του Διαδικτύου υπόσχονται ότι μπορούν να εξασφαλίσουν 
εμβόλια Covid-19 για τους ενδιαφερόμενους, χρεώνουν 
έως 1.000 ευρώ, ζητούν να πληρωθούν σε bitcoin και όταν 

πάρουν τα χρήματα εξαφανίζονται χωρίς να στείλουν τίποτε.
ήωλητές στον αποκαλούμενο σκοτεινό ιστό (dark web), το 

κρυφό τμήμα του Διαδικτύου που χρειάζεται ειδικό λογισμικό 
για να γίνει προσβάσιμο και όπου γίνονται συναλλαγές σε 
ναρκωτικά, όπλα και άλλα παράνομα είδη, βάζουν πλέον όλο 
και περισσότερες αγγελίες για το εμβόλιο όπως προκύπτει από 
στοιχεία της εταιρείας κυβερνοασφάλειας Check Point τα οποία 
παρουσίασε το CNBC.

6ι επιτήδειοι έχουν αυξήσει σημαντικά την τιμή που ζητούν 
για δόση του εμβολίου, η οποία δεν ορίζεται μάλιστα πόση είναι, 
από 250 δολάρια σε έως 1.000 δολάρια. Ερευνητές της Check 
Point για να ελέγξουν την υπόθεση έφτασαν στο σημείο να 
παραγγείλουν δόση εμβολίου από πωλητή με τον οποίο επικοι
νώνησαν μέσω κρυπτογραφημένου μηνύματος στο Telegram. 
Τους προσφέρθηκε κινεζικής κατασκευής εμβόλιο έναντι 750 
δολαρίων. Μόλις πλήρωσαν και έστειλαν τη διεύθυνση παρά
δοσης, ο λογαριασμός του πωλητή διεγράφη και το πακέτο 
αγνοείται, ανακοίνωσε η εταιρεία. Ολες οι αγγελίες για εμβόλια 
κατά της πανδημίας ζητούν πληρωμή σε bitcoin, ανέφερε ακό
μη η εταιρεία κυβερνοασφάλειας. Πλέον έρευνά της στο dark 
web αποκάλυψε 340 αγγελίες για πωλήσεις σε 34 διαφορετικές 
ιστοσελίδες, από μόλις 8 ιστοσελίδες που υπήρχαν σχετικά σε 
παρόμοια έρευνα που είχε γίνει τον Δεκέμβριο.

Δωρεάν 
rapid test για 
Covid-19 από 

τον ΕΟΔΥ χθεβ 
στον Δήμο 
Ζωγράφου
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1  ΣΤΟ DARK WEB: Επιτήδειοι επιχειρούν να πουλήσουν εμβόλια με τιμές
έως 1.000 δολάρια

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 16-17 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021
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1  «Αντί να αυξάνονται μειώνονται οι
αναισθησιολόγοι στο Νοσοκομείο Σερρών» λέει ο Λ.
Αβραμάκης

Πηγή: ΣΕΡΡΑΪΚΟΝ ΘΑΡΡΟΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

416.55 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Αντί να αυξάνονται μειώνονται 
οι αναισθησιολόγοι στο Νοσοκομείο Σερρών» 
λέει ο Λ. Αβραμάκης
Χρεώνει ανικανότητα σε κυβέρνηση και Υπουργείο Υγείας

Ο
 Βουλευτής Σερρών του 
ΓΥΡΙΖΑ Προοδευτική 
Ιυμμαχία, Λεύτερης 
Αβραμάκης, με αφορμή την 

παραίτηση του Αναισθησία- 
λόγου Επιμελητή Α’, Ιωάννη 
Χαλά, από το Νοσοκομείο Σερ
ρών. δήλωσε:

«Η ανικανότητα της κυβέρ
νησης και του Υπουργείου Υγεί
ας, να ανταπακριθούν στοιχειω
δώς στις πραγματικές ανάγκες 
της σερραϊκής κοινωνίας, ξε
περνά κάθε προηγούμενο.

Η πολιτική επιλογή της κυ
βέρνησης να μην κάνει καμία 
ουσιαστική ενέργεια πραγματι
κής ενίσχυσης του Νοσοκομεί
ου Σερρών, η εμμονή τους να 
ισχυρίζονται ότι όλα είναι υπό 
έλεγχο, η προφανής παντελής 
ανευ θυνότητα, θέτει πλέον το 
Νοσοκομείο Σερρών και τις ζωές 
όλων των κατοίκων σε κίνδ υνο.

Η παραίτηση αυτή, παυ δεν

γνωρίζουμε τους λόγους υποβο
λής της, στερεί από το Ν οσοκο
μείο Σερρών έναν ακόμα αναι- 
σθησιολόγο, ενώ στις 18 του 
μήνα όπως πληροφορούμαστε 
λήγει και η θητεία της επικουρι
κής αναισθησιολόγου.

Παρά τις επανειλημμένες 
παρεμβάσεις μας στη Βουλή, 
παρά τις εκκλήσεις και τις κα
ταγγελίες συνολικά των φορέων 
του Νοσοκομείου και της τοπι
κής κοινωνίας, παρά τις εδώ και 
ένα σχεδόν χρόνο επαναλαμβα
νόμενες δημόσιες δεσμεύσεις 
κυβερνητικών και κομματικών 
στελεχών για δρομολόγηση λύ
σεων και ενώ η χώρα και ο Νο
μός Σερρών αναμένει το τρίτο 
κύμα της πανδημίας, το Νοσο
κομείο Σερρών κινδυνεύει να 
βρεθεί εκτός μάχης.

Απαιτούμε:

-την άμεση ανανέωση της 
σύμβασης της επικουρικής

αναισθησιολόγου,

- την άμεση ενίσχυση του 
Νοσοκομείου Σερρών με τον 
απαραίτητο αριθμό αναιαθη- 
σιολόγων, όχΕ με ολιγοήμερες

αποσπάσεις, αλλά με μόνιμο 
προσωπικό,

- την άμεση παρέμβαση 
του Υπουργείου Υγείας και της 
διοίκησης της Α"1 ΥΠΕ για την

εξασφάλιση ότι το Νοσοκομείο 
Σερρών θα μπορεί να λειτουρ
γεί με ασφάλεια παρέχοντας 
την καλύτερη δυνατή φροντίδα 
σε όσους το χρειαστούν.»

*4?!· liiitr

*■* Witw Kiwi 

ηΠιΙ*ι;η!

WepniAL ·Μ*
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1  Τραγική επιβεβαίωση ms δημοκρατίαβ για τα λάθοε
στοιχεία του ΕΟ/\Υ lockdownse ΟΛΟΚΛΗΡΕΣ

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1988.41
cm²

Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τραγική επιβεβαίωση ms δημοκρατίαβ για τα λάθοε στοιχεία του ΕΟ/\Υ

ΣΚΛΗΡΟ 
lockdownse 
ΟΛΟΚΛΗΡΕΣ 
ΠΕΡΙΟΧΕΣ ΜΕ

ψεύτικα
αεαομενα

(Υ λ\ι;ςης/λ-

Aioxos! Ανακοίνωσαν 53 κρούσματα στην Κοζάνη, 
αλλά τα 32 ήταν «ξεχασμένα» από tis 9 Νοεμβρίου

Δήμαρχοε Εορδακκ: Εχει συμβεί κι άλλεε «popes
Περιφερειάρχη Δ. Μακεδονίαβ: Να παρέμβει εισαγγελέαε
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1  Τραγική επιβεβαίωση ms δημοκρατίαβ για τα λάθοε στοιχεία του ΕΟ/\Υ
lockdownse ΟΛΟΚΛΗΡΕΣ

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αδιανόητα έγκλημα
Avdoxaios ο νομόθ! 

Με κρούσματα του 
Νοεμβρίου αποφάσισαν 
το σκληρό lockdown

Σ
ιγά σιγά αποκαλύπτονται 
τα αίσχη (και τα παιχνί
δια;) γύρω από τη διαχεί
ριση της πανδημίας και με 
τραγικό τρόπο επιβεβαιώ
νεται η «δημοκρατία», που αποκά
λυψε το χάος με την καταγραφή των 

επιδημιολογικών δεδομένων και τα 
«διπλά βιβλία» ΕΟΔΥ - ΗΔΙΚΑ, που 
εξακολουθούν να οδηγούν σε λήψη 
λανθασμένων αποφάσεων!

Ολόκληροι νομοί «τιμωρούνται» 
με καθολικό κλείσιμο, τοπικές οικο
νομίες καταστρέφονται και, κυρίως, 
άνθρωποι χάνονται άδικα, επειδή 
συνεχίζεται η διπλή καταγραφή των 
κρουσμάτων από δημόσιες και ιδιω
τικές δομές υγείας. Παρότι η «δημο
κρατία» κατήγγειλε αυτό το αίσχος 
και για το θέμα παρενέβη εισαγγελέ
ας, οι αρμόδιοι υπουργοί και, κυρίως, 
ο επικεφαλής του ΕΟΔΥ Παναγιώτης 
Αρκουμανέας συνεχίζουν τα εγκλή

ματα.
Η τελευ

ταία τραντα
χτή απόδει
ξη του φο
νικού μπά
χαλου (και 
ενδεχόμε
νου «μαγει
ρέματος») 

ήρθε χθες από την Κοζάνη, μετά την 
αποκάλυψη ότι η προχθεσινή ανα
κοίνωση ύπαρξης 53 νέων κρουσμά
των κάθε άλλο παρά αληθινή ήταν, 
δεδομένου ότι τα 32 από αυτά ήταν 
κρούσματα του Νοεμβρίου που προ
στέθηκαν τώρα. Αρα τον Νοέμβριο, 
που «κάλπαζε» ο κορονοϊός, είχαν 
αποκρυβεί τα αληθινά κρούσματα και 
υπήρχε ψευδής αποτύπωση, ενώ το 
ίδιο συμβαίνει και τώρα, που ο ιός, 
παρότι υποχωρεί, εμφανίζεται να... 
φουντώνει! Και να φανταστεί κανείς 
ότι μιλάμε για μια πολύ ταλαιπωρημέ
νη περιοχή, που από τα μέσα Οκτω
βρίου βρίσκεται σε σκληρό lockdown.

Το θέμα ενέδειξε ο περιφερειάρ
χης Δυτ. Μακεδονίας Γιώργος Κα- 
σαπίδης, που δικαίως ζήτησε εισαγ- 
γελική παρέμβαση και ανέφερε σε 
χθεσινή διαδικτυακή συνέντευξη 
Τύπου: «Φαίνεται ότι στα ετεροχρο- 
νισμένα κρούσματα που εντοπίζο
νταν και δεν δηλώνονταν δεν ακο
λουθούνταν η διαδικασία που προ-

Καταγγέλλεχαι 
ότι υγειονομικοί 

και πολιτικοί 
είχαν ενημερωθεί, 

αλλά κώφευαν

βλέπεται σε αντίστοιχες περιπτώσεις 
(π.χ. τχνπλάτηση), με αποτέλεσμα εν 
αγνοία τους οι συμπολίτες μας αυτοί 
να αποτελούν εστίες μετάδοσης κι 
αναμετάδοσης του ιού, κι αυτό φαί
νεται όη δημιούργησε περαιτέρω εξά- 
πλωση και διασπορά της νόσου».

Οσον αφορά το αίτημά του περί

παρέμβασης εισαγγελέα, ο περιφερει
άρχης εξήγησε: «Ζητώ την εισαγγελι- 
κή παρέμβαση για να διενεργήσει την 
αντίστοιχη έρευνα ως προς τη διαδι
κασία. Μας ανησύχησαν τα χθεσινά 
νούμερα και το ελέγξαμε. Διαπιστώ
σαμε διάσταση στα νούμερα, από τα 
21, που είχαμε δηλωμένα τοπικά, στα
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1  Τραγική επιβεβαίωση ms δημοκρατίαβ για τα λάθοε στοιχεία του ΕΟ/\Υ
lockdownse ΟΛΟΚΛΗΡΕΣ

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

τα του ΕΟΔΥ και στην Κοζάνη

53 κεντρικά. Διαπιστώσαμε ότι επρό- 
κειτο για ετεροχρονισμένα κρούσμα
τα, από τις 9 Νοεμβρίου. Ζήτησα να 
διερευνηθεί αν έχει ξανασυμβεί τέ
τοιο γεγονός και, δυστυχώς, τα ευρή
ματα δείχνουν ότι έγινε και άλλες φο
ρές, με ό,τι αυτό συνεπάγεται».

0 προϊστάμενος της Γενικής Διεύ-

Ερημοι δρόμοι στην πόλη της 
Κοζάνης τις παραμονές της 
Πρωτοχρονιάς, συνέπεια του 
lockdown, που βρίσκεται σε ισχύ 
από τον Οκτώβριο! Στις ένθε
τες φωτό, ο περιφερειάρχηςΔυτ. 
Μακεδονίας Γιώργος Κασαπί- 
δης και ο πρόεδρος του ΕΟΔΥ 
Παναγιώτης Αρκουμανέας

θυνσης Δημόσιας Υγείας και Κοινω
νικής Μέριμνας της Δοτικής Μακε
δονίας Χαρίσιος Γκοβεδάρος επιση
μαίνει ότι εκτός από τα 32 κρούσμα
τα του Νοεμβρίου που προστέθηκαν 
στην προχθεσινή καταγραφή για την 
Κοζάνη υπήρχαν και άλλα λάθη των 
αρμόδιων.

Στις 11 Ιανουάριου υπήρχαν 9 
κρούσματα στη συνολική καταγραφή, 
που δηλώθηκαν στις αρχές Νοεμβρί
ου, και αυτά (ομοίως) ανακοινώθη
καν ετεροχρονισμένα, ενώ ακόμα 9 
κρούσματα του Νοεμβρίου ανακοι
νώθηκαν ετεροχρονισμένα διαφορε
τικές μέρες στα τέλη Δεκεμβρίου και 
στις αρχές Ιανουάριου. Ολα τα ετερο- 
χρονισμένα συμπεριλήφθηκαν στην 
καταγραφή για την Κοζάνη και την 
Πτολεμαΐδα!

«Πνίγουν» ίο θέμα
Κάτοικοι και δημοτικοί σύμβουλοι 
καταγγέλουν, επίσης, ότι οι αρμόδι
οι του ΕΟΔΥ αλλά και οι υπουργοί, 
παρότι ενημερώθηακν ότι καιρό τώ
ρα κάτι δεν πήγαινε καλά, εκώφευσαν 
και προσπαθούν τώρα να «πνίξουν» 
το θέμα. Παράλληλα, την καταγγελία 
ότι δεν είναι η πρώτη φορά που δη
λώνονται ετεροχρονισμένα κρούσμα
τα στον νομό Κοζάνης, αλλά πως αυτό 
έχει συμβεί ξανά το τελευταίο διάστη
μα, επιβεβαίωσε, μιλώντας στη «δημο
κρατία», και ο Παναγιώτης Πλακεντάς, 
δήμαρχος του Δήμου Εορδαίας, που 
βρίσκεται από τις 16 Οκτωβρίου σε κα
θεστώς αυστηρού lockdown. Από αυ
τό τον δήμο, εξάλλου, προέρχονται και 
τα ετεροχρονισμένα κρούσματα που 
αποκαλύφθηκαν τις τελευταίες μέρες. 
Να σημειωθεί ότι περίεργους συνειρ
μούς δημιουργεί στην τοπική κοινω
νία το γεγονός ότι η συγκεκριμένη πε
ριοχή, με τα συνεχή λάθη στα στοι
χεία και το διαρκές lockdown εδώ και 
μήνες, είναι στο επίκεντρο της απολι- 
γνιτοποίησης που προωθεί βιαίως η 
κυβέρνηση.

Σήμερα, πάντως, ο δήμαρχος 
Εορδαίας και ο δήμαρχος Κοζάνης 
Λάζαρος Μαλούτας θα έχουν συνά
ντηση με το συντονισηκό περιφερει
ακό όργανο Πολιτικής Προστασίας, 
ύστερα από αίτημα που κατέθεσαν, 
αναζητώντας κάποιες απαντήσεις, οι 
οποίες θα καθορίσουν και τις επόμε
νες κινήσεις τους.

Lockdown στο Apyos: «Σε 
Ρομά το 90% των κρουσμάτων 

που αρνουνται τα τεστ»

Ομολογία από 
Εξαδάκτυλο: 

αΠροβληματικά 
τα δεδομένα»

Οι σοβαρές αποκαλύψεις για την 
Κοζάνη με τα “ξεχασμένα” κρού
σματα από τον περασμένο Νοέμ
βριο που προσμετρήθηκαν ετερο- 
χρονισμένα ηροκάλεσαν σάλο στην 
τοπική κοινωνία αλλά υποβαθμίστη
καν από τα πανελλαδικά συστημικά 
μέσα ενημέρωσης!

Οσοι παρακολουθούν τις κυ
βερνητικές παλινωδίες και τις ύπο
πτες μεθοδεύσεις που αποκάλυψε 
η «δημοκρατία» για τα αναξιόπιστα 
διπλά βιβλία που τηρούνται, ώστε 
να μεταδίδεται μια καθησυχασηκή 
αλλά απόλυτα ανακριβής εικόνα 
για την πορεία της πανδημίας στη 
χώρα, κάθε άλλο παρά από τα σύν
νεφα πέφτουν. Εγείρεται όμως την 
ίδια στιγμή ζήτημα ποινικών ευθυ
νών για τον ερασιτεχνικό τρόπο με 
τον οποίο στα κυβερνητικά ρετιρέ 
λαμβάνονται καθοριστικές αποφά
σεις που επηρεάζουν κσταλυπκά τη 
ζωή των πολιτών, μολονόη βασίζο
νται σε λανθασμένα στοιχεία!

Τα παραπάνω επιβεβαίωσε μέ
χρι κεραίας ο ίδιος ο πρόεδρος του 
Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου και 
μέλος της επιτροπής εμπειρογνω
μόνων Αθανάσιος Εξαδάκτυλος. 
Μιλώντας χθες στον Σκάι, παραδέ
χθηκε ευθέως όη τα περιορισηκά 
μέτρα της Πολιτείας λαμβάνονται με 
βάση δεδομένα που είναι προβλη- 
μαηκά, όπως φανερώνει η περίπτω
ση της Κοζάνης. Σης διαμαρτυρίες 
πολιτών ότι τα στοιχεία για τη συ
γκεκριμένη περιοχή της χώρας εί
ναι λανθασμένα, ο κ. Εξαδάκτυλος 
παραδέχθηκε απερίφραστα: «Το κα
θεστώς της Κοζάνης πρέπει να ανα
θεωρηθεί άμεσα επί τα βελήω. Φαί
νεται όη υπάρχουν τεχνικά προβλή
ματα που κρατούν την Κοζάνη σε 
ένα επίπεδο στο οποίο δεν βρίσκε
ται πραγματικά. (...) Ενσωματώθη
καν τεστ με κάποια καθυστέρηση. 
(...) Αν συμβαίνει αυτό, μπορεί να 
βγουν λάθος συμπεράσματα!».

Ανιιδράσειβ ΣΥΡΙΖ A
Με ανακοινώσεις τους ο εκπρόσω
πος του ΣΥΡ1ΖΑ Νόσος Ηλιόπουλος 
και η Ελληνική Λύση ζητούν πειστι
κές εξηγήσεις, ενώ ο κυβερνητικός 
εκπρόσωπος Δημήτρης Ταραντίλης 
απέφυγε να αναφερθεί στο σοβαρό
τατο θέμα και περιορίστηκε να δη
λώσει πως... η χώρα θα κερδίσει τη 
μάχη του εμβολιασμού.

ΤΗ ΣΤΗΡΙΞΗ της Αστυνομίας 
και του κράτους ζητά ο δήμαρ
χος Αργους - Μυκηνών Δημή
τρης Κάμποσος μετά την από
φαση της γ.γ. Πολιτικής Προ
στασίας για την επιβολή σκλη
ρού lockdown στην Αργολίδα. 
Οπως καταγγέλλει, το 90% των 
κρουσμάτων κορονοϊού έχουν 
εντρπιστεί σε κοινότητες Ρομά, 
οι οποίοι αρνούνται να υπο
βληθούν σε τεστ.

0 κ. Κάμποσος ξεσπά για το 
εκτεταμένο lockdown που βρί
σκεται σε ισχύ, τονίζοντας πως 
για την έξαρση των κρουσμά
των ευθύνονται στην πλειονό
τητά τους οι Ρομά. «Οσον αφο
ρά την Αργολίδα, υπάρχουν 
κάποια κρούσματα σε συγκε
κριμένα σημεία. Δηλαδή, απ’ 
ό,τι με πληροφόρησαν, το 90%, 
ίσως και παραπάνω είναι σε 
κοινότητες Ρομά και στη Νέα 
Τίρυνθα, δηλαδή σε ένα χωριό 
πριν από το Ναύπλιο» εξήγη
σε ο δήμαρχος, απευθύνοντας 
έκκληση στην Πολιτεία και την

ΑΜΕΣΗ ήταν η διάψευση 
των ισχυρισμών του πρωθυ
πουργού Κυριάκου Μητσοτά- 
κη, σχετικά με την προετοιμα
σία του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας, από την πρόεδρο της 
Ενωσης Ιατρών Νοσοκομεί
ων Αθήνας και Πειραιά Μα- 
τΐνα Παγώνη. Η κ.
Παγώνη μίλησε 
στο ίδιο τηλεοπτι
κό μέσο στο οποίο 
ο πρωθυπουρ
γός ισχυρίστηκε 
ότι όλα ήταν... κα
λώς καμωμένα και 
ότι μεταξύ των δύο 
κυμάτων του κορο- 
νοϊού η κυβέρνηση προετοι
μάστηκε και ενίσχυσε το ΕΣΥ 
με περισσότερα κρεβάτια στις 
ΜΕΘ και με πολύ περισσότε
ρους ιατρούς.

Η κ. Παγώνη ισχυρίστηκε 
ότι υπάρχει πρόβλημα -ακό
μη και τώρα- και γΓ αυτό ζη
τά την άμεση ενίσχυση των νο
σοκομείων με γιατρούς και νο
σηλευτές, προκειμένου, όπως 
είπε, να μπορέσουν να αντε-

Αστυνομία ώστε να υποβλη
θούν σε τεστ κορονοϊού οι Ρο
μά της περιοχής.

Σημειώνεται ότι τόσο η 
Αργολίδα όσο και η Σπάρ
τη βρίσκονται σε καθεστώς 
lockdown ως τη Δευτέρα 18 
Ιανουάριου λόγω έξαρσης 
κρουσμάτων. Συγκεκριμέ
να, απαγορεύονται οι μετακι
νήσεις εκτός της περιφερεια
κής ενότητας, εξαιρουμένης 
της μετακίνησης για λόγους 
υγείας, απαγορεύεται οποια- 
δήποτε μετακίνηση εντός της 
περιφερειακής ενότητας από 
τις 18.00''ως τις 05.00, εξαι- 
ρουμένων των εργαζομένων, 
ενώ αναστέλλονται η πραγμα
τοποίηση θρησκευτικών τελε
τών και η λειτουργία καταστη
μάτων. Τα ίδια μέτρα βρίσκο
νται σε ισχύ ως τις 18 Ιανου
άριου και στη Λέσβο, καθώς ο 
αριθμός των κρουσμάτων των 
τελευταίων ημερών και το αυ
ξημένο ιικό φορτίο ήταν ανη
συχητικά.

πεξέλθουν στην πίεση. Η κ. 
Παγώνη αναφέρθηκε στην πε
ραιτέρω πίεση που θα δεχτούν 
τα νοσοκομεία, καθώς τα εμ
βόλια θα γίνονται σε αυτά αντί 
των κέντρων υγείας και ζήτη
σε να υπάρξει πλήρωση των 
κενών θέσεων. Ταυτόχρονα, 

όπως σημείωσε 
και σε ανακοίνω
σή της η Ελ. Λύ
ση, η κ. Παγώνη 
αποκάλυψε όη οι 
ειδικοί ουδέποτε 
εισηγήθηκαν την 
απαγόρευση κυ
νηγιού και ψαρέ
ματος, ενώ τόνι

σε όη δεν ενέκριναν την έναρ
ξη λειτουργίας των καταστη
μάτων με τη μέθοδο «αγοράς 
εντός» (dick in shop). Εάν αυ
τά ισχύουν, σημειωνόταν στην 
ανακοίνωση του κόμματος του 
Κ. Βελλόπουλου, τότε υπάρχει 
μείζον θέμα με την κυβερνηυ- 
κή πολιτική αντιμετώπισης της 
πανδημίας, αφού η κυβέρνη
ση αγνοεί πλήρως τις εισηγή
σεις των ειδικών.

Παγώνη διαψεύδει Κυριάκο

Οι ειδικοί ποτέ 
δεν εισηγήθηκαν 

απαγόρευση 
κυνηγιού 

και ψαρέματος
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1  «Εμπλεξαν» οι γραμμές του εμβολιασμού
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

586.81 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΙΦΝΙΔΙΑΣΤΙΚΟ «ΦΡΕΝΟ» ΣΤΟΥΣ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΥΣ ΙΔΙΩΤΩΝ ΓΙΑΤΡΩΝ

«Εμπλεξαν» οι γραμμές του εμβολιασμού
Αχιλλοπούλειο και ΚΎ. Αργαλαστήςτα μοναδικά εμβολιαστικά κέντρα μέχρι νεωτέρας- 
Συνεχίζονται τα ευτράπελα στην πλατφόρμα για τον προγραμματισμό ραντεβού

Τα ευτράπελα με τον προγραμματισμό ραντεβού 
στα εμβολιαστικά κέντρα στη Μαγνησία συνεχίζονται

Ε
μβόλιο» συνεννόησης με την Εθνική Επι
τροπή Εμβολιασμού αναζητούν σε τοπι
κό επίπεδο οι υγειονομικοί φορείς, κα
θώς από μέρα σε μέρα δοκιμάζουν δυσάρεστες εκ

πλήξεις αναφορικά με την υλοποίηση του εμβολια- 
στικού σχεδιασμού του προγράμματος Ελευθερία».

Οι αρρυθμίες και τα ευτράπελα συνεχίζονται, 
όχι μόνο στη Μαγνησία, αλλά σ' ολόκληρη την 
επικράτεια. Πράνματα που οι εκπρόσωποι του 
ΕΣΥ γνώριζαν ως δεδομένα, από το πρωί μέχρι 
το βράδυ ανατρέπονται. Το αποτέλεσμα είναι να 
δημιουργούνται προβλήματα, να εγείρονται δια
μαρτυρίες και το πρόγραμμα να «μπάζει νερά». 
Μέχρι πρότινος αυτό που ήταν γνωστό είναι ότι 
το Αχιλλοπούλειο Νοσοκομείο Βόλου θα γίνει εμ- 
βολιαστικό Κέντρο και θα εμβολιάσει όλο το υγει
ονομικό προσωπικό της Μαγνησίας. Από τη στιγ
μή όμως που άνοιξε η πλατφόρμα για τον προ
γραμματισμό ραντεβού των ηλικιωμένων άνω 
των 85 χρόνων το Νοσοκομείο Βόλου αναγορεύ- 
τηκε σε προορισμό εμβολιασμού και του γενικού 
πληθυσμού, όπως τονίστηκε από το υπ. υγείας 
στους αρμοδίους του Αχιλλοπουλείου που ζήτη
σαν ενημέρωση. Αυτό που τους έγινε γνωστό εί
ναι πως οι εμβολιασμοί των υπερηλίκων ξεκι
νούν στο Εμβολιαστικά Κέντρο του ισογείου από 
το ερχόμενο Σάββατο.

Στο Κέντρο Υγείας Αργαλαστής 
μέχρι νεωτέρας...

Εμβολιασμοί επίσης υπερηλίκων θα ξεκινή
σουν και στο Κέντρο Υγείας Αργαλαστής. Μέχρι 
τις 10 Φεβρουάριου θα είναι το μοναδικό Κέν
τρο Υγείας που θα λειτουργήσει ως εμβολιαστι- 
κό Κέντρο στον νομό, εκτός απροόπτου. Μετά τις 
10 του επόμενου μήνα εκτιμάται πως τη σκυτάλη 
εμβολιασμού θα πάρουν τα υπόλοιπα Κέντρα 
Υγείας, μεταξύ των οποίων και του Βόλου. Σύμ
φωνα με καλά πληροφορημένες πηγές του ΤΑΧΥ
ΔΡΟΜΟΥ όλες οι δομές είναι ήδη έτοιμες για να

λειτουργήσουν ως εμβολιαστικά Κέντρα. Είναι 
εξοπλισμένες, το προσωπικό έχει εκπαιδευτεί, 
όμως η Εθνική Επιτροπή Εμβολιασμού έκρινε 
πως θα πρέπει η διαδικασία να ξεκινήσει από ένα 
περιφερειακό Κέντρο Υγείας, όπως αυτό της Αρ
γαλαστής και σε δεύτερο χρόνο να ακολουθή
σουν οι υπόλοιπες δομές. Στο πλαίσιο αυτό κάτι 
αντίστοιχο έγινε και στους υπόλοιπους θεσσαλι- 
κούς νομούς. Στη Λάρισα ορίστηκε ως πρώτο εμ- 
βολιαστικό κέντρο το Κ.Υ. Ελασσόνας, στην Καρ
δίτσα το Κ.Υ. Παλαμά και στα Τρίκαλα το Κέντρο 
Υγείας Πύλης.

Το ερώτημα βέβαια που γεννάται είναι ποια 
ήταν τα κριτήρια της επιλογής και αν οι αρμόδιοι 
της Εθνικής Επιτροπής Εμβολιασμών έχουν λά
βει υπόψη όλες τις παραμέτρους, όπως για πα
ράδειγμα, πως θα μετακινηθεί ένας ηλικιωμένος 
85 και 90 χρόνωναπό το Βελεστίνο ή τον Πτελεό 
για να μεταβεί στο Κέντρο Υγείας Αργαλαστής για 
να εμβολιαστεί, ή αν είναι κατάκοιτος και διαμέ
νει στη Νέα Ιωνία πως θα μεταφερθεί στο Αχιλ- 
λοπούλειο;

Υπό το πρίσμα όλων των παραπάνω στο Νοσο
κομείο Βόλου οι αρμόδιοι του Εμβολιαστικού 
Κέντρου διατηρούν την ψυχραιμία τους. Αν και 
υπάρχουν θέματα που πρέπει να διευκρινιστούν 
και για τα οποία προς το παρόν απαντήσεις δεν 
έχουν δοθεί, δηλώνουν πανέτοιμοι να αναλά
βουν τον εμβολιασμό των ηλικιωμένων.

Στο Εμβολιαστικά Κέντρο του Αχιλλοπουλείου 
υπάρχουν ακόμη 150 δόσεις εμβολίων οι οποί
ες εκτιμάται ότι θα χρησιμοποιηθούν μέσα στο 
επόμενο 48ωρο στους εναπομείναντες υγειονο
μικούς των Κέντρων Υγείας, του ΟΚΑΝΑ, του ΚΕ- 
ΘΕΑ και των άλλων δημοσίων δομών υγείας του 
ΕΣΥ στους οποίους έχει δοθεί προτεραιότητα.

Από την Παρασκευή 8 Ιανουάριου που ξεκίνη
σε επίσημα ο εμβολιασμός κατά του κορονοϊού 
στη Μαγνησία, το Εμβολιαστικά Κέντρο του Νο
σοκομείου Βόλου προχώρησε μέχρι και χθες σε 
575 εμβολιασμού υγειονομικού προσωπικού.

«Φρένο» και στους εμβολιασμούς 
ιδιωτών γιατρών

Δυσάρεστη ήταν η έκπληξη που δοκίμασαν 
χθες οι ιδιώτες γιατροί του Βόλου που ήταν η σει
ρά τους να εμβολιαστούν στο Αχιλλοπούλειο. Την 
Τρίτη εμβολιάστηκαν οι πρώτοι 20 και χθες ήταν 
έτοιμοι να λάβουν το «τσίμπημα» άλλοι 20. Δυ
στυχώς όμως αυτό δεν έγινε διότι η πλατφόρμα 
που καταγράφονται τα στοιχεία τους απέρριπτε 
την ένταξή τους στο σύστημα.

Η εξήγηση που δόθηκε από το Υπουργείο ήταν 
πως ο εμβολιασμός των ιδιωτών γιατρών θα συ
νεχιστεί μεν, με τη διαδικασία όμως της υποβο
λής δήλωσης στην πλατφόρμα, που αφορά 
στους ηλικιωμένους άνω των 85 ετών, παρ' ότι η 
αρχική δέσμευση του υπουργείου ήταν ότι οι 
ιδιώτες γιατροί θα εμβολιαστούν κατά προτεραι
ότητα.

Αργά το απόγευμα έγινε γνωστό πως οι ιδιώτες 
γιατροί θα πρέπει να υποβάλουν αίτηση στην 
πλατφόρμα της Πολιτικής Προστασίας και να 
αναμένουν το SMS που θα τους ενημερώνει πό
τε θα εμβολιαστούν και πού.

Δεν υπάρχουν 
ραντεβού για δεύτερη δόση

Την ίδια ώρα οι φαρμακοποιοί που έχουν ανα- 
λάβει την εξυπηρέτηση των πολιτών για τα ραντε
βού του εμβολιασμού διαπίστωσαν πως δεν 
υπάρχουν ημερομηνίες για τη δεύτερη δόση του 
εμβολίου στο Νοσοκομείο του Βόλου. 0 πρό
εδρος του Φαρμακευτικού Συλλόγου κ. Ματσιό
λης σ' ανάρτησή του στο fb ενημέρωνε ότι «τη 
δεύτερη ημέρα λειτουργίας της πλατφόρμας 
προγραμματισμού ραντεβού εμβολιασμού, το 
Νοσοκομείο Βόλου που καλύπτει ένα πολύ μεγά
λο τμήμα των κατοίκων του Νομού Μαγνησίας, 
δεν έχει διαθέσιμες ημερομηνίες για τη δεύτερη 
δόση. Ενώ υπάρχουνδιαθέσιμα ραντεβού για την 
πρώτη δόση εμβολιασμού, για τη δεύτερη δόση 
δεν υπάρχουν πλέον διαθέσιμα ραντεβού, με 
αποτέλεσμα να μην μπορεί να ολοκληρωθεί η 
διαδικασία προγραμματισμού του ραντεβού για 
τον εμβολιασμό». Το Αχιλλοπούλειο αναμένει τις 
αλλαγές που θα γίνουν στην πλατφόρμα για να 
μπορεί να προγραμματιστεί το ραντεβού για τη 
δεύτερη δόση.
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1  ΕΜΒΟΛΙΟ «Μην παραβιάζετε τις δόσεις»,
προειδοποιούν οι (ρπρμπκοΡιομηχπνίες

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

180.98 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΜΒΟΛΙΟ
«Μην παραβιάζετε τις 
δόσεις», προειδοποιούν οι 
(ρπρμπκοΡιομηχπνίες
ΟΙ ΜΕΓΑΛΕΣ ενώσεις των ομίλων της φαρμακοβιομηχανίας 
ζητούν η στρατηγική του εμβολιασμού κατά του κορωνοΐού 
«να βασιστεί στην επιστήμη», την ώρα που πολλές κυβερνή
σεις δείχνουν τάσεις να ισοφαρίσουν την έλλειψη δόσεων με 
την παραβίαση των αρχικών ενδείξεων. «Κάβε μεταβολή στην 
δοσολογία των εμβολίων που έχουν δοκιμασθεί και εγκριθεί 
και κάθε τροποποίηση του χρονικού διαστήματος του εμβολι
ασμού με τα εμβόλια κατά της Covid-19 πρέπει να βασίζονται 
στην επιστήμη και σε μία διαφανή ερμηνεία των δεδομένων», 
αναφέρεται εμφατικά στην κοινή ανακοίνωση των μεγαλύτε
ρων επαγγελματικών ενώσεων του τομέα της φαρμακοβιο
μηχανίας, τόσο στην Ευρώπη όσο και στις Ηνωμένες Πολι
τείες (IFPMA, PhRMA, EFPIA, Vaccines Europe. ΒΙΟ, ICBA).

Οι ενώσεις αυτές «θεωρούν ότι οι στρατηγικές εφαρμο
γής των εμβολίων πρέπει να βασίζονται στα αποτελέσματα 
των κλινικών εξετάσεων και την εξέλιξη των γνώσεων» και 
κατά συνέπεια να υποστηρίζουν «την παραδοχή των δοσολο
γιών που καθορίσθηκαν κατά τις κλινικές δοκιμές». Πολλές 
χώρες αντιμετωπίζουν το ενδεχόμενο να αλλάξουν την δοσο
λογία των εμβολίων ή να μεγαλώσουν το χρονικό διάστημα 
ανάμεσα στις δόσεις πέραν των ορίων που έχει καθορίσει η 
κατασκευάστρια εταιρεία.

Ενδεια εμβολίων
θέλουν να δοκιμάσουν με αυτόν τον τρόπο να αντιμετωπίσουν 
την ένδεια εμβολίων αποκτώντας την δυνατότητα να εμβολι
άσουν μεγαλύτερο αριθμό ανθρώπων, την ώρα που η πανδη
μία συνεχίζει να έχει καταστροφικές διαστάσεις, κυρίως στις 
ΗΠΑ, όπου έχει εμφανισθεί νέο μολυσματικότερο στέλεχος 
του ιού. Για τις ενώσεις της φαρμακοβιομηχανίας υπάρχει ο 
κίνδυνος, αν οι στρατηγικές αυτές δεν έχουν αποτέλεσμα, να 
τροφοδοτήσουν περαιτέρω έναν ήδη ισχυρό σκεπτικισμό απέ
ναντι στα εμβόλια. «Είναι ζωτικής σημασίας να διαφυλάξου
με, να αναπτύξουμε και να διατηρήσουμε την εμπιστοσύνη του 
κοινού στον εμβολιασμό κατά της Covfd-t 9 συνεχίζοντας να 
λαμβάνουμε αποφάσεις στηριζόμενες σε στέρεες επιστημονι
κές βάσεις», «καθώς μόνο εμείς μπορούμε να βάλουμε τέλος 
στην πανδημία», προειδοποιεί η ανακοίνωση.
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1  Σε μια συνηθισμένη παιδική λοίμωξη θα καταλήξει
ο κορονοϊός

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

364.18 cm² Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΑΜΕΡΙΚΑΝΟΙ ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΕΣ

Σε μια συνηθισμένη 
παιδική λοίμωξη θα... 
καταλήξει ο κορονοϊός
ΠΟΙΑ ΘΑ είναι η... μοίρα του κο- 
ρονοϊού; Σε μια προσπάθεια να 
προβλέψουν το μέλλον, Αμερικα
νοί επιστήμονες σημειώνουν πως 
ο θανατηφόρος ιός πιθανότατα 
να καταλήξει ως μια συνηθισμένη 
παιδική λοίμωξη. Οι ερευνητές των 
πανεπιστημίων εμορι (Ατλάντα) και 
Πενσιλβάνια, οι οποίοι έκαναν τη 
σχετική δημοσίευση στο περιοδικό 
«Science», υποστηρίζουν -βάσει 
μελέτης με χρήση μοντέλου πρό
βλεψης σε βάθος χρόνου- πως ο 
Sars-CoCV-2 θα γίνει ενδημικός, 
κυκλοφορώντας ευρέως στον γε
νικό πληθυσμό και οι περισσότεροι 
άνθρωποι στο μέλλον θα εκτίθενται 
σε αυτόν στην παιδική ηλικία τους. 
Οπως υπολογίζουν, ο ιός θα πρωτο- 
εμφανίζεται στην ηλικία των τριών 
ως πέντε ετών με ήπια συμπτώματα, 
ενώ η θνητότητα (το ποσοστό θανά
των στο σύνολο των κρουσμάτων) 
θα πέσει κάτω από αυτή της εποχι
κής γρίπης (0,1%).

Τα εμβόλια
Οπως εξηγούν, τα εμβόλια δεν πρό
κειται να αφανίσουν τον ιό, αλλά 
να «φρενάρουν» τη μετάδοσή του. 
Το πόσο γρήγορα ο πανδπμικός 
κορονοϊός θα μετατραπεί σε ενδη
μικό θα εξαρτηθεί καθοριστικά από 
τρεις παράγοντες: Πόσο γρήγορα θα 
εξαπλωθεί ο ιός, πόσο γρήγορα θα 
γίνουν οι μαζικοί εμβολιασμοί και τι 
είδους ανοσία θα δημιουργούν τα 
εμβόλια. Ωστόσο, μέχρι να εμβολι
αστούν αρκετοί πολίτες και ο κορο- 
νοϊός να πάρει ενδημικό χαρακτήρα, 
η πανδημία συνεχίζει να σαρώνει τις 
περισσότερες χώρες της υφηλίου και 
στο επίκεντρο του ενδιαφέροντος 
βρίσκονται οι εξελίξεις στα εμβόλια 
κατά της Covid-19.

Η εταιρία Johnson & Johnson, που 
συνεργάζεται με την Janssen, είναι 
πιθανόν να καταθέσει στην Ε.Ε. αί
τηση για την έγκριση του εμβολίου 
της κατά της Covid-19 τον Φεβρου
άριο, δήλωσε χθες ο Πέτερ Λίζε, 
ευρωβουλευτής του Ευρωπαϊκού

Λαϊκού Κόμματος αρμόδιος για θέ
ματα Υγείας. Η έγκριση του εμβολί
ου της J&J μπορεί να βοηθήσει στην 
επιτάχυνση της εκστρατείας εμβολι
ασμού, αφού απαιτεί τη χορήγηση 
μίας δόσης. Η εταιρία αναμένει τα 
προκαταρκτικά αποτελέσματα από 
την κλινική δοκιμή τελευταίας φά
σης -που εκτιμάται ότι είναι θετικά- 
στο τέλος Ιανουάριου.

Στο μεταξύ, η αμερικανική φαρ
μακευτική εταιρία Pfizer εξετάζει 
το ενδεχόμενο να υποβάλει αίτηση 
για την έγκριση του εμβολίου της 
κατά της Covid-19 στη Ρωσία, όπως 
έγινε γνωστό από τον ρωσικό Τύπο. 
Ομως, το ειδησεογραφικό πρακτο
ρείο Interfax, επικαλούμενο την 
Pfizer, μετέδωσε ότι η εταιρία φέτος

ΑΠΟ ΠΑΝΔΗΜΙΚΟΣ 
ΕΝΔΗΜΙΚΟΣ Ο ΙΟΣ
θα πρωΐοεμφανίζεται 

στην ηλικία των 3-5 ετών 
με ήπια συμπτώματα, 

ενώ η θνητότητα 
θα πέσει κάτω από αυτή 

τηε εποχικήδ Ypinns

θα διαθέσει το εμβόλιό της μόνο σε 
χώρες με τις οποίες έχει υπογράψει 
συμφωνίες σε κυβερνητικό επίπεδο, 
ενώ τέτοια συμφωνία δεν έχει υπο
γράψει με τη Ρωσία.

Προς τα κάτω αναθεωρήθηκε η 
αποτελεσματικότητα του κινεζικού 
εμβολίου CoronaVac. Το εμβόλιο 
κατά της Covid-19, που αναπτύ
χθηκε από τη Sinovac Biotech της 
Κίνας είναι μόλις 50,4% αποτελε
σματικό (και όχι 78% που είχε αρ- 
χικώς ανακοινωθεί) στη δοκιμή που 
έγινε στη Βραζιλία και πληροί μόλις 
το κατώτατο όριο για έγκριση. Οπως 
μεταδίδει το CNBC, η Βραζιλία είναι 
η πρώτη που ολοκλήρωσε τη δοκι
μή τελικού σταδίου του εμβολίου 
CoronaVac.

ΑΘΗΝΑ ΙΟΥΤΖΟΥ

Ερευνητές των 
Πανεπιστημίων 
Εμορι
(Ατλάντα) και 
Πενσιλβάνια 
επισημαίνουν 
ότι τα εμβόλια 
δεν πρόκειται 
να αφανίσουν 
τον ιό, αλλά θα 
«φρενάρουν» 
τη μετάδοσή 
του.
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ΣΕ ΚΑΡΑΝΤΙΝΑ ΟΛΗ Η ΕΥΡΩΠΗ · ΤΗ ΧΑΛΑΡΩΣΗ
ΤΩΝ ΕΟΡΤΩΝ «ΠΛΗΡΩΝΕΙ» ΤΩΡΑ Η ΙΣΠΑΝΙΑ

Ο los μετατάσσεται,
τα μέτρα αυξάνονται
Ε

πιμένει ο ιός, αυξάνονται 
τα μέτρα... Ολοένα και 
περισσότερες ευρωπαϊκές 
χώρες αυστηροποιούν τα μέτρα 

κατά του κορονοϊού, καθώς π με- 
ταδοτικότητά του (λόγω και των 
νέων μεταλλάξεων) φαίνεται 
πως δεν αφήνει πολλά περιθώ
ρια επιλογών, ενώ η συλλογική 
ανοσία δεν προβλέπεται εντός 
του έτους.

Στην Ολλανδία ανακοινώ
θηκε ότι επεκτείνονται ως τις 9 
Φεβρουάριου οι περιορισμοί, με 
τα σχολεία και τα περισσότερα κα
ταστήματα κλειστά. Στο γειτονικό 
Βέλγιο τα μέτρα που ισχύουν από 
τις 2 Νοεμβρίου επεκτάθηκαν ως 
τπν 1 π Μαρτίου, π Ελβετία πα
ρατείνει τους περιορισμούς ως το 
τέλος Φεβρουάριου και π Ιταλία 
πρόκειται να παρατείνει την κατά
σταση έκτακτης ανάγκης για την 
πανδημία ως το τέλος Απριλίου.

Ανησυχία
Η Γερμανίδα καγκελάριος, Αν- 
γκελα Μέρκελ, εξέφρασε την 
πεποίθηση ότι «οι επόμενες οχτώ 
με δέκα εβδομάδες θα είναι οι 
δυσκολότερες και το υπάρχον λό- 
κνταουν μπορεί να παραταθεί ως 
τον Απρίλιο». Ο Γερμανός υπουρ
γός Υγείας, Γενς Σπαν, επιβεβαίω
σε ότι είναι αδύνατο να αρθούν 
όλα τα μέτρα τον Φεβρουάριο, 
καθώς π χώρα κατέγραψε χθες 
πάνω από 1.000 νεκρούς και 
19.000 κρούσματα.

□
 ΑΘΗΝΑ ΣΟΥΤΖΟΥ

asoutzou@e-typos.com

Στο «κόκκινο» βρίσκεται π Ιρ
λανδία, που κατέγραψε το υψη
λότερο ποσοστό μόλυνσης στον 
κόσμο την περασμένη εβδομάδα 
-περίπου 1.323 κρούσματα ανά 
ένα εκατομμύριο αθρώπους- ενώ 
πριν από ένα μήνα κατέγραφε από 
τα χαμηλότερα ποσοστά.

Η εποχικότητα του ιού, π παρου
σία τπς πιο μεταδοτικής παραλλα
γής του κορονοϊού στο Ηνωμένο 
Βασίλειο και π κινητικότητα των 
εορτών συνέβαλαν στην αύξηση, 
σύμφωνα με τους ειδικούς, που 
υπολογίζουν πως το 40% των πιο 
πρόσφατων θετικών κρουσμάτων 
της Ιρλανδίας προκαλείται από το 
πιο μεταδοτικό στέλεχος του ιού.

Τη χαλάρωση των μέτρων κατά 
την εορταστική περίοδο «πληρώ
νει» η Ισπανία, που καταγράφει 
τις πρώτες πιέσεις από το τρί
το πανδημικό κύμα. Ο αριθμός 
των νοσηλειών από ασθενείς με

ΣΤΗ ΓΕΡΜΑΝΙΑ
Η Μέρκελ δήλωσε 

ότι «οι επόμενε$ δέκα 
εβδομάδεΒ θα είναι 

οι δυσκολότερε$ και 
το υπάρχον λόκνταουν 

μπορεί να παραταθεί 
cos τον Απρίλιο»

Covid-l 9 έχουν αυξηθεί κατά 
64%, σε σχέση με τα Χριστού
γεννα, ενώ οι ασθενείς στις ΜΕΘ 
αυξήθηκαν κατά 39% από τις 24 
Δεκεμβρίου. Τπν Τρίτη, ο αριθ
μός των κρουσμάτων έφτασε τα 
25.438 και οι θάνατοι ξεπέρασαν 
τους 400.

Στις ΗΠΑ
Εκτός ελέγχου είναι π κατάστα
ση στις Ηνωμένες Πολιτείες, που 
υιοθετεί νέες πολιτικές υπό το 
φόβο των μεταλλάξεων, ενώ χθες 
επιβεβαιώθηκε ο θάνατος 4.470 
ανθρώπων, αριθμός-ρεκόρ σε μία 
ημέρα. Μπροστά σε αυτή την κα
τάσταση και μετά την εμφάνιση 
νέων παραλλαγμένων στελεχών 
του νέου κορονοϊού, πιο μολυσμα
τικών σε ορισμένες περιπτώσεις, οι 
αμερικανικές υγειονομικές αρχές 
ανακοίνωσαν την Τρίτη πως όλοι 
οι ταξιδιώτες που επιθυμούν να 
μεταβούν στις ΗΠΑ αεροπορικώς 
θα πρέπει να παρουσιάζουν, από 
τπν 26η Ιανουάριου, βεβαίωση 
ότι υποβλήθηκαν σε τεστ για τον 
SARS-CoV-2 με αρνητικό αποτέ
λεσμα για να τους επιτρέπεται η 
επιβίβαση στην πτήση.

Οι ΗΠΑ, όπου τα περιοριστικά 
μέτρα ως προς τις μετακινήσεις, 
τη χρήση μασκών και τη λειτουρ
γία των εμπορικών καταστημάτων 
ποικίλλουν ανά Πολιτεία, έχουν 
εμβολιάσει λιγότερο από το 3% 
του πληθυσμού (9,3 εκατομμύρια 
πολίτες) από τον Δεκέμβρη. ■
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• ΧΑΟΤΙΚΗ Η ΕΙΚΟΝΑ ΓΙΑ ΙΔΙΩΤΕΣ ΓΙΑΤΡΟΥΣ, ΥΠΕΡΗΛΙΚΕΣ, ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΥΣ ΤΟΥ ΕΣΥ

«Μπάχαλο» με τα εμβόλια
«Τραγέλαφος» με τους εμβο
λιασμούς οτη Μαγνησία, την 
ώρα που ο Νομός εξακολου
θεί να «μετρά» θύματα από 
τονκορωνοϊό.

Ο
ι κατά προτεραιότητα εμβολιασμοί 
των ιδιωτών γιατρών σταμάτησαν 
απροειδοποίητα, το «Αχιλλοπού- 
λειο» κλήθηκε επίσης απροειδοποίητα 

να αναλάβει όλο το βάρος των εμβολι
ασμών και πλέον δεν υπάρχουν ραντε
βού για τη δεύτερη δόση των εμβολίων. 
Οι υπερήλικες θα πρέπει από το Σάββα
το να εμβολιάζονται στο Νοσοκομείο, 
αλλά κανείς από το υπουργείο δεν έχει 
ακόμη απαντήσει πώς θα γίνουν οι εμ
βολιασμοί των κατάκοιτων ανθρώπων 
και εκείνων που ζουνσε απομακρυσμέ
νες περιοχές. Αυτή την ώρα προέχει να 
λυθούν τα ζητήματα ασφάλειας των ηλι
κιωμένων μέσα στο Νοσοκομείο. 
«Φρένο» στον εμβολιασμό των ιδιωτών 
γιατρών στο Νοσοκομείο του Βόλου, 
προκάλεσε χθες νέο «χάος», παρά την 
εντολή να εμβολιαστούν κατά προτε
ραιότητα.
Ενώ προχθές άρχισε ο εμβολιασμός 
των ιδιωτών γιατρών στο Νοσοκομείο 
του Βόλου και εμβολιάστηκαν 20 άτομα, 
χθες με νέα εντολή του υπουργείου ο 
εμβολιασμός σταμάτησε. Το γεγονός ότι 
το υπουργείο άλλαξε γνώμη, στο Νοσο
κομείο το αντιλήφθηκαν από το γεγο
νός ότι δεν έγιναν αποδεκτά τα ονόματα 
των γιατρών από την πλατφόρμα. Επι
κοινώνησαν με το υπουργείο και τους 
ενημέρωσαν πως δεν θα συνεχιστεί ο 
εμβολιασμός, χωρίς να δοθούν περαιτέ
ρω εξηγήσεις. Ο Ιατρικός Σύλλογος δεν 
γνωρίζει πού θα γίνουν οι εμβολιασμοί 
των ιδιωτών γιατρών, αλλά όλοι παρα- 
ηέμπονται για δήλωση στην πλατφόρμα 
εμβολιασμού, μαζί με τους άνω των 85 
ετών. Σύγχυση ακόμα επικρατεί για το 
εάν θα πρέπει να καταθέσουν δήλωση 
στην πλατφόρμα της Πολιτικής Προ
στασίας.
«Δεν γνωρίζουμε τίποτα», δήλωσε ο 
πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου κ. 
Ευθ. Τσάμης, ενώ στην πλατφόρμα τα 
μόνα εμβολιαστικά κέντρα που εμφα
νίζονται είναι αυτό του Νοσοκομείου 
και της Αργαλαστής, αλλά δήλωση δεν 
μπορεί να γίνει, γιατί η πλατφόρμα δεν

ανταποκρίνεται και δεν αποδέχεται τους 
αριθμούς ΑΜΚΑ.

Δεν υπάρχουν ραντεβού 
για δεύτερη δόαη
Οι φαρμακοποιοί που έχουν αναλάβει 
την εξυπηρέτηση των πολιτών για τα 
ραντεβού του εμβολιασμού, διαπίστω
σαν πως δεν υπάρχουν ημερομηνίες 
για τη δεύτερη δόση του εμβολίου στο 
Νοσοκομείο του Βόλου.
Το Νοσοκομείο που έχει αναλάβει ένα 
τεράστιο βάρος, γιατί δεν υπάρχει ετοι
μότητα στα υπόλοιπα εμβολιαστικά κέ
ντρα, δεν μπορεί να ανταποκριθεί πλέον 
στα ραντεβού της δεύτερης δόσης του 
εμβολίου.
0 πρόεδρος του Φαρμακευτικού Συλ
λόγου κ. Κων. Ματσιόλης τόνισε ότι «τη 
δεύτερη ημέρα λειτουργίας της πλατ
φόρμας προγραμματισμού ραντεβού 
εμβολιασμού το Νοσοκομείο Βόλου, 
που καλύπτει ένα πολύ μεγάλο τμήμα 
των κατοίκων του Νομού Μαγνησίας, 
δεν έχει διαθέσιμες ημερομηνίες για 
τη δεύτερη δόση. Ενώ υπάρχουν δια
θέσιμα ραντεβού για την πρώτη δόση 
εμβολιασμού, για τη δεύτερη δόση δεν 
υπάρχουν πλέον διαθέσιμα ραντεβού, 
με αποτέλεσμα να μην μπορεί να ολο
κληρωθεί η διαδικασία προγραμματι
σμού του ραντεβού για τον εμβολια
σμό».

Στο Νοσοκομείο οι υπερήλικες
Κανένα εμβολιαστικά κέντρο δεν είναι 
έτοιμο στη Μαγνησία να δεχθεί τους 
υπερήλικες άνω των 85 ετών και από 
το Σάββατο θα αρχίσει ο εμβολιασμός 
τους στο Νοσοκομείο του Βόλου.
Η διοίκηση του Νοσοκομείου ενημε
ρώθηκε, ώστε να ληφθούν μέτρα για 
την ασφάλεια των ηλικιωμένων και θα 
ξεκινήσει ο εμβολιασμός το Σάββατο. 
Σε ερώτημα πώς θα μειαφερθούν ηλι
κιωμένοι που δεν μπορούν να μετα
κινηθούν τόσο από τον Βόλο, όσο και 
από την υπόλοιπη Μαγνησία, μέλοςτης 
διοίκησης απάντησε: «Υπάρχουν πολλά 
ερωτήματα, αλλά μας ξεπερνούν γιατί 
δεν έχουμε ενημέρωση...».

Μεγαλώνει η «μαύρη λίστα»
Την ώρα που επικρατεί «χάος» με τους 
εμβολιασμούς, ένας ακόμη θάνατος από 
κορωνοϊό καταγράφηκε στο Νοσοκο
μείο του Βόλου.
Πρόκειται για έναν άνδρα 89 ετών που 
κατέληξε, ανεβάζοντας στους 121 τους 
νεκρούς κατά τη διάρκεια του δεύτερου 
κύματος της πανδημίας, στο «Αχιλλο- 
πούλειο». Σπίτι τους και σε νοσοκομεία 
εκτός Νομού έχουν «καταλήξει» 8 
ασθενείς από τον Βόλο.
Χθες στο Νοσοκομείο νοσηλεύονταν 
ένα άτομο ηλικίας 63 ετών σε θάλαμο 
αρνητικής πίεσης και δυο άτομα στη

ΜΕΘ covid ηλικίας 51 έως 64 ετών.
Στις δύο κλινικές covid νοσηλεύονταν 25 
άτομα, ενώ στην A' covid νοσηλεύονται 
επίσης τρία άτομα με ύποπτα συμπτώ
ματα.

Αύξηση κρουσμάτων 
στη Μαγνησία
Από προχθές μέχρι χθες το μεσημέρι 
καταγράφηκαν από τα εργαστήρια του 
Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου, όπου 
αποστέλλονται όλα τα αποτελέσματα 
από το Νοσοκομείο του Βόλου και τους 
ιδιώτες, 13 νέα κρούσματα Covid-19 
στην ευρύτερη περιοχή του Βόλου. Τα
2 κρούσματα αποτελούν επαφές επιβε
βαιωμένων κρουσμάτων, ενώ 11 ακόμη 
εξετάστηκαν κατόπιν συμπτωμάτων και 
συγκεκριμένα τρία σε ιδιωτικά εργαστή
ρια, ένα στο Κ.Υ. Βόλου και επτά στο ΓΝ. 
Βόλου.Καταγράφηκαν 11 νέα κρούσμα
τα Covid -19 στην ευρύτερη περιοχή της 
Καρδίτσας. Τα 4 κρούσματα αποτελούν 
επαφές επιβεβαιωμένων κρουσμάτων, 
ενώ 7 ακόμη εξετάστηκαν κατόπιν συ
μπτωμάτων στο ΠΝ. Καρδίτσας. Κατα- 
γράφηκαν επίσης 21 νέα κρούσματα 
Covid -19 στην περιοχή της Λάρισας. Τα
3 κρούσματα προέρχονται από συρροή 
κρουσμάτων σε σωφρονιστικό κατάστη
μα τηςΛάρισας, ενώ 2 ακόμη αποτελούν 
επαφές επιβεβαιωμένων κρουσμάτων. 
Τέλος 1 κρούσμα προέκυψε κατόπιν 
τυχαίας δειγματοληψίας, ενώ 15 ακόμη 
εξετάστηκαν κατόπιν συμπτωμάτων δύο 
σε ιδιωτικά εργαστήρια, οκτώ στο Π.ΓΝ. 
Λάρισας, ένα στο Κ.Υ. Αγιάς και τέσσερα 
στο Κ.Υ. Τυρνάβου.Τέλος, καταγράφηκαν 
15 νέα κρούσματα Covid-19 στην ευρύτε
ρη περιοχή των Τρικάλων. Τα 4 κρούσμα
τα αποτελούν επαφές επιβεβαιωμένων 
κρουσμάτων, ενώ 11 ακόμη εξετάστηκαν 
κατόπιν συμπτωμάτων στο ΓΝ. Τρικάλων.

Αρνητικά τα τεστ
Στο πλαίσιο των δωρεάν μαζικών 
δειγματοληπτικών ελέγχων ταχείας 
ανίχνευσης αντιγόνου (rapid-test) με 
τη διαδικασία drive-through από την 
Περιφέρεια Θεσσαλίας και τον ΕΟΔΥ 
πραγματοποιήθηκαν σήμερα έλεγχοι 
στον χώρο έμπροσθεν του Αγροτικού 
Συνεταιρισμού Πηλίου μεταξύ Άνω και 
Κάτω Λεχωνίων της Δ.Ε. Αρτέμιδας του 
Δήμου ΒόλουΔιενεργήθηκαν συνολικά 
106 τεστ και όλα τα δείγματα βρέθηκαν 
αρνητικά.
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1  Ούτε ένας παιδίατρος στα Κέντρα Υγείας της
Δυτικής Αττικής

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

129.43 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ούτε ένας παιδίατρος στα Κέντρα 
Υγείας της Δυτικής Αττικής
Καταγγελία από το Σωματείο Εργαζομένων Νοσοκομείου «Θριάσιο»

Το γεγονός ότι η κυβέρνηση όχι μόνο άνοιξε Δημοτικά και Νηπιαγωγεία χω
ρίς να πάρει τα αναγκαία μέτρα για την ασφαλή λειτουργία τους, αλλά ακόμα 
και τώρα με ευθύνη της δεν υπάρχει ούτε ένας παιδίατρος στα Κέντρα Υ
γείας της Δυτικής Αττικής (δηλαδή στην Ελευσίνα και στον Ασπρόπυργο, α
φού στη Μάνδρα εξακολουθεί να μην υπάρχει Κέντρο Υγείας), σε μια περιοχή 
με αυξημένο επιδημιολογικό φορτίο και κίνδυνο αναζωπύρωσης της πανδημί
ας, καταγγέλλει το Σωματείο Εργαζομένων στο «Θριάσιο» Νοσοκομείο.

Το Σωματείο απαιτεί άμεσα μέτρα για την προστασία της υγείας των μαθη
τών και εκπαιδευτικών και την άμεση πρόσληψη παιδιάτρων στα Κέντρα Υ
γείας, όπως και σχολιάτρων και σχολικών νοσηλευτών, που είναι ανύπαρκτοι.

«Επιπτώσεις στην υγεία των παιδιών έχει και η αυξανόμενη φτώχεια και α
νεργία που "εξαπλώνεται", ιδιαίτερα σε μικρούς επαγγελματίες - εμπόρους και 
εργαζόμενους σε επιχειρήσεις που "έκλεισαν" ή υπολειτουργούν», προσθέτει 
το Σωματείο.

Καταγγέλλοντας την πολιτική υποβάθμισηςτων δημόσιων μονάδων Πρωτο
βάθμιας Φροντίδας Υγείας από όλες τις κυβερνήσεις ΝΔ - ΣΥΡΙΖΑ - ΠΑΣΟΚ, ό
πως και τη νέα περικοπή της κρατικής χρηματοδότησης για την ΠΦΥ για το 2021, 
το Σωματείο στηρίζει τις κινητοποιήσεις και τα αιτήματα των Συλλόγων Εκπαι
δευτικών, των Ενώσεων Γονέων και των μαθητικών συμβουλίων, και απαιτεί: 
Προσλήψεις παιδιάτρων στα Κέντρα Υγείας Ελευσίνας και Ασπροπύργου. Δη
μιουργία Κέντρου Υγείας στη Μάνδρα. Προσλήψεις σχολιάτρων και σχολικών 
νοσηλευτών για την κάλυψη των αναγκών. Δωρεάν, συστηματικό εργαστηρι
ακό έλεγχο για Covid σε εκπαιδευτικούς, εργαζόμενους και μαθητές. Να προ
χωρήσει ο εμβολιασμός εκπαιδευτικών και εργαζομένων.



30;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Το πραγματικό «οχυρό ζωής»
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

452.83 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ
Αποκαλυπτικά

Το πραγματικό «οχυρό ζωής»
Το κυβερνητικό «αφήγημα» πως «κάναμε ό,τι ήταν δυνατό» για την αντιμετώπι

ση της πανδημίας, που αναμασούν με κάθε αφορμή τα στελέχη της, «σκοντάφτει»: 
Στους 5.500 νεκρούς (άγνωστο πόσοι απ’ αυτούς πέθαναν εκτός ΜΕΘ και θα μπο
ρούσαν ίσως να σωθούν). Στους εξουθενωμένους, «δαρμένους και γδαρμένους» υ
γειονομικούς. Στο κυνηγητό που εξαπολύεται κάθε τρεις και λίγο σε βάρος του δα- 
χτυλοδειχτούμενου λαού, ο οποίος τηρεί τα αναγκαία μέτρα για να προφυλάξει την 
υγεία του, «λούζεται» όμως καθημερινά την απουσία κάθε κρατικής ευθύνης για τη 
θωράκιση του συστήματος Υγείας, για τη λήψη ουσιαστικών μέτρων προστασίας ε
κεί που εντοπίζεται η εστία του προβλήματος, στους μεγάλους χώρους δουλειάς.

Σε λίγες μέρες κλείνει ένας χρόνος από την έναρξη της πανδημίας στη χώρα μας, 
που «είναι θωρακισμένη, το ίδιο και το δημόσιο σύστημα Υγείας», όπως προπαγάν
διζε από πέρυσι το Φλεβάρη η κυβέρνηση. Ομως, η άθλια κατάσταση στο σύστημα 
Υγείας και οι οξυμένες συνέπειες της διαχρονικής πολιτικής που αντιμετωπίζει ως 
«κόστος» την προστασία της υγείας, ακόμα και της ζωής του λαού, δεν άργησαν να 
φανερωθούν σε όλη τους την έκταση. Κι αντί η κυβέρνηση να πάρει ουσιαστικά μέ
τρα, όπως διεκδικούσαν υγειονομικοί, συνδικάτα και φορείς, επικαλούνταν μονότο
να και προκλητικά την ατομική ευθύνη, για να κρύψει τις δικές της τεράστιες και ε
γκληματικές ευθύνες.

k Ά k?

Ακόμη και σήμερα, μπροστά στον κίνδυνο ενός τρίτου κύματος, με το μέτρημα 
των ελλείψεων στα νοσοκομεία να έχει χαθεί, τις ΜΕΘ να παραμένουν στην ...εντα
τική, το lockdown να αποφασίζεται ως «φιλί της ζωής» στο φρακαρισμένο δημόσιο 
σύστημα Υγείας, ο εμβολιασμός να γίνεται με το σταγονόμετρο και η φαρμακοεπα- 
γρύπνηση να διαρκεί όσο και το τσίμπημα της βελόνας, η κυβέρνηση αναμασά τα ί
δια ξεθωριασμένα ψέματα.

Μιλάει για «7.000 προσλήψεις», όταν στα δημόσια νοσοκομεία λείπουν πάνω από 
30.000 μόνιμοι γιατροί και νοσηλευτές. Οταν με «εντέλλεσθε» υγειονομικοί μετακι
νούνται εν μια νυκτί στην άλλη άκρη της χώρας για να μπαλώσουν τρύπες, ανοίγο- 
ντας νέες στα νοσοκομεία προέλευσής τους. Οταν οι ΜΕΘ στελεχώνονται όπως ό
πως με προσωπικό που δεν έχει καν την απαραίτητη ειδίκευση. Οταν το 80% των 
τακτικών χειρουργείων έχει ανασταλεί εδώ και μήνες. Οταν από το δημόσιο σύστη
μα Υγείας έχουν εξοστρακιστεί όλες οι υπόλοιπες ασθένειες πλην της Covid, λες 
και έπαψαν να υπάρχουν! Οταν οι προσλήψεις των τελευταίων ετών δεν επαρκούν 
ούτε για να αντικαταστήσουν όσους συνταξιοδοτήθηκαν.

Διαφημίζει μερικές εκατοντάδες μονιμοποιήσεις υγειονομικών, όταν χιλιάδες συμ- 
βασιούχοι, μαζί με τους μόνιμους, έχουν βάλει το κεφάλι τους στον ντορβά, χωρίς 
τεστ και ΜΑΠ, στοχοποιήθηκαν επειδή νόσησαν ή αντέδρασαν για τις ελλείψεις, ε
νώ αναμένεται να απολυθούν τους επόμενους μήνες, με πολύτιμη επιστημονική ε
μπειρία να καταλήγει στα αζήτητα. Οταν το 25% του συνόλου των συμβάσεων των 
εργαζομένων στα δημόσια νοσοκομεία έχουν ημερομηνία λήξης.

·&··&■ Ά

Μιλάει για τη «θεαματική» αύξηση των κλινών ΜΕΘ, που έπιασαν πλέον τον «ευ
ρωπαϊκό μέσο όρο των 1.200 κρεβατιών», χωρίς τον απαιτούμενο εξοπλισμό, στερώ
ντας κρεβάτια ΜΕΘ απ’ όλες τις υπόλοιπες νόσους, με την πληρότητα στη Βόρεια 
Ελλάδα να βρίσκεται επί δύο μήνες στο 100%. Οταν ο ασθενής που χρήζει εντατι
κής θεραπείας πρέπει να νοσηλεύεται άμεσα, διότι κάθε ώρα καθυστέρησης καθι
στά ολοένα και πιο δύσκολη τη θετική έκβαση της πορείας του και όλοι έχουν δικαί
ωμα να δώσουν μάχη για τη ζωή τους, όποια κι αν είναι η ηλικία τους.

Οταν πριν από την πανδημία η χώρα είχε ανάγκη 3.500 δημόσιες κλίνες ΜΕΘ. Ο
ταν όλες οι κυβερνήσεις επί 15 χρόνια κρατούσαν κλειστό το 1/4 των υπαρχουσών 
κλινών και πλασάρουν ως «κανονικότητα» την επικίνδυνη «αναθεώρηση των κριτη
ρίων διασωλήνωσης και εισαγωγής σε ΜΕΘ», που σήμερα αξιοποιείται ως επιστημο- 
νικοφανές άλλοθι στις τραγικές ελλείψεις και στην αντικατάσταση επιστημονικών 
δεδομένων με το εγκληματικό κριτήριο του «κόστους - οφέλους».

Εδώ κι ένα χρόνο η κυβέρνηση δεν πήρε ούτε ένα μέτρο για να γίνει το σύστημα 
Υγείας «οχυρό ζωής», όπως αυθαίρετα το παρουσιάζει. Αντίθετα, έκανε ό,τι περνού
σε από το χέρι της για να στηρίξει τα κέρδη των επιχειρηματικών ομίλων, ανάμεσά 
τους και αυτών της Υγείας. Γι’ αυτό από το Μάρτη του 2020 διπλάσιασε την αποζη
μίωση που παίρνουν οι κλινικάρχες για τη διάθεση κρεβατιών ΜΕΘ στον ΕΟΠΥΥ, α
πό τα 800 ευρώ στα 1.600 τη μέρα, δίνοντάς τους επιπλέον τη δυνατότητα να επε
κτείνουν μέχρι και 40% τις κλίνες ΜΕΘ, χωρίς κρατικό έλεγχο. Τον ίδιο μήνα έδωσε 
30 εκατ. ευρώ «ζεστό» κρατικό χρήμα στα ιδιωτικά εργαστήρια για τον διαγνωστικό 
έλεγχο για τον κορονοϊό, όταν η έκτακτη κρατική επιχορήγηση στα νοσοκομεία ή
ταν μόλις 75 εκατ. ευρώ! Και το παζάρι με τους εμπόρους Υγείας συνεχίστηκε, κά
νοντας πλάτες στην αισχροκέρδεια από τα τεστ, στέλνοντας πελατεία όσους χρει
άζονταν οποιαδήποτε ιατρική πράξη. Ακόμη κι όταν η Βόρεια Ελλάδα φλεγόταν, οι 
κλινικάρχες «επιτάχτηκαν» με το αζημίωτο και τζάμπα μετακινούμενο προσωπικό α
πό τα δημόσια νοσοκομεία.

★ t *
«Μόνο με το κεφάλι ψηλά μπορούμε να ανασάνουμε πραγματικά», ήταν ένα από 

τα συνθήματα που ακούστηκαν το προηγούμενο διάστημα από υγειονομικούς, εργα
ζόμενους, μαθητές, γονείς κι εκπαιδευτικούς. Κι έγινε πράξη σε δεκάδες αγωνιστι
κές κινητοποιήσεις, που διεκδικούσαν ουσιαστικά μέτρα προστασίας της υγείας του 
λαού, άμεση ενίσχυση του συστήματος Υγείας, επίταξη των ιδιωτικών ομίλων, δημό
σια και δωρεάν Υγεία για όλους.

Το σύνθημα αυτό δείχνει ταυτόχρονα την προοπτική. Γιατί μόνο η πάλη του λαού 
ενάντια στο γερασμένο, σάπιο σύστημα που συνθλίβει τις ανάγκες του για τα κέρδη, 
μπορεί να αποτελέσει σήμερα πραγματικό «οχυρό ζωής»!

Ε. Τζ.
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1  «Αποτελεσματικά στις καινούργιες μεταλλάξεις»
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1070.33
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

4
Όπως λέει οκ. 
Τριανταφυλλί- 
δπς, «στο περιο
δικό "Nature” υ
πάρχει δημοσί
ευση που ανα
φέρει ότι τα εμ
βόλια mRNA που 
έχουν εγκριθεί 
από την Ε.Ε. εί
ναι όντως αποτε
λεσματικά όσον 
αφορά τις και
νούργιες μεταλ
λάξεις και το 
καινούργιο στέ
λεχος που έχει 
αναπτυχθεί στη 
Νότια Αγγλία και 
στη Νότια Αφρι
κή».

«Αποτελεσματικά στις 
καινούργιες μεταλλάξας»
■ Για τα εμβόλια mRNA μίλησε, μεταξύ άλλων, στον 98,4 και τον Γιώργο Σαχίνη 
ο καθηγητής Γενετικήςτου ΑΠΘ ΚωνσταντίνοςΤριανταφυλλίδης

kosmadakis@ieakriti.gr

Ρεπορτάζ
Νίκος Κοσμαδάκης
Σαφής και ξεκάθαρος στα λόγια του εμφα
νίστηκε χθες ο ομότιμος καθηγητής Γενετι
κής στο ΑΠΘ Κωνσταντίνος Τριανταφυλλί- 
δης στη ραδιοφωνική εκπομπή του Γιώργου 
Σαχίνη, ο οποίος υποστήριξε ευθέως ότι η 
επιστημονική έρευνα γύρω από τον κορω- 
νόϊο έχει ενισχυθεί και μάλιστα προ ημε
ρών δημοσιεύτηκε έρευνα που παρουσιά
ζει την αποτελεσματικότατα των εμβολίων 
σπς μεταλλάξεις που έχει κάνει ο ιός. Ταυ
τόχρονα, ο καθηγητής Γενεπκής μίλησε για 
τον αγώνα που κόνειτο ιατρικό προσωπικό 
τωννοσοκομείων,τονοποίο χαρακτήρισε 
ως υπέρτατο.

Α
ρχικά, ο ΓιώργοςΣαχίνης ρώτησε τον κ. Τριαντα- 
φυλλίδη via τη ΦΠΜΠ που επικρατεί πως δεν υ
πάρχει ενδελεχής πρωτογενής έρευνα πάνω 
στον κορωνοϊό και στα εμβόλια. Η άποψη αυτή 
ωστόσο δε βρίσκει σύμφωνο τον κ. Τριανταφυλλίδη, ο 
οποίος δενέκρυψετηδυσαρέσκειάτουγιατηφήμη, κά

νοντας σαφές πως η σημερινή επιστημονική βιβλιογρα- 
φίαείναιάμεσαδιαθέσιμη,ενώηγνώσηδιαχέεται.«Κα- 
θόλου δε την συμμερίζομαι την άποψη αυτή. Αυτή τη 
στιγμή έχουνδημοσιευτείχιλιάδεςδημοσιεύσεις.Το πιο 
σημαντικό είναι πως στο σύνολό οι πληροφορίες απ' ό- 
λαταεπιστημονικάπεριοδικάείναιάμεσαδιαθέσιμεςα- 
κόμηκαισεεπίπεδοπροδημοσίευσης.Τοπιοεντυπωσι- 
ακό στοιχείο είναι πως στο περιοδικό "Nature" υπάρχει 
δημοσίευση που αναφέρειότιτα εμβόλια mRNA που έ
χουν εγκριθεί από την Ε.Ε. είναι όντως αποτελεσματι
κά όσον αφορά τις καινούργιες μεταλλάξεις και το και
νούργιο στέλεχος που έχει αναπτυχθεί στη Νότια Αγ
γλία και στη Νότια Αφρική. Η απάντηση είναι καταφατι
κή. Υπάρχειδημοσίευση όπου επιστήμονες, κάνονταςέ- 
ρευνα, υποδεικνύουν πως τα εμβόλια της Moderna και 
της Pfizer είναι αποτελεσματικά», ανέφερε χαρακτηρι
στικά. Ο καθηγητήςΓενετικήςστοΑριστοτέλειοΠανεπι-

Εξίσου σημαντική η φυσική ανοσία

«Δεν πρέπει να 
στιγματιστούν 
όσοι δεν κάνουν 
το εμβόλιο»
Μεταξύ άλλων, ο Γιώργος Σαχίνης "έδειξε" τον ρόλο 

του στίγματος σε εκείνους που δεν πρόκειται να κά
νουν το εμβόλιο.

«Στην Ελλάδα, αντί να λέμε "φορέας μεσογειακής αναι
μίας", λέμε έχει "στίγμα". Δεν πρέπει να γίνει κακή χρή
ση και να στιγματιστούν οι άνθρωποι. Αυτό δεν πρέπει να 
επιτραπεί», υποστηρίζει ο κ. Τριανταφυλλίδης.

Η φυσική ανοσία, σημείωσε, είναι εξίσου σημαντική και 
πλέον θεωρείται για όσουςτην αποκτούν αφού νοσήσουν 
ότι κρατάει πάνω από 8 μήνες. Κατά τον ίδιο, αν εγκρι- 
θούν και τα άλλα εμβόλια, τότε με σωστό προγραμματι
σμό και με πολλά εμβολιαστικά κέντρα είναι ακόμη εφι
κτό να έχει "χτιστεί" τείχος ανοσίας στον γενικό πληθυ
σμό έως τις αρχές του καλοκαιριού. Διαφορετικά οι εκτι
μήσεις του ΠΟΥ ότι θα περάσει και το 2022 όπως το 2021 
θα επιβεβαιωθούν.

στήμιοεκτίμησεμεταξύάλλωνότιπολλάαπόταερωτή- 
ματα στα οποία οι μελέτες των εταιρειών δεν έχουν α- 
παντήσειακόμηωςπροςτηναποτελεσματικότητάτους 
θααπαντηθούνσε ένα μήνα περίπου.

Οι νοσηλείες
Ο κ. Τριανταφυλλίδης απάντησε στο ερώτημα του 

ΓιώργουΣαχίνηγιατίοαριθμόςτωνβαριάνοσηλευομέ- 
νων στα νοσοκομείαστηνΕλλάδαδεν πέφτει μετον ίδιο 
ρυθμό όπως συμβαίνει σε άλλες ευρωπαϊκές χώρες. 
«Από τις πληροφορίες που έχω, οι γιατροί κάνουν έναν 
υπέρτατο αγώνα. Παρ' όλα αυτά, η κυβέρνηση έπρεπε 
να τους τιμήσει πέρα από τα χειροκροτήματα. Γνωρί
ζουμε ότι η μόλυνση και η ανάπτυξη κλινικών συμπτω
μάτων εξαρτάται από τον ιό, την ηλικία, το φύλο και τα

υποκείμενα νοσήματα. Ένα 10% οφείλεται στη γενετι
κή μας σύσταση. Όταν τα γονίδ ια μεταλλάσσονται, το ά
τομο ενδέχεται να νοσήσει», είπεο κ. Τριανταφυλλίδης.

«Δεν είναι λύση τα lockdown»
«Η επιδημία δεν μπορεί να έχει ωςλύση τα lockdown», 

είπε ακόμη ο καθηγητής, αλλά στοχευμένες δράσεις. Ο 
κ. Τριανταφυλλίδης υποστήριξε ακόμη ότι η μετάλλαξη 
από τον άνθρωπο στα μινκ και ξανά στο άνθρωπο μπο
ρεί να είναι η εξήγηση για το τι συμβαίνει και στη Δυτική 
Μακεδονία, σημειώνοντας ότι νέες μελέτες δείχνουν ό- 
τιτα μινκ μπορεί να είναι ο αρχικός ξενιστής της εμφάνι
σης του ιού προς τα άλλα ζώα και άρα και προς τον άν
θρωπο.
Σημείωσε ότι σαφώς και οι χώρες όπως και η Ελλάδα 

θα πρέπει να εξηγήσουν πειστικά στους πολίτες γιατί 
δεν έρχονται και τα μονοκλωνικά αντισώματα ως φάρ
μακα γιαεκείνουςπου ανήκουν στιςομάδεςυψηλού κιν
δύνου, για όσους εξ αυτών νοσήσουν και εντοπιστούν 
τις πρώτες μέρες και πριν νοσηλευτούν, ώστε με τα εκ
πληκτικά αποτελέσματα ίασης να αποφύγουμε για αυ- 
τούςτις Μ ΕΘ και τις δ υσάρεστες εξελίξε ις.
«Μπορεί να υπάρξει πιστοποιητικό εμβολιασμού ό

πως προτάθηκε από τον πρωθυπουργό, ο οποίος θατο 
ζητήσειαπότακράτη-μέλητης Ε.Ε. στηνεπόμενη συνδι
άσκεψη;», ήταν μια ερώτηση στην οποία κλήθηκε να α- 
παντήσειο καθηγητής. Σύμφωνα με αρκετούς, υπάρχει 
ένα ζήτημα νομικό-βιοηθικό. Το ζήτημα του πιστοποιη
τικού εμβολιασμού ενέχει κινδύνους νομικούς και βιοη- 
θικούς που σχετίζονται μετά π ροσωπ ικά δεδομένα, την 
έννοια της συγκατάθεσης και σε ποιο βαθμό η Πολιτεία 
οφείλει ναεπιβάλειστονπολίτηπιστοποιητικόεμβολια- 
σμούγιαναταξιδέψειστοεξωτερικό.
Σε αυτό το ερώτημα, ο κ. Τριανταφυλλίδης απάντησε: 

«Είμαι υπέρ του προαιρετικού εμβολιασμού. Πρέπει να 
είμαστε υπέρ του προαιρετικού εμβολιασμού. Υπάρ
χουν κατηγορίες ανθρώπων που δεν πρέπει να εμβολι
αστούν. Αλλωστε αυτή η τακτική εφαρμόζεται για τους 
εμβολιασμούς. Για να πάει κάποιος σε ένα κράτος της Α
φρικής,χρειάζεταινακάνει3-4εμβόλια.ΚαλύτεραηΕ.Ε. 
νασυζητήσειτοθέματουπιστοποιητικούεμβολιασμού 
και να προχωρήσειτο ζήτημα ώστε να βρεθεί η καλύτε
ρη λύση που θα συνδυάσει το δημόσιο όφελος με την 
προστασία προσωπικώνδεδομένων. Πολλέςχώρεςτο 
έχουν ήδη ξεκινήσει».

ΕΛΛΑΔΑ

Έφτασαν οι πρώτες 
δόσεις του εμβολίου 
της Moderna
Έφτασαν στη χώρα μας χθες οι πρώτες

8.000 δόσεις του εμβολίου κατά του κορω- 
νοϊού που παράγει η φαρμακευτική εταιρεί
α Moderna.
Υπενθυμίζεται ότι από τη Moderna η Ελλά

δα αναμένει 20.000 δόσεις εντός του Ιανου
άριου, 115.000 δόσεις τον Φεβρουάριο και
105.000 δόσεις τον Μάρτιο. Οι συνολικές πα
ραδόσεις της Moderna για το πρώτο τρίμηνο 
είναι 240.000 δόσεις.

Επίσης, η Ελλάδα, μέχρι το τέλος Ιανουάρι
ου, θα παραλάβει από τη Pfizer 427.050 δό
σεις, μέχρι τέλος Φεβρουάριου 362.700 δό
σεις καιτον Μάρτιο άλλες 558.675 δόσεις. Συ
νολικά, από την εταιρεία Pfizer θα παραδο
θούν 1.348.425 δόσεις έως το τέλος Μαρτί
ου. Σε αυτές υπάρχει περίπτωση να προστε
θούν και άλλες 1.180.930 δόσεις από την επι
πλέον συμφωνία της Pfizer με την Ευρωπαϊ
κή Επιτροπή.

ΑΛΕΞΗΣΤΣΙΠΡΑΣ

«Ανεπαρκής 
ο εμβολιασμός»
Δριμεία κριτική στην κυβέρνηση για το ζή

τημα των εμβολιασμών κατά του κορωνοϊού 
εξαπέλυσε χθες από την Πάτρα ο πρόεδρος 
του ΣΥΡΙΖΑ-Προοδευτική Συμμαχία, Αλέξης 
Τσίπρας, σε δηλώσεις που έκανε μετά το τέ
λος της επίσκεψής του στο Πανεπιστημιακό 
Νοσοκομείο της πόλης και της σύσκεψης που 
προηγήθηκε με τη διοίκηση της 6ης Υγειονο
μικής Περιφέρειας, του νοσηλευτικού ιδρύ
ματος και διευθυντές κλινικών, για την αντιμε- 
τώπ ιση της πανδημίας.
«Νομίζω ότι στην υπόθεση του εμβολια

σμού φανερώνεται η πρωτοφανής ανεπάρ
κεια του λεγάμενου επιτελικού κράτους», τό
νισε ο Αλέξης Τσίπρας και συνέχισε: «Ένα επ ι
τελικό κράτος που δεν είναι σε θέση ούτε να 
οργανώσει στοιχειωδώς τον εμβολιασμό, ώ
στε άνθρωποι 85-90 ετών να μην αναγκάζο
νται να μετακινηθούν μεγάλες αποστάσεις 
και να βρεθούν στα νοσοκομεία για να εμβολι
αστούν, δηλαδή σε έναχώρο που αντικειμενι
κά υπάρχουν και μικρόβια και ιοί και είναι δύ
σκολος χώρος για αυτέςτις ηλικίες, ενώ υπάρ- 
χουντοπικές μονάδες υγείας ή Κέντρα Υγείας, 
τα οποία, αν ήταν στελεχωμένα, θα μπορού
σαν να αναλάβουν τον εμβολιασμό. Ο εμβο
λιασμός είναι για την Πρωτοβάθμια Φροντί
δα Υγείας, δεν είναι δουλειά των νοσοκομεί
ων. Αυτή λοιπ όν η π ρωτοφανής επ ιτελική ανι
κανότητα του κράτους του κυρίου Μητσοτά- 
κη μάς έχει οδηγήσει εδώ».
Ακόμη, ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. ανέφε

ρε ότι «ο κ. Κικίλιας, τον Δεκέμβριο, ανακοί
νωσε 2 εκατομμύρια εμβόλια τον πρώτο μή
να και αυτή τη στιγμή, εξ όσων γνωρίζουμε, 
οι παραγγελίες αφορούν για ένα εκατομμύρι
ο μέχρι τον Μάρτιο».
Όπως πρόσθεσε, «χθες (σ.σ. προχθές) ο κύ

ριος Μητσοτάκης μάς διαβεβαίωσε ότι από 
τον Απρίλιο και μετά θα υπάρχει επάρκεια σε 
εμβόλια. Δεν έχω λόγο να τον αμφισβητήσω, 
θα κριθεί από αυτό. Αλλά θα κριθεί, κυρίως, 
και από την αξιοποίηση των εμβολίων, διότι 
δενείναι μόνο μεγάλο θέματοθέματηςεπάρ- 
κειας - διότι και εγώ ζήτησα π ρωτοβουλίες σε 
ευρωπαϊκό επίπεδο για να διασφαλιστεί αυ
τή η επάρκεια - αλλά μεγάλο και κρίσιμο ζήτη
μα είναι ο ρυθμός του εμβολιασμού», ανέφε
ρε χαρακτηριστικά.
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1  Εμβόλια και μπίζνες
Πηγή: ΠΟΝΤΙΚΙ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

239.93 cm² Κυκλοφορία: 3820

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εμβόλια και μπίζνες
ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ μυστικό ότι για τον καπιταλισμό οι κρίσεις, συμπερι- 

λαμβανομένης και αυτής που προκαλεί η πανδημία της Covid-19, 
περιγράφουν ευκαιρίες. Μάλιστα όσο μεγαλύτερη είναι η κρίση 
τόσο πολλαπλασιάζονται τα προσδοκώμενα κέρδη.

ΣΤΗΝ ΠΡΟΚΕΙΜΕΝΗ περίπτωση, λαμβάνοντας υπόψη τον πα
γκόσμιο πληθυσμό (κοντά στα 8 δισεκατομμύρια άνθρωποι) και 
τον στόχο του εμβολιασμού του 70% αυτού, προκύπτουν περί 
τα 6 δισ. εμβόλια επί δύο δόσεις, δηλαδή 12 δισεκατομμύρια 
εμβολιασμοί.

ΑΝ ΚΑΤΑ μέσον όρο υπολογίσουμε το κόστος της κάθε δόσης εμ
βολίου στα 15 ευρώ, τότε προκύπτει ως πιθανός και επιδιωκό- 
μενος ετήσιος τζίρος από τους εμβολιασμούς 180 δισεκατομ
μύρια. Ο εν λόγω τζίρος προφανώς θα είναι πιθανός και θα επι
τυγχάνεται επί αρκετά έτη, όσο ο ιός κυκλοφορεί, όπως της γρί
πης, και ο εμβολιασμός θα είναι μια αποτελεσματική άμυνα.

ΑΥΤΗ η οικονομική παράμετρος βοηθά να κατανοήσουμε σ' έναν 
βαθμό όλο αυτό το παιχνίδι που βρίσκεται σε εξέλιξη μεταξύ ε
ταιρειών, που μάχονται για μερίδια αγοράς, και κρατών, που επι
διώκουν να εξασφαλίσουν επαρκείς ποσότητες για τον εμβολια
σμό του πληθυσμού τους.

ΣΤΟ ΕΝ ΛΟΓΩ παιχνίδι προφανώς δεν συμμετέχουν όλοι με ίσους 
όρους. Οι αμερικανικές και ευρωπαϊκές φαρμακευτικές πολυ
εθνικές έχουν εξασφαλίσει τη μερίδα του λέοντος στην αγορά 
της Δύσης και οι χώρες προέλευσής τους (των πολυεθνικών) 
την προνομιακή μεταχείριση ως προς τον εφοδιασμό των απα
ραίτητων ποσοτήτων εμβολίων.

ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ αυτό η Ε.Ε. λειτουργεί ως «ρυθμιστική αρχή» για τη 
διανομή της πίτας μεταξύ των δυτικών πολυεθνικών εταιρειών, 
επιβάλλοντας στα κράτη - μέλη τη χρησιμοποίηση εμβολίων 
που έχουν εγκριθεί από τις ευρωπαϊκές εποπτεύουσες αρχές.

ΑΥΤΟ πρακτικά σημαίνει ότι οι ισχυρές ευρωπαϊκές χώρες - π.χ. 
η Γερμανία - έχουν εξασφαλίσει προνομιακή πρόσβαση στον α
ριθμό των εμβολίων που χρειάζονται, ενώ οι μεγάλες εταιρείες 
- η αμερικανογερμανική Pfizer, για παράδειγμα - έχουν ένα με
γάλο πλεονέκτημα έναντι των ρωσικών και κινεζικών ανταγωνι
στών τους, των οποίων τα εμβόλια δεν έχουν εγκριθεί από την 
Ε.Ε.

ΟΛΟ αυτό θα ήταν θεμιτό και αναμενόμενο υπό μία προϋπόθεση: 
Οι δυτικές εταιρείες να ήταν σε θέση να καλύψουν τη ζήτηση. 
Όμως, μέχρι αυτή τη στιγμή, δεν είναι. Και μέχρι να είναι, ακόμη 
κι αν αυτό κοστίζει σε ανθρώπινες ζωές, το πολύ ορατό χέρι της 
αγοράς θα διασφαλίζει ότι την πελατεία τους δεν πρόκειται να 
την αγγίξουν οι ανταγωνιστές τους...
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1  ΠΑΓΚΟΣΜΙΑ ΠΑΝΔΗΜΙΑ Ανεπάρκεια εμβολίων στην
ΕΕ τουλάχιστον έως τα μέσα του χρόνου

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,16 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

391.5 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΝΛΗΜΙΑ ■ EE

Ανεπάρκεια εμβολίων 
τουλάχιστον έως 
τα μέσα του χρόνου
Εικονική πραγματικότητα οι ι
σχυρισμοί της κυβέρνησης για 
την πορεία των εμβολιασμών
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1  ΠΑΓΚΟΣΜΙΑ ΠΑΝΔΗΜΙΑ Ανεπάρκεια εμβολίων στην ΕΕ τουλάχιστον
έως τα μέσα του χρόνου

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,16 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

ΠΑΓΚΟΣΜΙΑ ΠΑΝΔΗΜΙΑ

Ανεπάρκεια εμβολίων στην ΕΕ 
τουλάχιστον έως τα μέσα του χρόνου
Παραποιημένα τα συμβόλαια με τις εταιρείες που δόθηκαν για ανάγνωση στους ευρωβουλευτές

Μ
ε την πανδημία να καλπάζει εξαιτίας της 
έλλειψης επαρκών και ουσιαστικών μέ
τρων πρόληψης και ενίσχυσης των δημό
σιων συστημάτων Υγείας από τις αστικές 
κυβερνήσεις, τα επιβεβαιωμένα κρούσματα ξε
περνούν τα 92 εκατ. και οι επίσημα καταγεγραμ- 

μένοι θάνατοι τα 1,972 εκατ. σε όλο τον κόσμο.
Οι κυβερνήσεις, ιδιαίτερα των πιο αναπτυγμέ

νων καπιταλιστικών κρατών, εναποθέτουν την α
ντιμετώπιση της πανδημίας στους εμβολιασμούς, 
οι οποίοι προχωρούν με αργούς ρυθμούς, πα
ρά τις προσδοκίες που αρχικά καλλιεργήθηκαν.
Φρένο στην αύξηση της παραγωγικής δυνατότη
τας εμβολίων βάζει ο παγκόσμιος ανταγωνισμός 
των φαρμακευτικών ομίλων (πατέντες, προστα
σία πνευματικής ιδιοκτησίας, διατήρηση υψηλών 
τιμών), η παραγωγή με σκοπό το κέρδος και όχι 
την κάλυψη αναγκών. Επιπλέον εμπόδια μπαίνουν και από τις διαχρονικές ελλεί
ψεις των δημόσιων συστημάτων Υγείας.

Οπως παραδέχτηκε η Γερμανίδα καγκελάριος, Αγκελα Μέρκελ, μιλώντας σε συ
νεδρίαση της Κοινοβουλευτικής Ομάδας του κόμματός της (CDU), επάρκεια των εμ
βολίων δεν αναμένεται μέχρι το καλοκαίρι. «Το ερώτημα που τίθεται είναι: Εχουμε 
αυτή τη στιγμή αρκετά εμβόλια; Είναι κρίσιμα τα δύο πρώτα τρίμηνα. Από το τρίτο 
τρίμηνο θα είμαστε σε θέση να δίνουμε (εμβόλια), αντί να χρειαζόμαστε», είπε ξε
καθαρίζοντας ουσιαστικά ότι οι ποσότητες εμβολίων δεν επαρκούν προκειμένου 
να προχωρήσει ο αρχικός σχεδιασμός έως τα μέσα του έτους.

Εξάλλου και η συμπληρωματική παραγγελία της ΕΕ από τις <>Pfizer»/«BioNTech» 
για έως και 300 εκατ. επιπλέον δόσεις δεν είναι ακόμη σαφές πότε θα παραδοθεί.

Φιάσκο η ανάγνωση των συμβολαίων της ΕΕ
Στο μεταξύ, αποκαλύπτεται και το φιάσκο της διαδικασίας ανάγνωσης των 

συμβολαίων των φαρμακευτικών εταιρειών με την Κομισιόν για τις προπαραγ-

γελίες εμβολίων, από τους ευρωβουλευ
τές. Την Τρίτη η διαδικασία ξεκίνησε με το 
συμβόλαιο που έχει υπογράφει με τη γερ
μανική «CureVac»για το πειραματικό της 
εμβόλιο. Προκειμένου να θωρακιστούν τα 
επιχειρηματικά συμφέροντα των φαρμα
κοβιομηχανιών και στο όνομα της «εμπι
στευτικότητας», οι ευρωβουλευτές κλεί- 
νονται σε ένα δωμάτιο χωρίς κινητό, στιλό 
και χαρτί και έχουν στη διάθεσή τους 45 
λεπτά για να διαβάσουν περίπου 60 σελί
δες, πάντα υπό την επίβλεψη ενός υπαλ
λήλου της Κομισιόν.

Σύμφωνα με δήλωση του ευρωβουλευ
τή και προέδρου της επιτροπής Υγείας του 
Ευρωκοινοβουλίου, Πασκάλ Κανφίν, στο 
<·Politico», οι βασικοί όροι των συμφωνιών 

είτε αφαιρέθηκαν πλήρως είτε αναδιαμορφώθηκαν μερικώς, ή δεν συμπερι- 
λαμβάνονται καν στο κείμενο που δίνεται στους ευρωβουλευτές. Συγκεκριμέ
να, όλες οι πληροφορίες σχετικά με την τιμή των εμβολίων ανά δόση και το ύ
ψος της (μη επιστρεπτέας) προκαταβολής της Ευρωπαϊκής Επιτροπής διαγρά- 
φηκαν, όπως και οι λεπτομέρειες για τις τοποθεσίες παραγωγής του υποψή
φιου εμβολίου ή ο αριθμός των δόσεων που θα παραδίδονται ανά τετράμηνο.

Από το καθεστώς «ευθύνης και αποζημίωσης», το οποίο καθορίζει την έκτα
ση που οι φαρμακευτικές θα προστατεύονταν από νομική και οικονομική ευθύ
νη εάν προκύψουν προβλήματα με το εμβόλιο, είχαν αφαιρεθεί παράγραφοι.

Οπως αναμενόταν, από τα συμβόλαια απουσιάζουν εντελώς πληροφορίες 
σχετικά με τα δικαιώματα πνευματικής ιδιοκτησίας και τις πατέντες των ομί
λων, που προφανώς προστατεύονται άνευ όρων από την ΕΕ και τις κυβερνή
σεις. Αντίστοιχα δεν υπάρχει καμία αναφορά για την «κατανομή κόστους» του 
εμβολίου, δηλαδή στοιχεία για τις επενδύσεις που έχει κάνει μια εταιρεία ή 
διάφορες κυβερνήσεις για την ανάπτυξη και παραγωγή ενός εμβολίου. Το κό
στος, σε συντριπτικά υψηλό ποσοστό, καλύπτεται από δημόσιο χρήμα.
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1  ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ «Εικονική πραγματικότητα» για
να κρυφτεί η πολιτική που αφήνει τον λαό εκτεθειμένο

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

540.49 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ

«Εικονική πραγματικότητα» για να κρυφτεί 
η πολιτική που αφήνει τον λαό εκτεθειμένο
«Ολα καλά» για τα μεγάλα προβλήματα στους εμβολιασμούς και την ανυπαρξία μαζικών τεστ 
σε κρίσιμους χώρους

Σ
τη γνωστή τακτική να παρουσιάζει μια «εικονική πραγ
ματικότητα» σε ό,τι αφορά τις σοβαρές αντιλαϊκές 
συνέπειες από την κυβερνητική διαχείριση της παν
δημίας, κατέφυγε ξανά ο υπουργός Υγείας, Β. Κικί- 
λιας, στο πλαίσιο της χτεσινής επίσημης ενημέρωσης, ι- 
σχυριζόμενος ούτε λίγο ούτε πολύ ότι... όλα βαίνουν καλώς.

Ετσι, ενώ με το «καλημέρα» της διαδικασίας των εμβολι
ασμών επιβεβαιώνονται τα τεράστια προβλήματα από την 
ουσιαστική ανυπαρξία της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγεί
ας, ενώ τα περιβόητα «1.018 εμβολιαστικά κέντρα» παρα- 
πέμπονται αόριστα για κάποια στιγμή στο μέλλον και χωρίς 
κανένα μέτρο πραγματικής στελέχωσής τους, ενώ ηλικιω
μένοι άνω των 85 ετών καλούνται να ταξιδέψουν δεκάδες 
χιλιόμετρα για να εμβολιαστούν, χωρίς να έχει εξασφαλι
στεί η οργανωμένη και με κατάλληλη επίβλεψη μετακίνη
σή τους ή ο κατ’ οίκον εμβολιασμός τους, στη χτεσινή ε
πίσημη ενημέρωση έγινε λόγος για... «άριστη εμπειρία α
πό τα εμβολιαστικά κέντρα», για διαδικασία που «είναι κα
λά οργανωμένη έτσι ώστε να υπάρχει ταχύτητα, ασφάλεια, 
καλή καταγραφή και παρακολούθηση των δεδομένων»!

Αντίστοιχα, σε ό,τι αφορά τα τεστ για τον κορονοϊό, έγι
νε λόγος για «καλή κατάταξη στην Ευρώπη», όταν δεν υ
πάρχει κανένα σχέδιο για οργανωμένα τεστ στους μεγά
λους χώρους δουλειάς που μετατρέπονται σε εστίες υ- 
περμετάδοσης, για όλα τα σχολεία και άλλους κρίσιμους 
χώρους, όταν υπάρχουν καταγγελίες για ακύρωση διεξα
γωγής ελέγχων ακόμη και σε δήμους που είναι σε αυστηρό 
lockdown (όπως έγινε στη Σητεία)...

Εξίσου χαρακτηριστικό είναι το γεγονός ότι ο υπουργός Υ
γείας έκανε πολύ απλά... πως «δεν άκουσε», σε όσες ερω
τήσεις χαλούσαν αυτή την επιχείρηση «εικονικής πραγμα
τικότητας».

«Δεν άκουσε», για παράδειγμα, το ερώτημα για το τι θα γί
νει με τους πολλούς ηλικιωμένους άνω των 85 ετών που πρέ
πει να εμβολιαστούν άμεσα αλλά δεν μπορούν να μετακινη-

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
Υπουργείο Υγείας
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ΕΛΛΗΝΙΚΙΙ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
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θούν (πόσο μάλλον στις «οδύσσειες» που τους υποχρεώνει 
η κυβέρνηση). Περιορίστηκε να μιλήσει αορίστως για... «σχέ
δια που θα εκπονηθούν για όλους» και σε... «ανάλογες ανα
κοινώσεις στο χρόνο τους»!

«Δεν άκουσε» καν το ερώτημα για το αν θα λειτουργήσουν 
εμβολιαστικά κέντρα σε όλα τα Κέντρα Υγείας για να διευκο
λυνθεί ο εμβολιασμός των πολιτών.

«Δεν άκουσε» ο υπουργός ούτε το ερώτημα που τέθηκε 
για το κυβερνητικό σχέδιο για «πιστοποιητικό εμβολιασμού»

(και την προωθούμενη αξιοποίησή του για το νέο «άνοιγ
μα» του Τουρισμού με τους όρους των επιχειρηματικών 
ομίλων) και πώς κάτι τέτοιο θα είναι αποτελεσματικό για 
τη δημόσια υγεία, αφού δεν έχει αποδειχθεί επιστημονι
κά ότι όσοι εμβολιάζονται δεν μεταδίδουν τον κορονοϊό...

25 νεκροί και 671 νέα κρούσματα
25 ακόμα άνθρωποι έχασαν τη ζωή τους από τον κο-

ρονοϊό, ενώ ανακοινώθηκαν 671 νέα κρούσματα και 340 
ασθενείς νοσηλεύονται διασωληνωμένοι.

Ο συνολικός αριθμός των κρουσμάτων ανέρχεται σε 
146.688 και το σύνολο των καταγεγραμμένων θανάτων 
είναι 5.354.

Ο μέσος όρος των τελευταίων 7 ημερών κυμαίνεται στα 
657 κρούσματα ανά ημέρα, με μέση ηλικία τα 46 έτη, ενώ 
εδώ και 15 μέρες παρατηρείται αύξηση των κρουσμάτων 
στην ηλικιακή ομάδα 34 - 55 έτη. Ο δείκτης μεταδοτικό
τητας Rt για την επικράτεια εκτιμάται σε 0,77. Τη βδομά
δα 4 -10 Γενάρη, το ποσοστό θετικότητας (κρούσματα / 

I τεστ) ήταν 2,49%.
Από τα χτεσινά 671 κρούσματα, τα 271 εντοπίστηκαν 

στην Αττική (Ανατολική Αττική 44, Βόρειος Τομέας Αθήνας 
46, Δυτική Αττική 30, Δυτική Αθήνα 32, Κεντρικός Τομέας 

I Αθήνας 62, Νότιος Τομέας 21, Πειραιάς 36), στη Θεσσα
λονίκη εντοπίστηκαν 69, στην Πιερία 25, από 22 σε Αχαΐα 

και Κοζάνη, στη Βοιωτία 19, στις Σέρρες 17, στη Λάρισα 16 κ.α.
Στο μεταξύ, σε αυστηρότερο περιοριστικά μέτρα μπαίνουν 

από σήμερα μέχρι και τη Δευτέρα 18 Γενάρη η Περιφερεια
κή Ενότητα Αργολίδας και ο δήμος Σπάρτης, λόγω αυξημέ
νου επιδημιολογικού φορτίου.

Ανακοινώθηκε επίσης ότι τις τελευταίες 7 μέρες, τα περισ
σότερα νέα κρούσματα ανά 100.000 πληθυσμού καταγράφο
νται στις εξής Περιφερειακές Ενότητες: Δυτική Αττική, Βοιω
τία, Λέσβος, Κάλυμνος, Ροδόπη, Αργολίδα και Χαλκιδική.
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1  ΑΛ, ΤΣΙΠΡΑΣ Εστιάζει στη «διαχειριστική
ανεπάρκεια» για να μη μιλήσει για την
εμπορευματοποίηση τ ...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

207.16 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΛ, ΤΣΙΠΡΑΣ

Εστιάζει στη «διαχειριστική ανεπάρκεια» 
για να μη μιλήσει για την εμπορευματοποίηση 
της Υγείας

Σε διαχειριστική ανικανότητα της κυβέρνησης χρεώνει ο ΣΥΡΙΖΑ την ανε
πάρκεια των εμβολιασμών, κάτι που το επανέλαβε χτες ο Αλ. Τσίπρας κατά 
την επίσκεψή του στην Πάτρα. Σε δηλώσεις του μετά την επίσκεψή του στο 
Πανεπιστημιακά Νοσοκομείο της πόλης και τη σύσκεψη που προηγήθηκε με 
τη διοίκηση της 6ης Υγειονομικής Περιφέρειας, του νοσηλευτικού ιδρύμα
τος και διευθυντές κλινικών, για την αντιμετώπιση της πανδημίας, κατηγόρη
σε την κυβέρνηση ότι δεν μπορεί «να οργανώσει στοιχειωδώς τον εμβολια
σμό». Μίλησε για την αναγκαία αξιοποίηση των δομών Πρωτοβάθμιας Φρο
ντίδας Υγείας, καθώς, όπως είπε, ο «εμβολιασμός δεν είναι δουλειά των νο
σοκομείων», προσπερνώντας όμως τις τεράστιες ελλείψεις σε Κέντρα Υγείας 
και άλλες μονάδες που φέρουν τη σφραγίδα και της δικής του κυβέρνησης.

Ο Αλ. Τσίπρας επανέφερε την πρόταση για πρωτοβουλίες σε ευρωπαϊκό ε
πίπεδο που θα μπορούσαν τάχα να διασφαλίσουν την επάρκεια των εμβολίων, 
ενώ επέκρινε την κυβέρνηση ότι ο ρυθμός του εμβολιασμού του πληθυσμού 
είναι τόσο αργός «που ούτε του χρόνου τέτοιο καιρό, δεν θα υπάρχει καμία 
πιθανότητα για τη δημιουργία της λεγάμενης ανοσίας στην κοινωνία». Για την 
καθυστέρηση ενοχοποίησε την «ανοργανωσιά του επιτελικού κράτους του κ. 
Μητσοτάκη» και την «επιτελική ανικανότητα», οτιδήποτε δηλαδή προκειμέ- 
νου να αφήσει έξω απ’ το κάδρο τους σφοδρούς ανταγωνισμούς μεταξύ κρα
τών και φαρμακευτικών μεγαθηρίων που εκδηλώνονται με επίκεντρο το εμ
βόλιο και το γεγονός πως είναι το κυνήγι των κερδών αυτό που ευθύνεται τε
λικά για τις ελλείψεις, τις καθυστερήσεις και τις «εκπτώσεις» στα υγειονομικά 
πρωτόκολλα, που είναι απαραίτητα για να εμβολιαστεί ο λαός με ασφάλεια.

«Τους ανθρώπους αυτούς πρέπει να τους στηρίξουμε, πρέπει να στηρίξου
με και το Εθνικό Σύστημα Υγείας», ανέφερε, κανακεύοντας το υγειονομικό 
προσωπικό, τα αιτήματα του οποίου πέταγε ως κυβέρνηση στο καλάθι των α
χρήστων. Στο ίδιο μοτίβο, ζήτησε στήριξη για μικρομεσαίους επιχειρηματίες, 
αυτοαπασχολούμενους, επιδότηση της εργασίας και όχι της αναστολής ερ
γασίας και ρύθμιση του ιδιωτικού χρέους που δημιουργήθηκε στην περίοδο 
του κορονόίού.
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1  ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ ΛΑΡΙΣΑΣ Διεκδίκησαν ξανά μέτρα για
την προστασία της υγείας του λαού στάσης

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

352.45 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ ΛΑΡΙΣΑΣ

Διεκδίκησαν ξανά μέτρα
για την προστασία της υγείας του λαού

Μ
ε την πραγματοποίηση δίωρης στά
σης εργασίας και συγκέντρωσης στο 
προαύλιο του Γενικού Νοσοκομείου 
Λάρισας, υγειονομικοί και εργαζόμε
νοι πρόβαλαν για μια ακόμη φορά μαχητι
κά τα αιτήματά τους, ενάντια στην πολι

τική της υποχρηματοδότησης, των ελλεί
ψεων και της εμπορευματοποίησης, που 
βάζει σε κίνδυνο την υγεία του λαού. Στο 
πλευρό τους βρέθηκε για άλλη μια φορά 
αντιπροσωπεία της διοίκησης του Εργατι
κού Κέντρου, εργατικών και συνταξιουχι- 
κών σωματείων, της Ενωτικής Ομοσπον
δίας Αγροτικών Συλλόγων και του Συλλό
γου Γυναικών.

Η χτεσινή συγκέντρωση αποτέλεσε συ
νέχεια των πολύμορφων δράσεων που α
ναπτύσσει όλο αυτό το διάστημα η τοπική 
Ενωση Ιατρών Νοσοκομείων και Κέντρων 
Υγείας, έχοντας στο επίκεντρο την ανά
γκη θωράκισης των δημόσιων νοσοκομεί
ων, με δεδομένο ότι στα πλαίσια αντιμε
τώπισης του δευτέρου κύματος της παν
δημίας το Γενικό Νοσοκομείο μετατράπη
κε εξολοκλήρου σε «μιας νόσου», αφού έ- 
παψε κάθε άλλη λειτουργία του (χειρουρ
γεία, εξωτερικά ιατρεία, διερεύνηση άλ
λων ασθενειών, παρακολούθηση χρόνιων 
ασθενών κ.λπ.), στερώντας και αποκλείο
ντας εκατοντάδες ασθενείς από τη δυνα
τότητα υπηρεσιών Υγείας. Ταυτόχρονα, έ
στειλε το μήνυμα ότι δεν πρέπει να περά
σει ο εφησυχασμός που καλλιεργεί η κυ
βέρνηση, για να μην πάρει ουσιαστικά μέ
τρα ενίσχυσης, αφού ο εμβολιασμός θα 
τραβήξει σε μάκρος.

Μιλώντας στη συγκέντρωση, ο Νίκος 
Νταφούλης, πρόεδρος της Ενωσης Ια
τρών Νοσοκομείων και Κέντρων Υγείας, 
ανέδειξε τις ευθύνες της κυβέρνησης, που 
δεν έχει πάρει κανένα μέτρο για την ενί
σχυση του προσωπικού και των υποδομών

των δύο νοσοκομείων και των Κέντρων Υ
γείας του Νομού, γεγονός που θα κάνει α
κόμη πιο δύσκολη την αντιμετώπιση ενός 
τρίτου κύματος.«Ηδη γιατροί και νοσηλευ
τικό προσωπικό είμαστε εξαντλημένοι, α
φού επί δύο μήνες το νοσοκομείο εμφάνι
ζε πληρότητα 100% στις κλίνες ΜΕΘ, δε
κάδες συνάδελφοι νόσησαν», τόνισε χαρα
κτηριστικά, συμπληρώνοντας ότι «οι μαζι
κές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού εί
ναι επιβεβλημένες, αν δεν θέλουμε να ξα- 
ναδούμε φαινόμενα όπως στις κλινικές και 
στα επείγοντα για COVID-19 να εργάζονται 
επιταγμένοι ιατροί άλλων ειδικοτήτων και ό
χι παθολόγοι και πνευμονολόγοι, με αποτέ
λεσμα να μεγαλώνει η θνητότητα».

Αναφορικά με το σχέδιο για τον εμβολι
ασμό, επισήμανε πως «είναι εμφανής η πα
ντελής έλλειψη οργανωμένου σχεδίου και 
αναγκαίων υποδομών για τη διεκπεραίω
ση του προγράμματος. Το ίδιο ανεπαρκές 
προσωπικό καλείται να διαγνώσει, να θε
ραπεύσει, να ιχνηλατήσει και να εμβολιά

σει, ενώ στον υγειονομικό περίγυρο ξεσα
λώνει η κερδοσκοπική εκμετάλλευση της 
συγκυρίας και του σχεδιασμένου ευνουχι
σμού του Γενικού Νοσοκομείου. Επιβεβαι
ώνεται και σ’ αυτές τις συνθήκες η ανα
γκαιότητα ενός οργανωμένου και πλήρως 
ανεπτυγμένου συστήματος Πρωτοβάθμιας 
Φροντίδας Υγείας, αποκλειστικά δημόσιου 
και δωρεάν για όλους, που θα καλύπτει το 
λαό εκεί που ζει και εργάζεται».

Αμέσως μετά την κινητοποίηση έγινε 
ανοιχτή Γενική Συνέλευση των υγειονο
μικών και των εργαζομένων, όπου αποφα- 
σίστηκε να υπάρχει άμεση δυναμική αγω
νιστική αντίδραση σε περίπτωση αιφνιδια
σμού με αλλαγές στη λειτουργία του ΓΝΛ, 
κυλιόμενες εβδομαδιαίες ανοικτές Γενικές 
Συνελεύσεις, οργάνωση διαδικτυακής συ
ζήτησης με συμμετοχή φορέων και σωμα
τείων της πόλης και θέμα την πορεία της 
πανδημίας, την αποτίμηση των μέχρι σήμε
ρα δεδομένων και γενικότερα των εξελίξε
ων στη δημόσια Υγεία.
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1  ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΚΥΛΙΤΣΕΙΟΥ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΧΙΟΥ Κινητοποίηση σήμερα ενάντια
στους εργολάβους

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

163.81 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΚΥΛΙΤΣΕΙΟΥ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΧΙΟΥ

Κινητοποίηση σήμερα 
ενάντια στους εργολάβους

Σε στάση εργασίας από τις 10 π.μ. έως τις 12 μ. και συγκέντρωση δι
αμαρτυρίας στην κεντρική πύλη του νοσοκομείου, προχωρά σήμερα το 
Σωματείο Εργαζομένων Σκυλίτσειου Νοσοκομείου Χίου, σημειώνοντας 
ότι «λέμε όχι στην ιδιωτικοποίηση των υπηρεσιών καθαριότητας. Λέμε ό
χι στα νοσοκομεία - επιχειρήσεις».

«Τα σχέδια της κυβέρνησης ΝΔ και διοίκησης του νοσοκομείου για ιδι
ωτικοποίηση των υπηρεσιών καθαριότητας του νοσοκομείου μας πρέπει 
να μείνουν στα χαρτιά», τονίζει το Σωματείο.

Αναφερόμενο στην απόφαση της διοίκησης του νοσοκομείου, «που 
δρομολογεί την επαναφορά των "καλών εργολάβων" στην καθαριότητα 
και την εκδίωξη των εργαζομένων που ήδη δουλεύουν με ατομικές συμ
βάσεις», επισημαίνει ότι «αποτελεί πρόκληση εν μέσω πανδημίας για τους 
υπηρετούντες τη δημόσια Υγεία».

Οι συνάδελφοι αυτοί, υπογραμμίζει το Σωματείο, «έχουν αποκτήσει 
πείρα πολύτιμη για την απαιτητική εργασία του νοσοκομείου μας, γι’ αυτό 
τυχόν απόλυσή τους - εκτός από τα πολλαπλά προβλήματα που θα δημι
ουργήσει στους ίδιους και τις οικογένειές τους - θα επιφέρει σοβαρή δυ
σλειτουργία στο νοσοκομείο, ιδιαίτερα στη σημερινή κρίσιμη περίοδο».

Εκτός των άλλων, αναφέρει το Σωματείο, «μας οδηγούν σε ένα μεσαι
ωνικό εργασιακό καθεστώς γαλέρας, επαναφέροντας τα εξοντωτικά ω
ράρια, τους πενιχρούς μισθούς των εργολάβων, την απλήρωτη εργασία, 
τα μειωμένα δικαιώματα και τους γνωστούς σε όλους μας εκβιασμούς».

Προσθέτει πως «οι ανάγκες της καθαριότητας του νοσοκομείου είναι μό
νιμες, μόνιμες πρέπει να είναι και οι εργασιακές σχέσεις των καθαριστών», 
απαιτώντας «να ανακληθεί η απαράδεκτη απόφαση, μαζικές προσλήψεις 
μόνιμου προσωπικού όλων των κλάδων. Να μην επανέλθουν οι εργολαβι
κές εταιρείες στα νοσοκομεία. Να μην απολυθεί κανένας συνάδελφος. Να 
μονιμοποιηθούν όλοι οι εργαζόμενοι με ελαστικές εργασιακές σχέσεις».

«Μαζί με το σωματείο του νοσοκομείου, απαιτούμε να σταματήσει κάθε 
διαδικασία παράδοσης της καθαριότητας σε εργολαβικά συμφέροντα», α
ναφέρει από την πλευρά της η Εκτελεστική Γραμματεία του Νομαρχιακού 
Τμήματος Χίου της ΑΔΕΔΥ απαιτώντας τη μετατροπή των συμβάσεων σε 
αορίστου χρόνου, την κάλυψη των κενών σε ιατρικό και νοσηλευτικό προ
σωπικό, καλώντας και τα πρωτοβάθμια ΔΣ της δύναμής της σε συμμετοχή.

Σημειώνεται ότι ανάλογη δίωρη στάση εργασίας (10 π.μ. -12 μ.) για σή
μερα προκήρυξε για τις δημόσιες υπηρεσίες, ΝΠΔΔ και ΟΤΑ της Χίου, η 
ΕΕ της ΑΔΕΔΥ, ύστερα από αίτημα του Νομαρχιακού Τμήματος, προκει- 
μένου να δοθεί η δυνατότητα σε όλους τους εργαζόμενους να συμμετά- 
σχουν στη συγκέντρωση διαμαρτυρίας των εργαζομένων του Σκυλίτσει- 
ου Νοσοκομείου Χίου.
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1  Κάτι σοβαρό τρέχει με τον Σωτήρη Τσιόδρα
Πηγή: ΠΟΝΤΙΚΙ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

198.37 cm² Κυκλοφορία: 3820

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κάτι σοβαρό τρέχει με τον Σωτήρη Τσιόδρο
Παρά τις κυβερνητικές διαψεύσεις, που λένε ότι δεν συμβαί
νει τίποτε με τον γνωστό λοιμωξιολόγο Σωτήρη Τσιόδρα, ό
λα δείχνουν ότι η κυβέρνηση κατάφερε το ακατόρθωτο. Να 
στρέψει ένα μεγάλο μέρος της επιστημονικής κοινότητας ενα
ντίον του, αφού τον ταύτισε απολύτως με την κυβέρνηση και 
το Μέγαρο Μαξίμου.
Μέρα με τη μέρα πληθαίνουν οι πληροφορίες που αναφέρουν 
ότι τα στελέχη της επιτροπής των επιστημόνων δέχονται ι
σχυρές πιέσεις από την κυβέρνηση να συναινέσουν στις απο
φάσεις που αυτή βγάζει χωρίς να τη ρωτήσει. Χαρακτηριστικό 
παράδειγμα είναι ότι για το άνοιγμα των σχολείων η κυβέρνη
ση αποφάσισε χωρίς να ρωτήσει την αρμόδια επιτροπή, ενώ 
πολλά στελέχη είχαν αντίθετη άποψη. Το ίδιο περίπου συμβαί
νει τώρα και με το άνοιγμα του λιανεμπορίου καθώς το Μέγα
ρο Μαξίμου επιχειρεί να διαχειριστεί επικοινωνιακά το θέμα α- 
νοίγοντας ακόμα και για κάποιες ώρες τα καταστήματα, παρά 
την αντίθετη άποψη των ειδικών.
Οι πληροφορίες λένε μάλιστα ότι οΤσιόδρας βρίσκεται σε ο
ριακή κατάσταση καθώς πιέζεται σκληρά από την κυβέρνηση

να υιοθετεί τις απόψεις της παρά το γεγονός ότι πολλές φορές 
έχει αντίθετη άποψη, όπως για παράδειγμα στο άνοιγμα των 
σχολείων, όπου είχε διαφωνήσει με το οριζόντιο άνοιγμα της 
Εκπαίδευσης.
Παράλληλα, πολλοί επιστήμονες που μετέχουν στην επιτρο
πή έχουν απασφαλίσει λόγω των κυβερνητικών πιέσεων με 
αποτέλεσμα να την πληρώνει ο Τσιόδρας, τον οποίο κατηγο
ρούν ως δούρειο ίππο της κυβέρνησης. Σε πρόσφατη συνεδρί
αση μάλιστα - λένε οι πληροφορίες - απείλησε να παραιτηθεί 
αφού οι συνάδελφοί του τον κατηγόρησαν ότι, ενώ έχει άλλη 
άποψη, τελικά υποστηρίζει αυτό που λέει το Μέγαρο Μαξίμου 
προκειμένου να μην δημιουργεί προβλήματα στον πρωθυ
πουργό.
Αξίζει να σημειωθεί ότι το κλίμα στην επιτροπή έχει βαρύνει 
μετά και την εισαγγελική έρευνα που ξεκίνησε με βάση τις δη
λώσεις του διευθυντή της ΜΕΘ του νοσοκομείου «Γ. Παπανι- 
κολάου» Νικόλαου Καπραβέλου, ο οποίος είχε «δείξει» τα μέ
λη της επιτροπής λοιμωξιολόγων ως υπεύθυνα για το γεγονός 
ότι δεν ελήφθησαν νωρίτερα μέτρα στη Θεσσαλονίκη.
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1  «Εμβολιασμό με βάση την επιστήμη» ζητούν οι
φαρμακοβιομηχανίες

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

170.52 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Εμβολιασμό 
με βάση
την επιστήμη» ζητούν 
οι φαρμακοβιομηχανίες

Οι μεγάλες ενώσεις των ομίλων της φαρμακοβιομηχανί
ας ζητούν η στρατηγική του εμβολιασμού κατά της Covid-19 
«να βασιστεί στην επιστήμη», την ώρα που πολλές κυβερνή
σεις δείχνουν τάσεις να ισοφαρίσουν την έλλειψη δόσεων με 
την παραβίαση των αρχικών ενδείξεων.

«Κάθε μεταβολή στην δοσολογία των εμβολίων που έχουν 
δοκιμασθεί και εγκριθεί και κάθε τροποποίηση του χρονι
κού διαστήματος του εμβολιασμού με τα εμβόλια κατά της 
Covid-19 πρέπει να βασίζονται στην επιστήμη και σε μία δια
φανή ερμηνεία των δεδομένων», αναφέρεται εμφατικά στην 
κοινή ανακοίνωση των μεγαλύτερων επαγγελματικών ενώ
σεων του τομέα της φαρμακοβιομηχανίας, τόσο στην Ευρώ
πη όσο και στις Ηνωμένες Πολιτείες (IFPMA, PhRMA, EFPIA, 
Vaccines Europe, BIO, ICBA).

Οι ενώσεις αυτές «θεωρούν ότι οι στρατηγικές εφαρμογής 
των εμβολίων πρέπει να βασίζονται στα αποτελέσματα των 
κλινικών εξετάσεων και την εξέλιξη των γνώσεων» και κατά 
συνέπεια να υποστηρίζουν «την παραδοχή των δοσολογιών 
που καθορίσθηκαν κατά τις κλινικές δοκιμές».

Πολλές χώρες αντιμετωπίζουν το ενδεχόμενο να αλλάξουν 
την δοσολογία των εμβολίων ή να μεγαλώσουν το χρονικό 
διάστημα ανάμεσα στις δόσεις πέραν των ορίων που έχει κα
θορίσει η κατασκευάστρια εταιρεία.

Θέλουν να δοκιμάσουν με αυτόν τον τρόπο να αντιμετω
πίσουν την ένδεια εμβολίων αποκτώντας την δυνατότητα να 
εμβολιάσουν μεγαλύτερο αριθμό ανθρώπων, την ώρα που 
η πανδημία συνεχίζει να έχει καταστροφικές διαστάσεις, κυ
ρίως στις ΗΠΑ, όπου έχει εμφανισθεί νέο μολυσματικότερο 
στέλεχος του ιού.

Για τις ενώσεις της φαρμακοβιομηχανίας υπάρχει ο κίνδυ
νος, αν οι στρατηγικές αυτές δεν έχουν αποτέλεσμα, να τρο
φοδοτήσου περαιτέρω έναν ήδη ισχυρό σκεπτικισμό απένα
ντι στα εμβόλια.

«Είναι ζωτικής σημασίας να διαφυλάξουμε, να αναπτύξουμε 
και να διατηρήσουμε την εμπιστοσύνη του κοινού στον εμβολι
ασμό κατά της Covid-19 συνεχίζοντας να λαμβάνουμε αποφά
σεις ατηριζόμενες σε στέρεες επιστημονικές βάσεις», «καθώς 
μόνο εμείς μπορούμε να βάλουμε τέλος στην πανδημία», 
προειδοποιεί η ανακοίνωση.
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1  Υποστελεχωμένα τα νοσοκομεία και τα ιατρεία της
Δωδεκανήσου

Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

963.7 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υπάρχουν αρκετές 
ελλείψεις 
στα νοσοκομεία 
και στα Κέντρα Υγείας 
της Δωδεκανήσου

ΣΕΛ.7

ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΝΙΣΧΥΘΒ 
Η ΥΓΕΙΑ ΣΤΑ ΝΗΣΙΑ
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1  Υποστελεχωμένα τα νοσοκομεία και τα ιατρεία της Δωδεκανήσου
Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-01-2021

Υποστελεχωμένα τα νοσοκομεία 
και τα ιατρεία της Δωδεκανήσου
Παρέμβαση της ομοσπονδίας Δωδεκανησιακών Σωματείων στον υπουργό Υγείας Β. Κικίλια
Επιτακτική είναι η ανάγκη 
στελέχωσης των νοσοκο
μείων των κέντρων υγείας 
των περιφερειακών ιατρείων 
της Δωδεκανήσου και αφού 
τα περισσότερα εξ αυτών λει
τουργούν με κενά και ελλεί
ψεις.

Για το θέμα αυτό υπήρξε 
παρέμβαση από την Ομο
σπονδία Δωδεκανησιακών 
Σωματείων Αθηνών-Πει- 
ραιώς, η οποία απέστειλε 
σχετική επιστολή στον 
υπουργό Υγείας κ. Β. Κικίλια 
ζητώντας να επιληφθεί των 
ζητημάτων αυτών (η επιστολή 
κοινοποιήθηκε επίσης στον 
διοικητή της 2ης Υ.Π.Ε. κ. X. 
Ρο'ίλό.)

Ειδικότερα, η Ομοσπονδία 
Δωδεκανησιακών Σωματείων 
Αθηνών-Πειραιώς, αναφέρει 
τα εξής:

«Κύριε Υπουργέ
Κύριε Διοικητή,
Σε συνέχεια της αλληλοε- 

νημέρωσής μας σχετικά με τα 
προβλήματα Υγείας της Δω
δεκανήσου, σας αναφέρουμε 
συνοπτικά τις εκκρεμότητες 
θεμάτων, που απασχολούν 
τους απανταχού Δωδεκανή- 
σιους.

Προβλήματα 
όλων των νησιών

α. Ανάγκη διατήρησης 
ανοικτής προκήρυξης πρόσ
ληψης ατόμων σε ΠΠΙ και ΚΥ 
μικρών νησιών, μέχρι να γίνει 
η πρόσληψη

β. Για τη στελέχωση των 
ΠΠΙ και ΚΥ μικρών νησιών, 
υπάρχει ανάγκη θέσπισης ελ
κυστικών οικονομικών κινή
τρων για την πρόσληψη ια
τρών ειδικότητας. Επίσης, 
προτείνεται η διερεύνηση δυ
νατότητας νομοθετικής ρύθ
μισης για την κάλυψη των θέ
σεων κάθε ΠΠΙ ή ΚΥ από ια
τρούς συγκεκριμένου Νοσο
κομείου με κυκλική εναλλαγή 
(π.χ. ένας ιατρός ανά εξά
μηνο). Η υλοποίηση αυτήςτης

πρότασης έχει δύο τουλάχι
στον πλεονεκτήματα: ο ιατρός 
δεν αποκόπτεται από την επι
στημονική του εξέλιξη αφού 
λείπει από το Νοσοκομείο για 
μικρό μόνο χρονικό διάστημα 
και παράλληλα υπάρχει μια 
συνέχεια στην τήρηση ιατρι
κού ιστορικού των κατοίκων 
στο συγκεκριμένο Νοσοκο
μείο.

γ. Καθίσταται επιτακτική η 
ανάγκη κάλυψης θέσεων ια
τρών μέσω του ΥΕΘΑ, αίτημα 
που υποβάλλουν επίμονα οι 
Δήμαρχοι κυρίως των μικρό
τερων νησιών, οι οποίοι προ
τείνουν τη διερεύνηση της 
δυνατότητας αύξησης των ει
σακτέων στη ΣΣΑΣ, ώστε και 
ιατροί ειδικότητας να μπο
ρούν να καλύπτουν τις θέσεις 
στα Ιατρεία των νησιών και 
όχι μόνο οι στρατεύσιμοι. Το 
αίτημα αυτό θα πρέπει να 
εξεταστεί με ιδιαίτερη προ
σοχή, δεδομένης της μακρο
χρόνιας αδυναμίας - άρνησης 
να υπάρξει νομοθετική ρύθ
μιση, που να υποχρεώνει 
τους ιδιώτες εξειδικευμένους 
ιατρούς να καλύπτουν τις θέ
σεις στα Ιατρεία των μικρών 
νησιών, έστω και περιορι
σμένο χρονικό διάστημα.

δ. Ανάγκη επίλυσης του 
προβλήματος αδυναμίας λει
τουργίας εγκατεστημένων 
ακτινολογικών μηχανημάτων 
λόγω μη ύπαρξης εξειδικευ- 
μένου προσωπικού στα ΠΠΙ 
και παράλληλα μη πρόβλε
ψης από τη νομοθεσία εναλ
λακτικής λύσης.

Προβλήματα ανά νησί
ΚΑΛΥΜΝΟΣ
Ανάγκη αναπλήρωσης ια

τρικού κυρίως προσωπικού, 
όπως αναφέρεται στην από 
12/5 επιστολή του Συλλόγου 
εργαζομένων στο Νοσοκο
μείο (υποβάλλεται συνημμένα 
σχετική επιστολή)

ΚΑΡΠΑΘΟΣ
Εκκρεμεί η τοποθέτηση 

προέδρου στο ΚΥ Καρπάθου,

ενώ παράλληλα εκκρεμεί η 
ολοκλήρωση εργασιών για τη 
λειτουργία του Νοσοκομείου 
Καρπάθου καθώς η πρόσ
ληψη του απαιτούμενου προ
σωπικού

ΚΑΣΟΣ
Ανάγκη τακτικής επίσκε

ψης ιατρών διαφόρων ειδικο
τήτων από Νοσοκομείο Καρ
πάθου στο ΠΠΙ Κάσου (υπο
βάλλεται συνημμένα σχετική 
επιστολή Δημάρχου Η. Ν. 
Κάσου)

ΚΩΣ
Υπάρχει ανάγκη κάλυψης 

θέσεων ιατρικού και διοικη
τικού προσωπικού (υποβάλ
λεται συνημμένα η από 
28/5/20 επιστολή του Δημάρ
χου Κω προς τον Υπουργό 
Υγείας, η από 28/5/20 επι
στολή του Περιφερειακού 
συμβούλου κ. Μαραγκού 
προς τον κ. Πρωθυπουργό, η 
από 14/5/20 συνέντευξη του 
Διοικητή του Νοσοκομείου 
Κω)

ΝΙΣΥΡΟΣ
Σύμφωνα με το υπόμνημα 

που μας έστειλε η κα Ντιά- 
κωβα Ειρήνη, Διευθύντρια 
ΕΣΥ, Γενική Ιατρός του ΠΠΙ 
Νισύρου, απαιτούνται προσ
λήψεις:

- Διοικητικού προσωπικού 
καθώς τα θέματα τέτοιας 
μορφής αυξάνονται καθημε
ρινά και οι γνώσεις του υπάρ- 
χοντος νοσηλευτικού προσω
πικού είναι περιορισμένες.

- Ενός ατόμου ΔΕ Πληρω
μάτων Ασθενοφόρου

- Βοηθού ακτινολόγου 
ώστε να μπορεί να δικαιολο
γηθεί και η χρήση του ακτινο
λογικού εργαστηρίου, το 
οποίο υπάρχει αλλά βρίσκεται 
σε αχρηστία

ΡΟΔΟΣ
Υπάρχει ανάγκη κάλυψης 

θέσεων ιατρικού και νοση
λευτικού προσωπικού (υπο
βάλλεται συνημμένα η από 
10/5/20 ανακοίνωση του Συλ
λόγου Ιατρών Νοσοκομείου 
Ρόδου καθώς και η από

23/10/20 επιστολή του Συλλό
γου στήριξης καρκινοπαθών 
Ρόδου προς τον κ. Πρωθυ
πουργό)

ΣΥΜΗ
Υπάρχει ανάγκη κάλυψης 

θέσεων ιατρικού και νοση
λευτικού προσωπικού (υπο
βάλλεται συνημμένα εξώδικη 
επιστολή Δήμου Σύμης, με 
ημερομηνία 23/11/2020) 

ΤΗΛΟΣ
Υπάρχει ανάγκη κάλυψης 

θέσεων ιατρικού και νοση
λευτικού προσωπικού (υπο
βάλλεται συνημμένα επι
στολή Ομοσπονδίας από 
9/7/20)

ΧΑΛΚΗ
Εκκρεμεί η προμήθεια του 

απαιτούμενου εξοπλισμού για 
τη λειτουργία του νέου Ια
τρείου (υποβάλλεται συνημ
μένα σχετική λίστα).

Με δεδομένες τις διαρκώς 
αυξανόμενες ανάγκες όλων 
των Νοσηλευτικών Μονάδων 
των Νησιών μας και προκει-

μένου, ως Ομοσπονδία, να 
συνεισφέρουμε τα μέγιστα, 
στο πλαίσιο των δυνατοτήτων 
μας, χρειάζεται να καταγρα- 
φούν:

α. Οι ανάγκες σε φάρμακα 
για άπορους συμπατριώτες 
(ανάγκες που καλύπτουν οι 
ιατροί ή και οι φαρμακοποιοί 
των νησιών μας, για τις 
οποίες, οι ασθενείς αδυνα
τούν να συνεισφέρουν οικο
νομικά)

β. Η εξέλιξη ηλεκτρονικής 
καταγραφής του ιστορικού 
των μόνιμων κατοίκων ανά 
νησί, η ολοκλήρωση της 
οποίας είναι απαραίτητη, ει
δικά στα μικρότερα νησιά, 
όπου γίνονται επισκέψεις 
κλιμακίων ιατρών (ΠΕΠΑ- 
ΓΝΗ, Ανοικτή Αγκαλιά, Για
τροί του Αιγαίου, Δελφίνι 
Αγάπης και Ελπίδας, κ.λπ.). 
Δυστυχώς, εξακολουθούν να 
μένουν αναπάντητα δύο σο
βαρότατα ερωτήματα:

- Έχουν διατεθεί Ευρω

παϊκά κονδύλια στο Νοσοκο
μείο Ρόδου για την εν λόγω 
μηχανογράφηση και εάν ναι, 
έχει γίνει καμία ενέργεια;

- Υπάρχει οδηγία του 
Υπουργείου Υγείας για χρήση 
ενός και μοναδικού λογισμι
κού από τους υπολογιστές 
κάθε Νοσηλευτικής Μονά
δας, ώστε να υπάρχει συμβα
τότητα και δυνατότητα πρό
σβασης στο ιστορικό κάθε 
ασθενούς από κάθε νησί σε 
όλα τα Νοσοκομεία της 
χώρας μας;

Με τη βεβαιότητα ότι αντι
λαμβάνεστε τη σοβαρότητα 
των παραπάνω αναφερομέ- 
νων, παρακαλούμε όπως μας 
ενημερώσετε για τυχόν εξε
λίξεις σε προσεχή μας συνάν
τηση ή και τηλεδιάσκεψη, 
που θα μας καθορίσετε, σε 
χρόνο που σας εξυπηρετεί.

Ο Πρόεδρος 
Γιάννης Φραγκούλης 

Η Γεν. Γραμματέας 
Σοφία Ηρακλείδου».
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1  Ξεκίνησε ο εμβολιασμός των υγειονομικών στο
νοσοκομείο της Κω

Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

524.72 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ξεκίνησε ο εμβολιασμός
των υγειονομικών στο νοσοκομείο της Κω

Στον προκατασκευασμένο οι- 
κίσκο που βρίσκεται στον 
προαύλιο χώρο του νοσοκο
μείου της Κω ξεκίνησε χθες, 
13 Ιανουάριου γύρω στις 
09:00 ο εμβολιασμός των 
υγειονομικών του Νοσοκο
μείου της Κω. κατά του 
COVID-19.

Σύμφωνα με την επίσημη 
ενημέρωση του νοσοκομείου, 
χθες εμβολιάστηκαν συνο
λικά 40 άτομα ενώ ακόμα 35 
άτομα θα εμβολιαστούν σή
μερα Πέμπτη 14 Ιανουάριου.

Τα εμβόλια της Pfizer τα 
οποία έφτασαν στο νησί το 
βράδυ της Τρίτης 12 Ιανουά
ριου, ήταν συνολικά 105.
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